


អ្នកនាំសារពេលល្ងាច

 សូមអរគុណខ្លាំងណាស់។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។

សូមអង្គុយចុះ។

2 កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំបានក្រោកឡើងនៅថ្ងៃនេះ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ប៉ា ខ្ញុំសង្ឃឹមថាយើងបានឃើញព្រះវិហារនោះមុនពេលយើងចាប់ផ្តើមសាងសង់ វាជាកន្លែងស្អាតណាស់។” ហើយគាត់បាននិយាយអំពី...បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដែលជួបអ្នកបម្រើព្រះនៅឡើយទេ ប៉ុន្តែប្រសិនបើគាត់ជាមនុស្សល្អដូចប្រពន្ធរបស់គាត់ប្រាកដណាស់ជាមនុស្សល្អ។” ដូច្នេះយើងរីករាយដែលបាននៅទីនេះ។

3 ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំទន្ទឹងរង់ចាំ—ការប្រជុំនៅយប់នេះ ថាព្រះបានចាក់ព្រះពររបស់ទ្រង់មកលើយើងហើយជួយយើង។

4 ឥឡូវនេះយើង...ខ្ញុំទើបតែចូល ហើយខ្ញុំបានឮបងប្រុសរីលៀម ខ្ញុំជឿ និយាយអ្វីមួយអំពីការនៅវ៉ាម៉ាដា។ ហើយខ្ញុំគិតថាការប្រកាសត្រូវបានធ្វើឡើង អំពីរឿងនោះ។ ជាធម្មតាពួកគេគ្រប់គ្រងវាមុនពេលខ្ញុំចូល។ ហើយយើងពិតជាទន្ទឹងរង់ចាំពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយនៅឯសន្និបាត។ ហើយផ្នែករបស់ខ្ញុំនៅទីនេះគឺគ្រាន់តែដើរជុំវិញនិងជួបបងប្អូននិងការប្រកបក្នុងចំណោមប្រជាជន ហើយអធិស្ឋានថាព្រះនឹងផ្តល់ឱ្យយើងនូវ—ប្រភេទត្រឹមត្រូវនៃការរំដើបរំជួល ហើយបន្ទាប់មកយើងអាចចូលទៅក្នុងវ៉ាម៉ាក្នុងការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យមួយ។ ដូច្នេះហើយយើងកំពុងព្យាយាមទៅមើលព្រះវិហារទាំងអស់ដែលអាចធ្វើទៅបាន រហូតដល់ពេលនោះ។ ហើយយើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។ យើងពិតជាមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យជាមួយនឹងការប្រកបក្នុងចំណោមបងប្អូនរបស់យើង។

5 ហើយជាធម្មតាខ្ញុំ...នរណាម្នាក់ដឹងថាខ្ញុំមិនមែនជាគ្រូអធិប្បាយច្រើនទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាសំបកកង់ទំនេរប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំ...ព័ន្ធកិច្ចរបស់ខ្ញុំកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ ហើយខ្ញុំ...យើងមានហ្វូងមនុស្សពេញមួយយប់ និងអ្វីៗជាច្រើន រហូតដល់យើងពិបាកមានបន្ទប់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ។ ហើយយើងនឹងព្យាយាមប្រសិនបើយើង...នៅពេលដែលយើងទៅដល់កន្លែងដែលយើងអាចធ្វើបាន នៅទីនេះ ដើម្បីផ្តល់កាតមួយចំនួន ហើយនាំមនុស្សចូលមក ហើយ

អធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែមានការប្រជុំមួយយប់ក្នុងពេលតែមួយ អ្វីដែលអ្នកនឹងមិនទទួលបាននោះនេះ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេនឹងនាំពួកគេចុះទៅកន្លែងផ្សេងទៀតនៅយប់បន្ទាប់ ហើយត្រលប់ទៅកន្លែងផ្សេងទៀត ដូច្នោះវិធីនោះ ខ្ញុំបានធ្វើរឿង—បន្តិច—និយាយតិចតួចរាល់យប់សម្រាប់មនុស្ស ហើយល្អបំផុតដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន...ចំពោះកិត្តិយសនិងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយយើងទាំងអស់គ្នាស្រឡាញ់និងជឿ ហើយការប្រកបរបស់យើងជាមួយគ្នា។

6 ខ្ញុំគិតថាអ្នកបានឮគ្រោះថ្នាក់នៅជ្រុងមួយកាលពីប៉ុន្មាននាទីមុន។ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើបុរសនោះស្លាប់ ឬជានរណាទេ ដែលឡានឆ្លងកាត់។ យើងទើបតែឈប់គ្រាន់តែជាពាក្យអធិស្ឋានមួយភ្លែតប៉ុណ្ណោះ។ ប្រហែលពីរប្រាំខាងលើនៅទីនេះមាននរណាម្នាក់ត្រូវបានបុកពីចំហៀងនិងដួលនៅតាមផ្លូវ។ ហើយមនុស្សធំម្នាក់ត្រូវបានគ្របដណ្តប់នៅទីនោះ។ ហើយប៉ូលីសនៅទីនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាវាចម្ងាយសង្គ្រោះមិនទាន់បានទៅដល់ទីនោះនៅឡើយទេ។ ពួកគេត្រូវតែ...ប្រសិនបើវាមិនត្រូវបានសម្លាប់ទេ វាប្រាកដជា...បុកនៅខាងនេះ ហើយទង្គិចនៅម្ខាងទៀត ដូច្នោះវាត្រូវតែមានការវាយលុកដ៏ខ្លាំង។ អ្នកដឹងទេ វាគ្រាន់តែ...

7 យើងត្រូវតែបម្រើព្រះរាល់នាទី។ យើងមិនដឹងថាម៉ោងប៉ុន្មានទេ—យើងមិនដឹងថាម៉ោងប៉ុន្មានទេដែលរឿងទាំងនោះអាចកើតឡើង។ ប្រហែលជាយើងគិតថាវាមិនមែនជាយើងទេ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងថាវាអាច អ្នកដឹងទេ។ ដូច្នោះ ខ្ញុំជឿថាព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ចូរត្រៀមខ្លួន” ដ្បិតយើងមិនដឹងថាប៉ុន្មាននាទីឬម៉ោងដែលយើងអាចនឹងត្រូវបានហៅ។ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងទៅកន្លែងដែលពួកគេមិនមានគ្រោះថ្នាក់ ហើយគ្មានបញ្ហា។ យើងរីករាយណាស់ដែលមានកន្លែងដូចនោះតាមការសន្យា។

8 អ្នកដឹងទេ យប់នេះ គំនិត—នៃការឃើញថាយើងចង់បានកន្លែងបែបនេះដែលបង្ហាញថាមានកន្លែងដូចនោះ។ ឃើញទេ? ហើយយើងដឹងថាអវិជ្ជមានទាំងអស់ ស្រមោលទាំងអស់ ត្រូវតែមានអ្វីមួយដើម្បីបង្កើតជាស្រមោល។ ស្រមោលគឺជាការឆ្លុះបញ្ចាំង។ ដូច្នោះបើមានជីវិតបែបនេះ វាបង្ហាញថាវាជាស្រមោល បន្ទាប់មកមានជីវិតពិតនៅកន្លែងណាមួយដែលវាឆ្លុះបញ្ចាំង។ ឃើញទេ? អ្នកសម្គាល់ឃើញដើមឈើមួយ ដើមឈើស្អាតប៉ុណ្ណា។ ហើយអ្នកដឹងថានោះជាអ្វីទេ? វាជាប្រភេទអវិជ្ជមាននៃ ស្រមោលនៃដើមឈើជីវិតនៅស្ថានសួគ៌។

9 ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងទេ នៅពេលដែលព្រះបានយាងមកផែនដី នៅពេលដែលទ្រង់កំពុងចិញ្ចឹមនៅលើផែនដីនៅដើមដំបូង ហើយប្រហែលជារឿងដំបូងដែលបានកើតឡើងគឺ—សត្វលំអងផ្កា ដូចដែលអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រព្យាយាមនិយាយ។ រឿងបន្ទាប់ប្រហែលជាមានអ្វីមួយ...ខ្ញុំជឿលើការវិវត្តន៍គ្រីស្ទានពិត ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនជឿថាវាទាំងអស់មកពីកោសិកាតែមួយទេ។ ខ្ញុំជឿថាវាគ្រាន់តែ...ព្រះបានបង្កើតសត្វលំអងផ្កា ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់បានបង្កើតត្រីមួយ ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់បានបង្កើតអ្វីផ្សេងទៀត។ ហើយគ្រាន់តែ...ខ្ញុំជឿលើការមក មិនមែនដោយកោសិកាតែមួយទេ ប៉ុន្តែជាសុភារៈផ្សេងគ្នាគ្រប់ពេលវេលា។

10 ហើយទីបំផុតទ្រង់បានបន្ត បង្កើតមកជាសុភារៈខ្ពស់ ហើយមួយសន្ទុះក្រោយមក វាបានឆ្លុះបញ្ចាំងពីអ្នកដែលកំពុងធ្វើការចិញ្ចឹម ដែលជាព្រះ។ ឥឡូវនេះដើម្បីបង្ហាញថាជាការត្រឹមត្រូវ នៅពេលដែលព្រះបានកើតជាសាច់ឈាម វាគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាមនុស្ស។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ មិនមែនជាទេវតាទេ ជាមនុស្ស។ ដូច្នោះវាបង្ហាញថាវាឆ្លុះបញ្ចាំងពីទ្រង់។

11 ហើយ អូ ព្រះគម្ពីរចាស់នេះពេញដោយពួកគេជាដុំចាស់ដ៏សប្បុរស។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ...ខ្ញុំចូលចិត្តការរំពឹងទុក (អ្នកក៏ដូចគ្នាមែនទេ?) ហើយគ្រាន់តែចូលទៅទីនោះហើយអង្រួនធ្ងល់ទាំងអស់ចេញពីវា ហើយមើលវាហើយមើលថាវាជាអ្វី។ របៀបដែលគ្រឿងអលង្ការ អ្នករាល់គ្នាដឹងនៅទីនេះនៅអាវីហ្សូណា គ្រឿងអលង្ការដ៏អស្ចារ្យបានមកពីធ្នូលីដី។ នោះហើយជាកន្លែងដែលពួកគេមក។ ហើយគ្រឿងអលង្ការរបស់ព្រះក៏ត្រូវបានលើកឡើងពីធ្នូលីដីផងដែរ។ ហើយទ្រង់...យើងរីករាយណាស់ដែលទ្រង់ផ្តល់ឱ្យយើងនូវឯកសិទ្ធិក្នុងការចូលទៅក្នុងរោងចក្រចម្រាញ់ដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ និងកាកសំណល់ទាំងអស់ដែលបានយកចេញ។

12 តើអ្នកដឹងថាពួកគេធ្លាប់ធ្វើយ៉ាងម៉េចទេ? ពិតណាស់ អ្នកអាវីហ្សូណាដឹងពីរបៀបដែលពួកគេ...មុនពេលដែលពួកគេមានចំហុយ របៀបដែលពួកគេប្រើដើម្បីចម្រាញ់មាស។ យើងត្រូវបានគេប្រាប់ថាពួកគេបានយកមាសហើយវាយវា។ ជនជាតិឥណ្ឌាចាស់ធ្លាប់ធ្វើដូច្នោះ វាយវា។ ហើយគ្រាន់តែបង្វែរវាហើយវាយវា ហើយវាយវារហូតទាល់តែពួកគេយកទេចកំទីទាំងអស់ចេញពីវា។ ហើយវិធីដែលពួកគេបានដឹងថាវាទាំងអស់ចេញមក (ទាំងអស់ពីភីរីតនិងវត្ថុដែលមាននៅក្នុងវា ទាំងអស់នោះ) នៅពេលដែលពួកគេដឹងពីរបៀប អ្នកវាយដំបានឃើញ

ការឆ្លុះបញ្ចាំងរបស់គាត់នៅក្នុងវា គាត់អាចមើលឃើញខ្លួនឯង។ បន្ទាប់មកគាត់ បានដឹងថាវាកាន់តែច្បាស់ នៅពេលដែលវាឆ្លុះបញ្ចាំងពីរូបភាពផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ គាត់។

13 ហើយអ្នកដឹងទេ ខ្ញុំគិតថាព្រះចង់ធ្វើជាមួយក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់តាមវិធីនោះ គ្រាន់តែវាយពិភពលោកទាំងមូលចេញរហូតដល់ការឆ្លុះបញ្ចាំងពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ រស់នៅក្នុងយើងម្នាក់ៗ ហើយយើងឆ្លុះបញ្ចាំងពីជីវិតរបស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មកយើង ត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ទ្រង់...ទ្រង់ឆ្លុះបញ្ចាំងពីអង្គទ្រង់តាមរយៈយើងនៅពេលនោះ នៅពេលដែលយើង...លះបង់រាល់បន្ទុកនិងអំពើបាបដែលធ្វើយ៉ាងងាយមក ឡោមព័ទ្ធយើង ដើម្បីឲ្យយើងអាចរត់ដោយអត់ធ្មត់ចំពោះការប្រណាំងដែលបាន កំណត់នៅចំពោះមុខយើង សម្លឹងមើលគំរូ អ្នកនិពន្ធ និងអ្នកបញ្ចប់នៃសេចក្តីជំនឿ របស់យើង ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ រីករាយណាស់សម្រាប់រឿងនោះ!

14 ឥឡូវនេះ ជាធម្មតាខ្ញុំនិយាយរាល់យប់...ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់បងប្រុស ខាលវីលៀម ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុសខាល ពួកគេមិនចង់ឮខ្ញុំម្តងទៀតទេ ឡើងចុះតាមជ្រលងភ្នំ ទុកវារហូតដល់ពីរប្រាំម៉ោងនៅពេលយប់។”

គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ មិនអីទេ មកចុះ។”

15 ដូច្នោះខ្ញុំសូមកោតសរសើរចំពោះការអត់ធ្មត់របស់អ្នក—ក្នុងការអញ្ជើញខ្ញុំ ត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។ ហើយឥឡូវនេះរាល់យប់...

16 ខ្ញុំបាននិយាយជាមួយប្រពន្ធខ្ញុំមួយរយៈមុន ចុះ...នាងនៅតុកសុនឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អាកាសធាតុយ៉ាងម៉េចដែរ?”

17 នាងបាននិយាយថា “ឡើងកំដៅផែនដី។” ហើយនាងបាននិយាយថា “តើអ្នក នៅធ្វើតាមកាលវិភាគទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពិតប្រាកដណាស់ ប្រហែលម៉ោងដប់បួនមួយរៀងរាល់ យប់។”

18 ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់នាងថា “ខ្ញុំនឹងសម្រាកខ្លះពេលខ្ញុំចេញទៅរដ្ឋ អារីហ្សូណាលើកនេះ លើការប្រជុំតូចនេះ។ ខ្ញុំនឹងទៅព្រះវិហារទាំងនោះ បងប្អូនទាំងនោះ។ ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើឱ្យពិបាកដល់មនុស្សទាំងនោះទេ ខ្ញុំនឹងចូល ទៅទីនោះ ហើយខ្ញុំនឹងអនុញ្ញាតឱ្យការច្រៀងចប់ បុណ្យនៃការប្រោសលោះ។ ខ្ញុំ

នឹងដាក់កម្រិតខ្លួនឯង ដាក់កំណត់ចំណាំរបស់ខ្ញុំចុះប្រហែលដប់ប្រាំ ម៉ែនាទី និយាយថា ‘អាម៉ែន’ ហើយត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ។’

នាងបាននិយាយថា “តើអ្នកធ្វើតាមកាលវិភាគទេ?”

19 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ អូនសម្លាញ់ កាលវិភាគធម្មតារហូតដល់បីម៉ោង។” មនុស្សល្អណាស់ ការអត់ធ្មត់ច្រើន។

20 មែនហើយ សូមអានក្បាលបន្តិចឥឡូវនេះ ពេលយើងចូលទៅជិតទ្រង់។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំប្រាកដថានៅក្នុងទស្សនិកជនដ៏ល្អនៃមនុស្សបែបនេះដែលជឿ ហើយ ជាពិសេស...ខ្ញុំឃើញគ្រែពីរដាក់នៅទីនេះ មនុស្សឈឺនិងអ្នកខ្វះខាត ខ្ញុំដឹងថា ពួកគេមានសំណើពិសេស។ គ្មានការសង្ស័យទេ ប៉ុន្តែមានអ្វីផ្សេងទៀតជាច្រើន ដែលមានសំណើទាំងនេះ។ បើដូច្នោះ គ្រាន់តែលើកដៃឡើង ហើយគ្រាន់តែឲ្យវា ដឹងថាអ្នកលើកដៃឡើង។ ហើយឥឡូវនេះនៅក្នុងការអធិស្ឋាន ខ្ញុំនឹងទៅអធិស្ឋាន សម្រាប់មនុស្សទាំងនេះនៅក្នុងគ្រែទាំងនេះ ខណៈពេលដែល—ខណៈពេល ដែលយើងនៅទីនេះ ដូច្នោះយើងប្រាកដថានឹងទទួលបានវា។ ប្រសិនបើមាន អ្វីមួយកើតឡើង...ពួកគេស្មោះត្រង់គ្រប់គ្រាន់ក្នុងការនាំមកទីនេះ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នក ទាំងអស់គ្នាអធិស្ឋានជាមួយខ្ញុំ។

21 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ឥឡូវនេះយើងកំពុងដាក់គំនិតផ្សេងទៀត សម្អាតគំនិតរបស់យើង ហើយយើងនឹងមកក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ សម្រាប់ ការសម្អាតព្រលឹងរបស់យើង។ ហើយយើងនាំមកចំពោះយើងនូវព្រះលោហិត របស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ យើងកំពុងសារភាពថាយើងមិនសមនឹងទទួលបាន ជ័យណាមួយដែលទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យយើងទេ ប៉ុន្តែដោយសារតែទ្រង់បានសុគត ដើម្បីឲ្យយើងអាចទទួលបានពរជ័យទាំងនេះ ហើយបានប្រាប់យើងឲ្យមកដោយ ក្លាហាននៅមុខបល្ល័ង្ក ដែលយើងទទួលបានពរជ័យទាំងនេះតាមរយៈព្រះគុណ នៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់យើង ដែលបានមកផែនដី អម៉ាញូអែល ហើយបាន ជំនួសមនុស្សមានបាប។ ទ្រង់បានក្លាយជាយើង អូ ដើម្បីយើងអាចក្លាយជាទ្រង់។

22 អ្វីជាការផ្លាស់ប្តូរ ព្រះអម្ចាស់! ជីវិតដែលមានបាប នរកចងជីវិតដែលយើង មាន ហើយដឹងថាមានម្នាក់បានមកយកជីវិតនោះមកដាក់លើអង្គទ្រង់ ហើយបាន សម្អាតអំពើបាបរបស់យើងដោយការបង្ហូរព្រះលោហិតនៃជីវិតរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។ វាលើសពីចិត្តរបស់យើងអាចគិតបាន ព្រះអម្ចាស់។ ហើយបន្ទាប់មក ក្រៅពីការ

ទាំងអស់នោះ ទ្រង់បានបង្កើតវិធីមួយដើម្បីដកអំពើទុច្ចរិតរបស់យើងចេញ ហើយ ដើម្បីព្យាបាលយើងដោយស្នាមរបួសរបស់ទ្រង់។ យើងមានអំណរគុណណាស់ ដែលទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងរក្សាយើងឱ្យបានល្អខណៈពេលដែលយើងបម្រើ ទ្រង់។

23 ហើយឥឡូវនេះនៅយប់នេះ ព្រះវិបិតាអើយ មានសំណើជាច្រើនត្រូវបានគេ... លើកដៃឡើង។ យើងដឹងថាទ្រង់នឹងចាត់ទុកពួកគេម្នាក់ៗ ដោយដឹងពីអ្វីដែលនៅ ក្រោមដៃ និងនៅក្នុងចិត្ត។

24 ហើយទូលបង្គំសូម ព្រះអម្ចាស់អើយ ថាទ្រង់នឹងចងចាំព្រះបន្ទូលនៅយប់ នេះ ដូចដែលយើងអានវា ហើយរំពឹងគិតលើវាជាមេរៀនខ្លីមួយ ដូចជាសាលា ថ្ងៃអាទិត្យ ដែលយើងអាចចាកចេញពីទីនេះនៅយប់នេះ ហើយ—ហើយមានវា នៅក្នុងចិត្តរបស់យើង ថាយើងមានអារម្មណ៍ថាយើងនឹងនៅជិតទ្រង់ ពេលយើង ចេញទៅក្រៅ ជាងពេលយើងចូលមក។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងនៅ ទីនេះ ដែលអាចនាំមកនូវការរីកចម្រើននៅទូទាំងប្រទេស ដោយមិនដឹងថាវានឹង ចាប់ផ្តើមនៅពេលណា ប៉ុន្តែជាមួយនឹងការទន្ទឹងរង់ចាំ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ យើង កំពុងដាក់ចេញរាល់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់មនុស្សដែលយើងដឹងពីរបៀបដើម្បី នាំមកនូវការរីកចម្រើនដែលនាំមកនូវបុរសនិងស្ត្រី ក្មេងប្រុសនិងក្មេងស្រី ដើម្បី ទទួលបានចំណេះដឹងអំពីព្រះគ្រីស្ទ។

25 យើងចង់អរគុណទ្រង់សម្រាប់ក្រុមជំនុំនេះ សម្រាប់គ្រូគង្វាលជំនុំនិង គ្រួសាររបស់គាត់ និងសម្រាប់ឪពុក អ្នកគ្រប់គ្រង និងសម្រាប់អ្វីទាំងអស់ដែលវា តំណាង។ យើងសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់អ្នកដែលមានចិត្តក្លាហានឈរនៅក្បែរ។ ហើយ ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងគ្រាន់តែអធិស្ឋានសុំពរជ័យរបស់ព្រះនៅលើពួកគេ។ ប្រទានពរដល់រាល់ការខិតខំ។ សូមឲ្យនេះជាស្ថានីយ៍មួយ ព្រះអម្ចាស់អើយ ជា កន្លែងដែលជ្រលងភ្នំទាំងអស់នៅទីនេះអាចចូលមកហើយស្វែងរកការសម្រាក។ ផ្តល់វា ព្រះវិបិតា។ សូមឲ្យការអធិស្ឋានរបស់គ្រូគង្វាលត្រូវបានឆ្លើយតបសម្រាប់ អ្នកឈឺ។ សូមឲ្យការអធិស្ឋានរបស់គាត់ត្រូវបានឆ្លើយតបសម្រាប់សេចក្តីសង្គ្រោះ សម្រាប់អ្វីៗទាំងអស់ដែលចូល—នៅក្នុងជួរជំងឺរាងកាយ។ សូមព្រះពររបស់ទ្រង់ មានលើគាត់។ ហើយសូមឲ្យក្រុមជំនុំខ្លះអំណោយមានខាងវិញ្ញាណ សូមឲ្យវា ក្លាយជាកន្លែង ព្រះវិហារគំរូដល់សហគមន៍ទាំងអស់។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។

26 ឥឡូវនេះ ឱព្រះវរបិតាអើយ អ្នកដេកលើត្រែនៅយប់នេះ ដែលមិនអាចអង្គុយ ហើយរីករាយនឹងការប្រជុំ គឺជាអ្នកដែលគ្មានឯកសិទ្ធិនេះ។ ហើយពួកគេបាន ប្រមូលផ្តុំគ្នានៅទីនេះ យប់នេះ។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តា! ខ្ញុំគិតថា “ចុះបើនោះជាប្រពន្ធខ្ញុំ ឬបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ ឬនរណាម្នាក់ដែលជាសាច់ញាតិ នោះ ខ្ញុំដឹងច្បាស់?” វាជារបស់នរណាម្នាក់ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតាថា ព្រះគុណនៃព្រះ ជាមួយនឹងអំណាចរបស់ទ្រង់ នឹងឈានដល់ការរំដោះដ៏ទេវភាព សម្រាប់ពួកគេនៅយប់នេះ ហើយរំដោះពួកគេចេញពីត្រែទាំងនេះ។ សូមកុំឱ្យ ពួកគេនៅក្នុងត្រែទាំងនេះយូរជាងការប្រជុំនៅយប់នេះ។ សូមឱ្យនៅពេលដែល ពួកគេចាកចេញ ត្រែតូចត្រូវបានទុកចោល។ សូមឱ្យប្រទានភាព ដែលបានប្រោស ព្រះយេស៊ូវឲ្យរស់ឡើងវិញ ប្រោសរូបកាយរបស់ពួកគេឲ្យមានសុខភាពល្អ និង កម្លាំងម្តងទៀត។ សូមប្រទានមក ព្រះវរបិតារបស់យើង។ ឥឡូវនេះ យើងដឹងថា ទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើវា។

27 ដូច្នោះ វាត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងបទគម្ពីរថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាម អស់អ្នកដែលជឿ។ បើគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ នោះគេនឹងបានជា។”

28 ឥឡូវនេះ ឱព្រះវរបិតាអើយ ដើម្បីឱ្យនរណាម្នាក់អាចទៅដល់បាន ខណៈ ពេលដែលអ្នកផ្សេងទៀតអាចទៅដល់គ្នាទៅវិញទៅមក ទូលបង្គំនឹងដើរចុះ ដើម្បីរំលឹកដល់បទបញ្ញត្តិនេះ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ ទូលបង្គំរំពឹងថានឹង មានសំបុត្រពីពួកគេ ដែលវាត្រូវបានធ្វើរួច ដ្បិតទូលបង្គំទៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

29 [បងប្រុសប្រាណហាំចាកចេញពីវេទិកាបីនាទីកន្លះដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក នៅលើត្រែ ពាក្យរបស់គាត់មិនត្រូវបានស្តាប់ឮទេ—អដង។]

ព្រះអើយ ខ្ញុំជឿ ឱ ព្រះអើយ ខ្ញុំជឿ
 អ្វីៗអាចធ្វើទៅបាន ព្រះអើយ ខ្ញុំជឿ
 ព្រះអើយ ខ្ញុំជឿ ព្រះអើយ ខ្ញុំជឿ
 អ្វីៗអាចធ្វើទៅបាន ព្រះអើយ ខ្ញុំជឿ។

30 ដោយសារតែស្ត្រីទាំងពីរមានដុះដុំសាច់ មហារីកនៅលើមួយ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែ អាចផ្តល់ទីបន្ទាល់ខ្លីមួយនេះយ៉ាងឆាប់រហ័ស ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវកាត់បន្ថយការ និយាយរបស់ខ្ញុំខ្លះៗ។ មុនពេលចាកចេញពីផ្ទះ ករណីចុងក្រោយដែលខ្ញុំមានមុន

ពេលចាកចេញ នោះជាករណីលេចធ្លោ មានស្រ្តីម្នាក់ហើយឈ្មោះរបស់នាងគឺឌីឌី ឃើញ នាងគឺ ខ្ញុំភ្លេចឈ្មោះនាងឥឡូវនេះ។ វាជាដុកទម្ងន់ ឌីឌីឃើញ ចេញពីល្វីសរីល។ ដេម ដុកទម្ងន់ ដេម ឌីឌីឃើញ អ្នកឯកទេសខាងដុះដុំសាច់ ជាដើម នៅល្វីសរីល។

31 កូនស្រីរបស់គាត់លេងព្យាណូនៅក្នុងព្រះវិហារនៃទ្វារបើកចំហ ដែល លោកគ្រូពេទ្យ ខាបលជាគ្រូគង្វាល គ្រាន់តែជា អូ អស្ចារ្យណាស់ សាលា ប្រជុំរបស់សាសន៍យូដា។ ហើយបុរសនោះខ្លួនឯងជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំនៃ ព្រះគ្រីស្ទ ក្រុមជំនុំនិកាយនៃព្រះគ្រីស្ទ ហើយបានប្រែទៅជាជឿលើដំណឹងល្អនៃ ដំណឹងល្អពេញលេញ ជាបុរសល្អណាស់។ ហើយនាងបានលេងភ្លេងនៅក្នុង ការប្រជុំរបស់ខ្ញុំនៅពេលដែលខ្ញុំមានវានៅល្វីសរីល នៅសាលាប្រជុំលើក។ ហើយ នាងភ្ញាក់ផ្អើលពេលឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើង ហើយព្យាយាមប្រាប់ឪពុករបស់ នាងអំពីរឿងនេះ។

32 គាត់បាននិយាយថា “វាគ្រាន់តែជាចិត្តវិទ្យាប៉ុណ្ណោះ។ មនុស្សទាំងនោះឈឺ ដូចដែលពួកគេធ្លាប់មាន។” ហើយដូច្នោះ—ដូច្នោះគាត់នឹងមិនជឿទេ។

33 ទីបំផុតនាងបានផ្តាច់ចេញពីក្រុមជំនុំ នាងបានរៀបការជាមួយក្មេងប្រុសម្នាក់ មកពីថ្នាក់សិក្សាសាលាបាទីស្ទ ហើយទីបំផុតគាត់បានចេញពីជំនឿរបស់គាត់។ គាត់ត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាលឱ្យធ្វើជាអ្នកដឹកនាំ ហើយដូចជាបាទីស្ទធ្វើវាតាម របៀបនោះ។ ហើយដូច្នោះពួកគេ...ទីបំផុតគាត់បានចាកចេញ មិនចង់អធិប្បាយ ទេ។ ហើយពួកគេបានផ្លាស់ទៅឯប្រជាជនរបស់គាត់នៅក្បែរហូដ រដ្ឋអ៊ីលីណយ។

34 ទីបំផុត នាង ជេន ចាប់ផ្តើមមានបញ្ហាស្រ្តីខ្លះ។ នាងបានទៅជួបឪពុករបស់ នាងដើម្បីពិនិត្យ ត្រឡប់មកល្វីសរីលវិញដើម្បីពិនិត្យ។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេ ធ្វើ ពួកគេបានរកឃើញអ្វីដែលគេហៅថា “ដុំសាច់ស្ងួតខ្លាញ់” វាស្ថិតនៅក្នុងក្រពេញ ញី។ យកវាចេញ ឪពុករបស់នាង ជាមួយនឹងការវះកាត់ដ៏ធំមួយ ហើយគាត់ត្រូវតែ វះសាច់—ដុំសាច់នៅក្នុងនាង។ ហើយទីបំផុត...ហើយពួកគេបានផ្តល់ឱ្យនាងនូវ ការស្នើអុីចជ្រៅនិង—និងការព្យាបាល។

35 ហើយដូច្នោះនៅពេលដែលពួកគេ...នៅពេលដែលនាងត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ ហើយនាងនៅតែបន្តមានបញ្ហា។

36 ប្រហែលមួយឆ្នាំក្រោយមក ពួកគេបាននាំនាងមកពិនិត្យម្តងទៀត ហើយ

ពួកគេបានរំកាត់ស្បូនយ៉ាងពេញលេញ។ ហើយនៅពេលដែលធ្វើដូច្នោះ ឪពុក ជាមួយដុកទឹកហ្វឹម ដែលជាវដ្តបណ្ឌិតធំម្នាក់នៅភាគខាងត្បូង បានរំកាត់ ហើយ វាឆ្ងាយពេក មហារីកបានរំកាត់ចូលទៅក្នុងពោះរៀនធំរួចហើយ។ ដូច្នោះពួកគេបាន ទុកនាងនៅទីនោះមួយរយៈ។ បន្ទាប់មកគាត់បានសាកល្បងកាំរស្មីអ៊ុចម្តងទៀត ហើយគេឃើញថាវាមិនល្អទេ ដូច្នោះគេនាំនាងទៅមន្ទីរពេទ្យវិញ...ពួកគេមិនអាច ផ្តល់ឱ្យនាងនូវថ្នាំបន្តបន្ថែមទៀតដើម្បីធ្វើឱ្យពោះរៀនរបស់នាងធ្វើចលនា បានទេ ដូច្នោះពួកគេព្យាយាមលាងសម្អាតនាងដោយការបន្ទោរបង់។ ហើយដូច្នោះ ទឹកនឹងមិនចូលទៅក្នុងពោះរៀនទៀតទេ។

37 ដូច្នោះ ប្តីរបស់នាងគឺជាអ្នករិះគន់ខ្ញុំ។ ដូច្នោះហើយទីបំផុតថ្ងៃមួយគាត់បាន ចុះមកទីនោះហើយរើសសៀវភៅហើយចាប់ផ្តើមអានវា។ (ហើយកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ នៅទីនេះនិងបងប្រុសសុតមែន គាត់ជាអ្នកគ្រប់គ្រងម្នាក់ នៅទីនេះនៅកន្លែង ណាមួយ។) ហើយគាត់គ្រាន់តែដេកនៅលើទ្វារព្រះវិហារ ហេតុអ្វី ប្រហែលពីរបីថ្ងៃ រហូតដល់...ខ្ញុំ—ខ្ញុំនៅឆ្ងាយក្នុងការប្រជុំ។ ត្រឡប់មកវិញខ្ញុំ—ខ្ញុំបានទៅជួបនាង។ ហើយគាត់បានប្រាប់ខ្ញុំថា “ឥឡូវនេះ នាងមិនដឹងថានាងមានជំងឺមហារីកទេ។” បាននិយាយថា “គ្រាន់តែទៅនិយាយជាមួយនាង ហើយអធិស្ឋានជាមួយនាង។”

38 ដូច្នោះហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានឃើញនាង នាងបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ” នាងបាននិយាយថា “ប្តីរបស់ខ្ញុំនឹងទទួលយកការព្យាបាលដ៏ទៃវាវា” និយាយថា “ព្រោះខ្ញុំមិនអាចឱ្យគាត់មើលសៀវភៅណាមួយបានទេ ឥឡូវនេះគាត់ អានមួយទំព័រដល់ខ្ញុំរាល់ថ្ងៃ សៀវភៅមួយក្បាល។”

39 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំយល់ហើយ ជេន។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ជេន សូមយើងនិយាយ ហើយមើលអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់នឹងនិយាយ។” គ្មាននរណាម្នាក់នៅក្នុងបន្ទប់ទេ គិលានុបដ្ឋាយិកាបានចាកចេញខ្លួនឯង។ ដូច្នោះហើយ យើងបាននិយាយគ្នាមួយសន្ទុះ ហើយមួយសន្ទុះក្រោយមកក៏មាន និមិត្តមួយ។ ខ្ញុំ...នាងមានអាយុប្រហែលសែសិបឆ្នាំ មិនទាន់មានសក់ប្រផេះ នៅឡើយទេ ប៉ុន្តែនាងមើលទៅដូចអាយុច្រើននិងមានសក់ពណ៌ប្រផេះ។ ខ្ញុំបាន និយាយថា “ជេន ឥឡូវនេះ អ្នកបានចូលរួមក្នុងការប្រជុំ។”

“បាទ បងប្រុសប្រាណហាំ។”

40 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពួកគេបានរក្សាវាពីអ្នក ហើយប្រាប់ខ្ញុំមិនឲ្យនិយាយវាទេ

ប៉ុន្តែអ្នកមានជំងឺមហារីក។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឪពុករបស់អ្នកនិង... ឬប្តីរបស់អ្នកបាននិយាយថា ‘កុំនិយាយអ្វីអំពីវា។’ ប៉ុន្តែអ្នកមានជំងឺមហារីក ជេន។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នក ព្រោះអ្នកបានចូលរួមក្នុងការប្រជុំ។ និមិត្តមិនដែលបរាជ័យឡើយ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក ជេន វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់! ឃើញទេ?” ឃើញទេ?

41 ឥឡូវនេះ អ្នកចង់ប្រាកដពីរឿងនោះ ឃើញទេ ថា...នោះគឺជាព្រះអម្ចាស់។ មិនមែនជាចំណាប់អារម្មណ៍ អ្នកឃើញវា។ ឃើញទេ?

ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកនឹងរស់នៅ។ ពួកគេ...ទ្រង់...”

42 នាងបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំសង្ឃឹមរឿងនោះ។” ហើយនាងបាននិយាយថា “កំពុងធំឡើងនៅក្នុងផ្ទះជាមួយឪពុករបស់ខ្ញុំជាវេជ្ជបណ្ឌិត” បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមវា។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានគិតថា នោះជាអ្វីដែលជាវា។” យើងបានអធិស្ឋាន។

43 នៅថ្ងៃបន្ទាប់ ថ្ងៃទីពីរបន្ទាប់ពីនោះ ពួកគេនឹងនាំនាងទៅវះកាត់ពោះវៀន។ នោះហើយ អ្នកដឹងទេ ពួកគេបានកាត់ពោះវៀនហើយដាក់ថង់មួយនៅចំហៀង ហើយបន្ទាប់មកអ្នកជំងឺគ្រាន់តែ...រហូតដល់ពួកគេស្លាប់ ជំងឺមហារីកបានសម្លាប់ពួកគេ សម្អាតពោះវៀនចេញក្នុងថង់មួយ។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានរៀបចំឱ្យនាងរួចរាល់ ហើយរៀបចំនិងត្រៀមខ្លួនជាស្រេចសម្រាប់តារាងវះកាត់ នាងមានអារម្មណ៍ចម្លែក។ ហើយពួកគេ...នាងបានហៅគិលានុបដ្ឋាយិកាឲ្យមកជួយនាងទៅ—បន្ទប់ទឹក។ ហើយនៅពេលដែលនាងទៅ នាងមានការលុបបំបាត់ធម្មតាទាំងស្រុង។ ហើយនាង—ប្តីរបស់នាងស្ទើរតែមិនអាចយកឈ្នះវាបាន។ ហើយនៅថ្ងៃទីពីរ...ពួកគេមិនបានលើកនាងឡើងទេ។ នៅថ្ងៃទីពីរ ជាធម្មតាបន្ទាប់ពីអាហារពេលព្រឹក ការលុបបំបាត់ពេញលេញមួយផ្សេងទៀត។ ដូច្នោះនាង...

44 គ្រូពេទ្យរបស់នាងបានហៅ។ រវាងការថ្ងូរនិងការយំ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចយល់ យើងមិនអាចរកឃើញធាតុសញ្ញាណាមួយរបស់វាទាល់តែសោះ។ វាបាត់ទៅហើយ។”

45 ឥឡូវនេះ បងប្អូនស្រីដ៏មានតម្លៃរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំគ្មានហេតុផលដើម្បីឈរនៅទីនេះ ជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយនិយាយអ្វីខុសទេ ពីព្រោះខ្ញុំនឹងត្រូវជំនុំជំរះនៅថ្ងៃនោះ ហើយត្រូវគេបោះបង់ចោល ជាមនុស្សលាក់ពុត។

46 ឥឡូវនេះ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបើកចំហ ខ្ញុំមិនអធិស្ឋានសម្រាប់ ជេនទៀតទេ ហើយមិនស្មោះត្រង់ជាងអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើសម្រាប់អ្នក ឃើញទេ? យើងគ្រាន់តែទម្លាក់កំណែងតូចនោះ ដោយដឹងថាការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿត្រូវ បានអធិស្ឋាន។ ដែលដោះស្រាយវានៅទីនោះ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមានបន្ទូល ដូច្នេះ ឃើញទេ “ការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿនឹងសង្គ្រោះអ្នកជំងឺ។”

47 ឥឡូវនេះ ជាព្រះតែមួយដែលបានប្រោសឲ្យកូនស្រីរបស់ដុកទ័រជាសះស្បើយ ឌីវីយ៉េ គឺជេន... ខ្ញុំមិនដឹងថានាងឈ្មោះអ្វីទេឥឡូវនេះ។ ប៉ុន្តែបុរសនោះពិតជាបាន ទទួលយកដំណឹងល្អពេញលេញ។ សេចក្តីអធិប្បាយចុងក្រោយនៅព្រះវិហារ នៅទីនេះគាត់អង្គុយនៅទីនោះ ទទួលយកការប្រកបជាមួយយើង និងអ្វីៗ ផ្សេងទៀត សិស្សបាទីស្ទម្នាក់បានមកឯព្រះអម្ចាស់សម្រាប់ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះ វាគ្រាន់តែបង្ហាញថាព្រះនៅតែជាព្រះ។

48 ហើយគ្រូពេទ្យ ឪពុករបស់នាង ជាបុរសគួរឱ្យស្រឡាញ់ ប៉ុន្តែគាត់មិនដែល ឃើញមានអ្វីកើតឡើងដូចនោះទេ។

49 ឥឡូវនេះ ព្រះមានពេលសម្រាប់អ្វីៗទាំងអស់។ ហើយពីការជឿ អ្នកទាំងពីរជា អ្នកជឿ។ ដូច្នេះពេលខ្លះរឿងទាំងនេះកើតឡើងសម្រាប់ការល្អ។ អ្នកដឹងទេ ព្រះគម្ពីរ បាននិយាយថា “ពួកគេធ្វើការជាមួយគ្នាសម្រាប់ការល្អ។”

50 ឥឡូវនេះ ចងចាំយ៉ូប រាល់ការសាកល្បងរបស់គាត់? ឥឡូវនេះ នោះមិនមែន ជាព្រះដែលវាយដំយ៉ូបទេ ប៉ុន្តែវាគឺជាព្រះដែលយល់ស្របនឹងអ្នកបម្រើរបស់ ទ្រង់។ ដូច្នេះវាដំណើរការល្អ អ្នកឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកសៀវភៅយ៉ូបត្រូវបាន សរសេរសម្រាប់គ្រប់ជំនាន់ សម្រាប់ជាទីបន្ទាល់។ ឥឡូវនេះ ព្រះកំពុងធ្វើការល្អ។

51 សូមចាំថា ខ្ញុំបានអធិស្ឋានដោយអស់ពីចិត្តរបស់ខ្ញុំ ការអធិស្ឋាននៃសេចក្តី ជំនឿ។ អ្នកជឿវា ហើយនៅទីនោះ នោះនឹងក្លាយជាវា នោះនឹងក្លាយជាករណី គ្រាន់តែ—គ្រាន់តែមើលលទ្ធផល។

52 ឥឡូវនេះ ដើម្បីចូលទៅត្រង់—សារ (មនុស្សជាច្រើនកំពុងឈរ) សារខ្លីមួយ សម្រាប់ពេលល្ងាច។

53 ហើយ—ហើយគ្រាន់តែចាំឥឡូវនេះ នៅទីនោះ—នៅវ៉ាម៉ាដា នឹងមានវាក្ខិនល្អ ៗមួយចំនួននៅសន្និបាតវ៉ាម៉ាលើកនេះ អ្នកជំនួញ ដូច្នេះអ្នក...ចុះនៅវ៉ាម៉ាដា។

ដូច្នេះអ្នកត្រូវប្រាកដថាព្យាយាមចូលរួមកិច្ចប្រជុំនេះ។ បងប្រុសអូល រ៉ូប៊ីតនឹងទៅ ទីនោះសម្រាប់យប់នៃពិធីជប់លៀង។

54 ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំជាផ្នែកតូចមួយនៃតុកសុន ខ្ញុំនឹងកាន់តុកសុន។ យើងមាន ម្នាក់ចុះនៅទីនោះ ផងដែរ នៅយប់ថ្ងៃច័ន្ទបន្ទាប់ ដូច្នេះបើអ្នកនៅទីនោះ មែនហើយ អ្នកក៏ចុះមកទីនោះដែរ។ ហើយអ្នកនឹងត្រូវ...អាចចំណាយពេលបន្តិចជាមួយ ខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំត្រូវនិយាយរឿងនោះ។ ដូច្នេះអ្នកចុះមកប្រសិនបើអ្នកអាចនៅថ្ងៃអង្គារ ក្រោយ...នៅយប់ថ្ងៃច័ន្ទបន្ទាប់នៅរ៉ាម៉ាដាម៉ូតែល រ៉ាម៉ាដាអ៊ិន នៅតុកសុន។ ហើយ ពិតណាស់ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងថា ផុននិកគ្រាន់តែជាជាយក្រុងតុកសុនប៉ុ ណ្ណោះ។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងហើយ អ្នកឃើញដូច្នេះ—ចុះមកមើលពីរបៀបរស់ នៅរបស់ប្រជាជនភ្នំ។

55 ឥឡូវនេះ ចូរយើងបើកព្រះគម្ពីររបស់យើងទៅសាការី ជំពូកទី៦ និងទី៧ ខ្ញុំចង់ អាន...ដើម្បីទាញចេញពីបរិបទតូចមួយនៃអត្ថបទដែលខ្ញុំចង់យក។

នៅថ្ងៃនោះ ពន្លឺនឹងមិនភ្លឺច្បាស់ ឬងងឹតផង:

គឺថ្ងៃនោះនឹងបានជាថ្ងៃ១ ដែលព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់ស្គាល់ មិនមែនជាថ្ងៃ ក៏មិនមែនជាយប់: ប៉ុន្តែលុះដល់ពេលព្រលប់ នោះនឹងមានពន្លឺវិញ។

56 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ទាញចេញពីនេះ អ្នកនាំសារពេលល្ងាច សម្រាប់ជា...សម្រាប់ អត្ថបទមួយ: អ្នកនាំសារពេលល្ងាច។ ពិតណាស់ យើងអាចមានអ្នកនាំសារ ពេញមួយថ្ងៃ ហើយមានអ្នកនាំសារពេញមួយថ្ងៃដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល ប៉ុន្តែ មានសារពេលល្ងាចមកដល់។ ហើយយើងចង់មើលនៅយប់នេះនិងប្រភេទ នៅក្នុងវិធីដូចជាសាលាថ្ងៃអាទិត្យ និយាយនៅលើវាខណៈពេលមួយ។

57 ឥឡូវនេះ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងពីអ្វីដែលសាការីនៅទីនេះកំពុងនិយាយ ពីព្រោះគាត់បាននិយាយថា “គឺថ្ងៃនោះនឹងបានជាថ្ងៃ១ ដែលព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់ ស្គាល់ មិនមែនជាថ្ងៃ ក៏មិនមែនជាយប់ ប៉ុន្តែលុះដល់ពេលព្រលប់ នោះនឹងមាន ពន្លឺវិញ។” ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងដឹងថាវាមិនមែនជាពេលថ្ងៃឬយប់ទេ វាត្រូវតែ ជាប្រភេទនៃ—ជា—ថ្ងៃដ៏គួរឱ្យសង្វេគ ប្រភេទនៃថ្ងៃដែលមានអំពូ។

58 ហើយយើងទាំងអស់គ្នាដឹងថាអរិយធម៌បានធ្វើដំណើរពីខាងកើតទៅ ខាងលិច។ អរិយធម៌ចាស់បំផុតដែលយើងមានគឺប្រទេសចិន។ ហើយអរិយធម៌

បានធ្វើដំណើរពីខាងកើតទៅខាងលិច ព្រោះវាដើរតាមព្រះអាទិត្យ ហើយឥឡូវនេះ យើងមានផ្លូវទាំងអស់ទៅកាន់ឆ្នេរខាងលិច។ ប្រសិនបើយើងទៅឆ្ងាយទៀត យើង ត្រលប់ទៅខាងកើតម្តងទៀត ឃើញទេ? ដូច្នោះយើងនៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវ។

59 យើងជឿថាជាក្រុមជំនុំ ថាដំណឹងល្អទើបតែបានបញ្ចប់។ យើងជឿថា អ្នកនាំសារដ៏អស្ចារ្យតាមសម័យកាលមាន នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ អស់រយៈពេល ជាច្រើនរយឆ្នាំ បានប្រយុទ្ធសម្រាប់រឿងដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះ ការរាប់ជាសុចរិតដោយ សេចក្តីជំនឿ គឺល្អឆ្លើ ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ គឺដោយវេសលី ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺដោយពួកពេនទីកុស្ត។ យើងជឿថាធាតុទាំងនោះបង្កើត ជាបូកាយពេញលេញ ដូចជាធម្មជាតិនិងខាងវិញ្ញាណ។

60 ពេលទារកកើតមកជាធម្មតាតើអ្វីជារឿងដំបូង? រឿងដំបូងដែលរាប់បែកគឺទឹក រឿងបន្ទាប់គឺឈាម ហើយរឿងបន្ទាប់គឺជីវិត។

61 យ៉ូហានទី១ ៥:៧ បាននិយាយថា “មានស្មារបន្ទាល់បីនៅស្ថានសួគ៌ ព្រះវរបិតា ព្រះបន្ទូល និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយទាំងបីនេះគឺរួមមកតែមួយ។” ពួកគេគឺតែមួយ អ្នកមិនអាចមានព្រះវរបិតាដោយគ្មានព្រះរាជបុត្រាទេ អ្នក មិនអាចមានព្រះរាជបុត្រាដោយគ្មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានទេ។ ឃើញ ទេ ពួកគេគឺតែមួយ។ “ប៉ុន្តែមានកំណត់ត្រាបីនៅលើផែនដី ទឹក ឈាម និង ព្រះវិញ្ញាណ: ហើយពួកគេយល់ស្របគ្នាតែមួយ។” ពួកគេមិនមែនតែមួយទេ ប៉ុន្តែ ពួកគេយល់ស្របតែមួយ។ ឃើញទេ?

62 ឥឡូវនេះ អ្នកអាចបានរាប់ជាសុចរិតដោយមិនត្រូវបានគេរាប់ជាបរិសុទ្ធ អ្នក អាចត្រូវបានរាប់ជាបរិសុទ្ធដោយមិនចាំបាច់មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឃើញ ទេ? ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជារត្តមានដ៏គង់នៅនៃអំណាចរបស់ព្រះគ្រីស្ទ នៅក្នុង ព្រះវិញ្ញាណ។ ឥឡូវនេះ យើងឃើញថាប្រភេទធម្មជាតិខាងវិញ្ញាណ ដូច្នោះក្រុមជំនុំ គឺនៅក្នុងភាពចាស់ទុំពេញលេញរបស់វាឥឡូវនេះ: ការរាប់ជាសុចរិត ការរាប់ ជាបរិសុទ្ធ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ យើងទើបតែឆ្លងកាត់ សម័យកាលព្រះវិហារទាំងប្រាំពីរ នៅផ្ទះ ដោយវាយអក្សរនោះយ៉ាងស្អាត។

63 ហើយ និយាយអីញ៉ឹង តើមានអ្នកណាធ្លាប់ឮខ្សែអាត់ទាំងនោះនៅសម័យ ពួកជំនុំទេ? នៅលើកចុងក្រោយដែលខ្ញុំមានសម័យកាលទាំងនោះនៅលើ ក្តារខៀន ហើយព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដឹងថានេះជាការពិត នៅពេលដែលខ្ញុំបាន

បញ្ចប់វាដោយអស់ពីសមត្ថភាព ក្រោមការបើកសម្តែងដែលព្រះនឹងផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ ទៅការបស់ព្រះអម្ចាស់ដែលអ្នកឃើញនៅក្នុងរូបភាព (មនុស្សជាច្រើនបានឃើញ រូបភាពនោះ តើអ្នកមានពន្លឺនោះឬ?) វាបានចុះមកក្នុងបន្ទប់មនុស្សស្រូវហែលបី រយបួនរយនាក់ បានទៅខាងស្តាំនៅលើចំហៀងនៃជញ្ជាំង (ដូចជាពន្លឺដូចនោះ) ហើយបានទាញសម័យពួកជំនុំទាំងនោះដោយខ្លួនឯង។ យើងទាំងអស់គ្នាឈរ នៅទីនោះមើលវា មើលវាទាញសម័យក្រុមជំនុំដំបូង ទីពីរ ទីបី និងទីបួន ទីប្រាំ ទី ប្រាំមួយ និងទីប្រាំពីរ។

64 ឥឡូវនេះ មានមនុស្សអង្គុយនៅទីនេះដែលជាសាក្សីនៃការនោះ។ លើកដៃ ឡើងបើដូច្នោះមែន។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “នៅក្នុងមាត់របស់សាក្សីពីរបី នាក់។”

65 គ្រប់គ្នាអង្គុយនៅទីនោះ រៀបរយនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅ ទីនោះ! ឥឡូវនេះ អ្នកចង់ឃើញវា អ្នករាល់គ្នាអាចមើលវាបាន។” ម៉ោងដប់មួយ នៅក្នុងថ្ងៃ ឈរនៅទីនោះនៅលើជញ្ជាំង ហើយបានទាញចេញពីសម័យពួកជំនុំ ទាំងនោះ ដែលព្រះវិញ្ញាណច្រើន ហើយបន្ទាប់មកភាពងងឹតដើម្បីបង្ហាញថា ព្រះវិញ្ញាណត្រូវបានបំផ្លាញហើយបានឆ្លងកាត់សម័យកាលងងឹត ហើយត្រលប់ មកម្តងទៀត តាមរបៀបដែលខ្ញុំបានគូរ។ ហើយយើងទទួលបានវា រូបភាពរបស់ វា និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលបានគូរ ព្យួរនៅលើជញ្ជាំង។ ហើយនៅទីនោះវាពិតជា ពិតប្រាកដ។ វាច្បាស់ណាស់ថាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់បានស្តប់ចិត្តដែលត្រូវ បានបញ្ចប់ ព្រោះទ្រង់បានត្រឡប់មកវិញហើយបញ្ជាក់ថានោះជាការត្រឹមត្រូវ។

66 ហើយយើងកំពុងរស់នៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំឡៅឌីសេ ដែលជាសម័យក្រុមជំនុំ ដ៏សម្បូរបែបដែលគិតថាពួកគេមិនត្រូវការអ្វីទាំងអស់ ហើយមិនដឹងថាពួកគេ អាចក្រាត វេទនា ខ្វាក់ ហើយមិនដឹងទេ ឃើញទេ។ ឥឡូវនេះ ទាំងអស់នោះ វាយ។

67 ឥឡូវនេះ ព្រះអាទិត្យដូចគ្នាដែលចាំង... រះនៅទិសខាងកើត គឺជា ព្រះអាទិត្យដូចគ្នាដែលលិចនៅទិសខាងលិច។ ឥឡូវនេះ សូមឈប់មួយនាទី ដើម្បីផ្ទៃខាងក្រោយសារនេះ។ យើងដឹងថាព្រះអាទិត្យ នោះគឺព្រះ-អា-ទិត្យ ប្រព័ន្ធព្រះអាទិត្យ។ ប៉ុន្តែ បុ-ត្រា-នៃព្រះបានយាងចុះមក ក្នុងភាពអស្ចារ្យនៃព្រះ និងពន្លឺនៃព្រះ នៅទិសបូកា។ ហើយយើងមានពីរពាន់ឆ្នាំហើយ ដែលព្រះអម្ចាស់ បានពិចារណា ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វាជាពេលវេលាដែលមិនមែនជាពេលថ្ងៃឬយប់

គ្រាន់តែជាថ្ងៃដ៏គួរឱ្យសង្វេគមួយ ប៉ុន្តែនៅពេលព្រលប់វានឹងមានពន្លឺ។”

68 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានធ្លាក់មកលើ ប្រជាជនបូព៌ាជាមុនសិន។ បន្ទាប់មក យើងមានពេលវេលានៃការចូលរួមព្រះវិហារ ហើយចុងបញ្ចប់គិតតូចត្រូវបានលើកឡើង ហើយមូលហេតុគិតតូចដែលត្រូវ ប្រយុទ្ធ។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកនៅពេលល្ងាច នៅអង្គគោលខាងលិច វានឹងមានពន្លឺ។ ហើយយើងនៅពេលនោះ! អរិយធម៌បានមកដូចជាការប្រេះឆាដីធំពីបូព៌ា ចាប់យក អំពើបាបគ្រប់ពេលដូចដែលវាមក ហើយនាងបានបុកឆ្នេរខាងលិចដូចជារបាំង សំឡេង ហើយនាងបានធ្លាក់ចុះមកវិញ ហើយកន្លែងដែលពុករលួយបំផុតដែល ខ្ញុំស្គាល់គឺនៅឆ្នេរខាងលិច។ អ្វីដែលអ្នកចង់គិត ពួកគេបានទទួលវា អំពើបាប អំពើពុករលួយ ការលែងលះ រៀបការជាមួយហូលីវូដ រន្ធនរក! ហ្នឹងហើយ។

69 ខ្ញុំជឿលើភាពបរិសុទ្ធនៃព្រះគម្ពីរពិតប្រាកដ។ ហើយខ្ញុំមិនជឿលើ អំពើពុករលួយនិងវត្តរលួយនេះដែលធ្វើជាគំរូចំពោះប្រជាជនរបស់យើងដែល ហៅថាហូលីវូដ។ ហើយខ្ញុំតែងតែប្រឆាំងនឹងវា។ ហើយខ្ញុំគិតថាមនុស្សដែលមាន ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនៅក្នុងគាត់នឹងប្រឆាំងនឹងវា ព្រោះព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនឹងច្នៃ ទីបន្ទាល់ថា “វាខុស” ចំពោះគាត់។

70 ឥឡូវនេះខ្ញុំគិតថានោះជារឿងមួយក្នុងចំណោម...យើងធ្លាប់ទៅប៉ារីសដើម្បី យកម៉ូដែលអាក្រាតដើម្បីដោះស្រាយរបស់យើង ឥឡូវនេះប៉ារីសមកទីនេះដើម្បីយក របស់យើង។ ឃើញទេ? ហូលីវូដដឹកនាំពិភពលោក។ ហើយម៉ូដែលអាក្រាតដែល យើងមានសព្វថ្ងៃនេះ ហួសពីប្រទេសបារាំង (គ្រាន់តែគិតបែបនោះ!) ដែលស្រវឹង ឈ្នោះប្រកែកគ្នា កន្លែងអសីលធម៌ ហើយហូលីវូដវាយដំទាំងអស់គ្នា។

71 ហើយទូរទស្សន៍ទាំងអស់របស់យើង អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេមាននៅលើវា មិនត្រូវបានត្រួតពិនិត្យ គ្រាន់តែជារឿងកំប្លែងកខ្វក់ និងពុករលួយ គ្រាន់តែចូលទៅ ក្នុងអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ហើយមនុស្ស អារក្ស...នឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យយើងបញ្ជូនកូនរបស់ យើងទៅ—តាមរូបភាពដែលបានបង្ហាញកាលពីឆ្នាំមុន យើងនៅដើមពេនទីកុស្ត ដ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះអារក្សបានរុញហើយដាក់វានៅក្នុងផ្ទះលើយើង។ អ្នកឃើញទេ? ដូច្នេះវាគ្រាន់តែនាំយករូបភាពមកបង្ហាញ។

72 ឥឡូវនេះ ហើយវាជា—វាជា—រឿងដ៏គួរឱ្យខ្លាចក្នុងការ—គិតថាពិភពលោក មានអំពើពុករលួយនេះ ពីព្រោះអ្នកឃើញទេ ហើយគ្រាន់តែអំណោតតាមវិធីនេះ

មកជាមួយអរិយធម៌។

73 ប៉ុន្តែគ្រប់ពេលវេលា...ខ្ញុំនឹងអធិប្បាយនៅថ្ងៃណាមួយ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ក្នុងរយៈពេលពីរបីថ្ងៃទៀត នៅលើការរាប់ថយក្រោយ។ អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកកំពុងធ្វើដំណើរជុំវិញ ហើយដូច្នោះយើង—យើងគ្រាន់តែឃើញអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង។ ព្រះអាចធ្វើអ្វីមួយជាមួយក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ផងដែរ គ្រប់ពេលវេលា អ្នកឃើញទេ ខណៈពេលដែលរឿងទាំងនេះកំពុងបន្ត។ ហើយឥឡូវនេះយើងនៅគ្រាចុងក្រោយ សូមអរគុណព្រះអម្ចាស់!

74 សម័យនីមួយៗមានសារនិងអ្នកនាំសាររបស់ខ្លួន។ ព្រះបានឃើញការនោះ។ រាល់...សូម្បីតែនៅក្នុងសម័យក្រុមជំនុំ យើងរកឃើញថាសម័យកាលនីមួយៗមានអ្នកនាំសារ ហើយម្នាក់ៗរស់នៅតាមសម័យកាលរបស់ពួកគេ ហើយសម័យកាលមួយចូលមក ហើយសម័យកាលនោះក៏ចេញទៅ ហើយមួយទៀតចូលមក រហូតដល់គ្រាពួកជំនុំទីប្រាំពីរ ផ្កាយនីមួយៗ ទេវតានៃក្រុមជំនុំ អ្នកនាំសារនីមួយៗ។

75 ហើយយើងរកឃើញថា នៅគ្រាពួកជំនុំចុងក្រោយ នៅក្នុងវិវរណៈ១០ ត្រូវតែមានសំឡេងត្រែ ហើយមានសំឡេងប្រាំពីរបន្លឺឡើងនៅ...ពួកគេមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យសរសេរទេ។ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានបោះត្រានៅផ្នែកខាងក្រោយនៃសៀវភៅត្រាទាំងប្រាំពីរគឺនៅខាងក្រោយនៃសៀវភៅ។ បន្ទាប់ពីសៀវភៅត្រូវបានសរសេរ បន្ទាប់មកវាត្រូវបានបោះត្រានៅទីនោះដោយត្រាប្រាំពីរ។ ឥឡូវនេះគ្មាននរណាម្នាក់ដឹងថាពួកគេជាអ្វីទេ។ ប៉ុន្តែវាបាននិយាយថា “នៅថ្ងៃនៃទេវតាទីប្រាំពីរបន្លឺសាររបស់ទ្រង់” នោះជាទេវតានៅលើផែនដី ឥឡូវនេះ។

76 ព្រោះទេវតានេះបានចុះមកពីស្ថានសួគ៌ ហើយនេះគឺនៅលើផែនដី ទេវតាគឺជា “អ្នកនាំសារ” ដែលជាអ្នកនាំសារទៅកាន់សម័យកាល។

77 ហើយបន្ទាប់មកយើងកត់សំគាល់ថាទ្រង់បានដាក់...ឥន្ទធនូរបស់ទ្រង់នៅលើក្បាលរបស់ទ្រង់ ហើយលើកដៃឡើង ហើយស្រួចដោយព្រះអង្គដែលមានព្រះជន្មគង់នៅអស់កល្បជានិច្ច ពេលវេលានោះមិនត្រូវមានទៀតទេ (នៅពេលដែលសំឡេងទាំងប្រាំពីរនេះបន្លឺឡើង នោះផ្ទៃលាន់ប្រាំពីរបានបន្លឺសំឡេងរបស់ពួកគេ)។ ហើយទ្រង់បានប្រាប់ពួកគេថា “កុំសរសេរ ប៉ុន្តែបិទត្រា។” ហើយយើងបានរកឃើញវានៅផ្នែកខាងក្រោយនៃសៀវភៅ។

78 “ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទេវតាទីប្រាំពីរបានបញ្ចប់សាររបស់គាត់ ទំនាយរបស់គាត់នៅថ្ងៃនោះ បន្ទាប់មកអាថ៌កំបាំងរបស់ព្រះគួរតែត្រូវបានបញ្ចប់” អ្នករាល់គ្នាដឹងថាព្រះគម្ពីរនិយាយដូច្នោះ។ “អាថ៌កំបាំងនៃព្រះ តើព្រះជាអ្វី ព្រះជានរណា ហើយទាំងអស់អំពីផ្លូវចូលទៅក្នុងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនិងអ្វីៗ ទាំងអស់គួរតែត្រូវបានដោះស្រាយនៅថ្ងៃនោះ។”

79 អ្នកនាំសារនីមួយៗមានសាររបស់គាត់ ហើយ—សារនិងអ្នកនាំសារនៃសម័យកាល។ ហើយវាគួរអោយកត់សំគាល់បំផុតដែលអ្នកនាំសារនីមួយៗ... យើងថែមទាំងរកឃើញនៅក្នុងសម័យពួកជំនុំ (ហើយយប់នេះយើងនឹងគ្រលប់ទៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ហើយឃើញថាវាជារឿងដូចគ្នា) ថាព្រះបានបញ្ជូនអ្នកនាំសារនៃសម័យកាលនោះនៅចុងបញ្ចប់នៃពេលវេលា តែងតែនៅចុងបញ្ចប់មិនដែលនៅដើមដំបូងឡើយ។ គឺនៅចុងបញ្ចប់!

80 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលសម័យកាលរបស់លូធើរផ្លាក់ចុះ បន្ទាប់មកវេសលីចូលមក។ ហើយនៅពេលដែលការរាប់ជាបរិសុទ្ធរបស់វេសលីបានរសាត់ទៅសម័យកាលពោធិ៍កុស្តបានចូលមក។ ឃើញទេ? វាតែងតែជាអ្នកនាំសារបើកសារថ្មីនៅចុងបញ្ចប់នៃអ្នកចាស់។ វាជាសម័យកាលនីមួយៗដែលត្រូវបានធ្វើ។ យើងដឹងថាវាជាការពិត។

81 នេះត្រូវបានធ្វើម្តងទៀតរាល់ពេលតាមរយៈព្រះគម្ពីរ។ យើងរកឃើញថានៅក្នុងបទគម្ពីរដ៏ពិសិដ្ឋ គ្រប់វិធីតាមរយៈ ដែលគ្រាន់តែនៅចុងបញ្ចប់នៃសម័យកាលចាស់និងថ្មីមួយចូលមក សម័យកាលនោះរលត់ទៅ ហើយសម័យកាលថ្មីចូលមក ព្រះបានបញ្ជូនអ្នកនាំសារ។

82 ហើយដូច—ជានិច្ចកាល រាល់ពេលដែលអ្នកនាំសារមក វាតែងតែហៅទៅកាន់ព្រះបន្ទូល មិនដែលបរាជ័យឡើយ។ សូមចាំថា នេះគឺជាការបើកសម្តែងពេញលេញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ មិនអាចមានអ្វីបន្ថែមទៅក្នុងវា ឬយកចេញពីវាឡើយ។ វាជាការបើកសម្តែងពេញលេញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលយើងអាចប្រាកដថា: ប្រសិនបើមានអ្វីកើតឡើងក្នុងចំណោមពួកយើងដែលផ្ទុយនឹងការបើកសម្តែងនេះ នោះវាខុសហើយ។ ឃើញទេ? “ត្រឡប់ទៅព្រះបន្ទូលវិញ!” ហើយតែងតែហៅត្រឡប់មកវិញ។

83 ហើយគ្រប់ករណីទាំងអស់នៅក្នុងបទគម្ពីរ គ្រប់ករណីទាំងអស់ ព្រះប្រើហោរា

ដើម្បីហៅសម័យកាលនោះមកវិញ ជានិច្ច។ គ្មានអតីត...ទេ គ្មានពេលមួយដែល ត្រូវបរាជ័យទេ ទ្រង់តែងតែបញ្ជូន—ហោរា! ហើយឥឡូវនេះហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ធ្វើ ដូច្នោះ? គឺដោយសារតែព្រះគម្ពីរចែងថា “វាជាហោរាដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបាន មកដល់” អ្នកបើកសម្លេងព្រះបន្ទូល។

84 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនយល់ច្រឡំទេ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំមិន មានន័យថាមានការយល់ច្រឡំទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានន័យស្មោះត្រង់និងស្មោះត្រង់ចំពោះ ការហៅ។ យើងចង់ក្លាយជាបែបនោះ។

85 ឥឡូវនេះ ព្រះតែងតែប្រើ—ហោរា ជាមនុស្សម្នាក់។ ប្រសិនបើអ្នកប្រើមនុស្ស មួយក្រុម អ្នកនឹងទទួលបានគំនិតខុសគ្នា ឃើញទេ ម្នាក់ៗ មនុស្សពីរនាក់។ ទ្រង់ មិនដែលមានហោរាធំៗពីរនៅលើផែនដីក្នុងពេលតែមួយទេ។ ទ្រង់យកមួយ ដូច្នោះ ម្នាក់ទៀតអាចជំនួសកន្លែងរបស់វាសម្រាប់ថ្ងៃមួយទៀត សារមួយទៀត។ ទ្រង់ មិនដែលមានពីរទេ ទ្រង់មានមួយក្នុងពេលតែមួយ។

86 ហើយព្រះគ្មានដែនកំណត់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរកម្មវិធីរបស់ទ្រង់ទេ ទ្រង់ត្រូវតែ នៅជាមួយអ្វីដែលទ្រង់បានចាប់ផ្តើមជាមួយ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើង អាចមានទំនុកចិត្តលើអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល ទ្រង់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ។ ប្រសិនបើទ្រង់បានសង្គ្រោះមនុស្សម្នាក់ដោយផ្អែកលើជំនឿរបស់គាត់លើព្រះ នោះ មនុស្សបន្ទាប់នឹងត្រូវសង្គ្រោះតាមរបៀបដូចគ្នា។

87 នៅពេលដែលព្រះបានបង្កើតកន្លែងមួយដែលទ្រង់អាចប្រកបជាមួយ មនុស្សរបស់ទ្រង់ អំជាមបានព្យាយាមបង្កើតផ្លូវដោយខ្លួនឯង ហើយធ្វើស្លឹក ល្ងាសម្រាប់គាត់និងប្រពន្ធរបស់គាត់ដើម្បីធ្វើអារវ។ ព្រះបានបដិសេធឯវា។ ហើយ ព្រះបានសម្រេចចិត្តលើកម្មវិធីអ្វីឬមូលដ្ឋានអ្វីដែលទ្រង់នឹងជួបមនុស្សនិងការ ប្រកបជាមួយគាត់ ហើយនោះគឺជាការបង្ហូរឈាម។ ហើយទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរ វាទេ។

88 ឥឡូវនេះ ក្នុងនាមជាមេតូឌីស្ទដល់បាទីស្ទ យើងអាចចាប់ដៃគ្នា ទៅវិញទៅមក។ ប៉ុន្តែនៅលើមូលដ្ឋានរវាងមេតូឌីស្ទនិងបាទីស្ទ យើងមិន មានអ្វីដូចគ្នាទេ ខ្ញុំកំពុងទាញបាទីស្ទ ហើយអ្នកកំពុងទាញមេតូឌីស្ទ ឬ ផ្ទុយទៅវិញ។ ប៉ុន្តែមានមូលដ្ឋានមួយដែលអ្នកជឿទាំងអស់អាចជួបបាន គឺនៅ ក្រោមការបង្ហូរឈាម។ នោះហើយជាកន្លែងដែលយើងជួបនិងទុករបស់ទាំងអស់

នេះ។ ដូច្នេះយើងទាំងអស់គ្នាមិនអាចមកជាអង្គការតែមួយបានទេ យើងមិនអាចធ្វើដូច្នេះបានទេ។

89 អង្គការតូចៗទាំងនេះ ខ្ញុំគិតថាព្រះបានគង់នៅក្នុងវា រឿងទាំងមូល។ ប៉ុន្តែមនុស្ស...ពីព្រោះយើងខុសគ្នា។ មនុស្សម្នាក់ៗមើលឃើញខុសគ្នា មនុស្សម្នាក់ៗឃើញខុសគ្នា គ្មានចិត្តពីរដូចគ្នាទេ។ គ្មានមនុស្សពីរនាក់គឺដូចគ្នាឥតខ្ចោះទេ ពួកគេអះអាងថា គ្មានច្រមុះពីរ គ្មានស្នាមមេដៃពីរ។ ឃើញទេ យើងត្រូវបានបង្កើតឡើងខុសគ្នា តាមវិធីដែលយើងគួរតែមានក្រុមផ្សេងគ្នា។

90 ប៉ុន្តែព្រះតែងតែធ្វើការជាមួយបុគ្គល។ ទ្រង់មិនសង្គ្រោះអ្នកទេ ព្រោះអ្នកជាមេតូឌីស្ទ ទ្រង់មិនសង្គ្រោះអ្នកទេ ព្រោះអ្នកជាបាទីស្ទ ទ្រង់មិនសង្គ្រោះអ្នកទេ ព្រោះអ្នកជាពេនទីកុស្ត។ ទ្រង់សង្គ្រោះអ្នកដោយសារទ្រង់បានប្រព្រឹត្តដោយផ្ទាល់ជាមួយអ្នក! ហើយអ្នកបានសង្គ្រោះនៅលើមូលដ្ឋាននោះ ដែលអ្នកបានទទួលយកវា។ ដូច្នេះ ព្រះជាម្ចាស់ ដើម្បីដោះស្រាយជាមួយអ្នក ទ្រង់មិនដោះស្រាយជាមួយអ្នកតាមលំដាប់នៃក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ទេ ទ្រង់ដោះស្រាយជាមួយអ្នកជាបុគ្គល។

91 ដូច្នេះនៅពេលដែលព្រះបានចាត់ហោរារបស់ទ្រង់ ជាអ្នកនាំសាររបស់ទ្រង់នៃគម្ពីរសញ្ញា គាត់បាននិយាយទៅកាន់មនុស្សម្នាក់ ហើយបុរសនោះត្រូវនាំយកសារ។ អ្នកផ្សេងទៀតបានចេញពីគាត់ គ្រប់ទីកន្លែង ដោយនាំយកសារដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែត្រូវតែមានទីស្នាក់ការកណ្តាលមួយ។ ព្រះតែងតែមានវា។ ខ្ញុំអរគុណដែលទ្រង់បានទទួលវានៅយប់នេះ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យើងទាំងអស់គ្នាដឹង។ ឥឡូវនេះ មិនមែនក្រុមខ្លះទេ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាទីស្នាក់ការកណ្តាលរបស់ព្រះ។ នោះគឺជាអ្នកនាំសាររបស់ព្រះនៃសម័យកាល។

92 ឥឡូវនេះ ដ្បិតវាគឺសម្រាប់ហោរាដែលព្រះបន្ទូលតែងតែមក ប្រសិនបើពួកគេជាហោរាពិតនៃព្រះបន្ទូល ព្រះនឹងបើកសម្តែងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដោយហោរានោះ។

93 ឥឡូវនេះ មានហោរាក្លែងក្លាយជាច្រើន យើងមានពួកគេគ្រប់សម័យកាល។ យើងត្រលប់ទៅគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ឃើញពួកគេក្រោកឡើង ហើយនិយាយក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់ ហើយវា—មិនត្រឹមត្រូវទេ។ ព្រះនឹងមិនធ្វើអ្វីជាមួយវាទេ។

ទ្រង់មិនដែលបញ្ជាក់អ្វីក្រៅពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ទ្រង់នឹងមិនដំណើរការបេសកកម្មរបស់ទ្រង់ដូចនោះទេ។ ឃើញទេ?

94 អ្នកគ្រាន់តែចាំថា ព្រះគ្រាន់តែបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ! ហើយ មានតែហោរាពិតទេ...ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចប្រាប់ថាតើគាត់ពិតឬអត់ គឺតាមរយៈព្រះបន្ទូល។ នោះជាវិធីដើម្បីវិនិច្ឆ័យគាត់។

95 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ ដូចជានៅថ្ងៃដែល—ពេលមីកាយ៉ា មាន ហោរាហេព្រើរវបួនរយនាក់ នៅចំពោះអំហាប់និងយ៉ូសាផាត ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា ‘ចូរបន្តទៅមុខចុះ។’” ជាមូលដ្ឋានពួកគេនិយាយ ត្រូវ។ បន្ទាប់មក មីកាយ៉ាត្រូវបានហៅមកលើឆាក ដែលពួកគេទាំងអស់គ្នាស្តាប់។ ឥឡូវនេះ វាមើលទៅដូចជា...បួនរយ (ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមែនមានន័យថាហោរានៃព្រះបា លិមទេ) ហោរាហេព្រើរក្រោកឈរឡើង ហើយនិយាយថា “ចូរបន្តទៅវាម៉ូត-កាឡា ត ព្រះអម្ចាស់នឹងប្រទានពរដល់អ្នក ហើយអ្នកនឹងបានរីកចម្រើន។” ហើយ បុរសទាំងនោះមិនមែនជាមនុស្សលាក់ពុតទេ ពួកគេត្រូវបានបើកសម្តែងយ៉ាង ពិតប្រាកដ! ប៉ុន្តែពួកគេ...

96 ហេតុអ្វីបានជាក្មេងតូចម្នាក់នេះចូលមកឈ្មោះថា—មីកាយ៉ា ដែលជាកូន របស់អ៊ីមឡា ហើយត្រឡប់មកវិញហើយទាយផ្ទុយពីពួកគេ? ឥឡូវនេះ មានការ ភ័យខ្លាច វាបានទទួលយកការជឿជាក់។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែតើគាត់ដឹងថាគាត់ និយាយត្រូវដោយរបៀបណា? បើអ្នកឈរនៅទីនោះ តើអ្នកនឹងដឹងដោយ របៀបណា? វិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចធ្វើបានគឺយកអ្វីដែលបុរសនិយាយ ហើយប្រៀបធៀបវាជាមួយព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ មីកាយ៉ាពិតជា នៅលើព្រះបន្ទូល ពីព្រោះអរលីយ៉ា ជាហោរាដ៏អស្ចារ្យដែលមានព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់ បានដាក់បណ្តាសាអំហាប់និងយេសេបិលនិងទាំងអស់។ ឃើញទេ? ហើយតើព្រះអាចងាកមក ហើយប្រទានពរដល់អ្វីដែលបណ្តាសាបានកើតឡើង ដោយរបៀបណា? ឃើញទេ ដូច្នេះវាមិនអាចដំណើរការបានទេ។

97 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញថា ព្រះបើកសម្តែងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ពាក្យ របស់ហោរា បើគាត់ជាហោរា នោះជា...គាត់និយាយតាមព្រះបន្ទូល។ ព្រះគម្ពីរ បាននិយាយនៅកន្លែងមួយថា “ប្រសិនបើពួកគេមិននិយាយតាមច្បាប់និងហោរា ទេ នោះគ្មានពន្លឺនៅក្នុងពួកគេទេ។” បន្ទាប់មកហៅ...បន្ទាប់មកអ្នកនាំសារនេះ

ហៅថា-អ្នកដែលបានគ្រាសហៅ។ គាត់ត្រឹមត្រូវជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ
បង្ហាញថាគាត់ត្រឹមត្រូវ។

សូមកត់សម្គាល់ សូមកត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះយើងនឹងហៅតួអង្គពីរបីនាក់ចូល
ហើយស្តាប់។

98 ល្អអេក៏ជាសាក្សីរបស់ព្រះសម្រាប់ពេលវេលាចុងក្រោយ។ ឥឡូវនេះ សូម
មើលពីរបៀបដែលសាររបស់គាត់គឺផ្ទុយពីពិភពទឹកជំនន់ទាំងមូល។ ហេតុអ្វី
បុរសនោះត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាមនុស្សឆ្លាត។ ហេតុអ្វី គាត់...ប៉ុន្តែ គាត់មាន
ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់យ៉ាងពិតប្រាកដ។ ឥឡូវនេះ ព្រះបានមានបន្ទូលថា
ទ្រង់ "មិនអាចទ្រាំទ្រនឹងអំពើបាបបានទេ" ដូច្នេះទ្រង់...នៅពេលដែលមនុស្ស
ចាប់ផ្តើមធ្វើបាប បន្ទាប់មកព្រះបានយាងចុះមក ហើយល្អអេបានអធិប្បាយសារ
ចុងក្រោយ។ តើនៅពេលណា? នៅមុនគ្រាចុងក្រោយ អ្នកនាំសារនេះបានក្រោក
ឡើង។ ព្រះបានបញ្ជូនហោរានេះមកជាមួយនឹងសារសម្រាប់គ្រាចុងក្រោយ។
ហើយគាត់ត្រូវបានគេសើចចំអក សើចចំអក ហើយមានតែការសង្គ្រោះគ្រួសារ
របស់គាត់ប៉ុណ្ណោះដែលគាត់បានសង្គ្រោះ។ ហ្នឹងហើយ។ គ្មាននរណាម្នាក់នឹង
ជឿគាត់ទេ។ ប៉ុន្តែគាត់មានសារចុងក្រោយ។ ឥឡូវនេះ អស់អ្នកដែលមិនជឿត្រូវ
បានថ្កោលទោស ហើយអ្នកដែលជឿសារនោះបានសង្គ្រោះ។ ព្រះបានប្រទាន
ជីវិតដល់ពួកគេ ហើយពួកគេត្រូវបានសង្គ្រោះ ហើយអ្នកដែលមិនជឿថាវាត្រូវបាន
ចាត់បង់។

99 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំកំពុងវាយអ្វីមួយ។ សូមកត់សម្គាល់ព្រះ របៀបដែលទ្រង់បានធ្វើ
នេះបីដង។

100 ហើយលេខបីគឺជាលេខដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះ។ ព្រះជាម្ចាស់បាន
គ្រប់លក្ខណ៍ជាបីដូចជា "ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ"
និង "ការរាប់ជាសុចរិត ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ពិធីបុណ្យរួមដុះទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ។" ទ្រង់បានគ្រប់លក្ខណ៍ ពីព្រោះបីគឺ "ភាពគ្រប់លក្ខណ៍។" ប្រាំគឺជាលេខ
នៃ "ព្រះគុណ។" ប្រាំពីរគឺ...ចំនួននៃ "ការថ្វាយបង្គំ" ដប់ពីរ។ សែសិបគឺជាចំនួន
—នៃ "ការបៀតបៀន។" ហើយហាសិបគឺ "បុណ្យប្រោសលោះ" ថ្វាយបង្គំ។ "ពេន
ទីកុស្ត" មានន័យថាហាសិប។ ហើយ សែសិបថ្ងៃលោកម៉ូសេត្រូវបានល្អង
សែសិបថ្ងៃព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានល្អង អ្នកឃើញទេ។ និងប្រភេទទាំងអស់នោះ។

ឥឡូវនេះ ព្រះគឺល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងបី។

101 មានការបំផ្លិចបំផ្លាញបី។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ នៅពេលដែលលោកអេចូលទៅក្នុងទូក ជាលើកទីពីរ ឡុតបានចេញពី—ក្រុងសូដុម។ សូមមើល ព្រះយេស៊ូវបានសំដៅទៅពួកគេ “ដូចនៅជំនាន់លោកណូអេ និងនៅសម័យលោកឡុត ដូច្នេះវានឹងមាននៅក្នុងការយាងមករបស់កូនមនុស្ស។” មើល! ម្នាក់បានចូលម្នាក់ទៀតចេញមក ហើយបន្ទាប់ទៀតឡើង។ អូ-ហូ។ ឃើញទេ? អូ-ហូ។ ចូលមក ចេញក្រៅ ឡើងលើ! ឥឡូវនេះ នោះជាលំដាប់របស់ព្រះអម្ចាស់។ ឃើញទេ ព្រះយេស៊ូវបានសំដៅទៅពួកគេជាហោរាពីរនាក់។ “ដូចនៅសម័យលោកណូអេ” ឃើញទេ “ហើយដូចនៅសម័យឡុត” អំប្រាហាំជាហោរា “ដូចដែលវាបានកើតឡើង វានឹងកើតឡើងនៅក្នុងការយាងមករបស់កូនមនុស្ស។” ឃើញទេ សំដៅទៅពួកគេ។

102 ឥឡូវនេះ ម៉ូសេ ជាហោរាម្នាក់ទៀត នៅចុងបញ្ចប់នៃសម័យអេហ្ស៊ីប។ យើងរកឃើញថានៅពេលដែលព្រះនឹងដោះរាស្ត្ររបស់ទ្រង់ ហើយជនជាតិអេស៊ីបបានបៀតបៀនពួកគេយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ ហើយបានតែងតាំងចៅហ្វាយនាយលើពួកគេ ជាចៅហ្វាយលើពួកគេ។ ដូច្នេះមុនពេលការបំផ្លិចបំផ្លាញរបស់ពួកគេ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានបញ្ជូនហោរាម្នាក់ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ សូមចាំថា ហោរាបានកំណត់អត្តសញ្ញាណយ៉ាងពិតប្រាកដនូវអ្វីដែលព្រះ (រាប់រយឆ្នាំមុននោះ បួនរយឆ្នាំមុន) បានសន្យាជាមួយអំប្រាហាំ ថាពូជរបស់គាត់នឹងស្នាក់នៅក្នុងទឹកដីចម្លែក ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងនាំពួកគេចេញដោយដៃដីខ្លាំងក្លា។ អ្នកដឹងទេ នៅគុម្ពោតដែលកំពុងឆេះនៅពេលដែលលោកម៉ូសេបានជួបព្រះ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលទៅគាត់ថា “ខ្ញុំបានឮសំឡេងចូររបស់ប្រជាជនរបស់យើង ខ្ញុំបានឃើញទុក្ខវេទនារបស់ពួកគេ ហើយខ្ញុំចង់ចាំកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់ខ្ញុំ។” ចងចាំព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់!

103 សូមចាំថា ទ្រង់នៅតែចងចាំព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់! ឃើញទេ? ទ្រង់មិនបរាជ័យទេ ទ្រង់ត្រូវតែធ្វើដូចគ្នារាល់ពេល។ ហេតុផលដែលខ្ញុំនិយាយរឿងទាំងនេះ ដូច្នេះយើងអាចទុកវានៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នកហើយគិត។ សូម្បីតែមនុស្សដែលឈឺ អ្នកបានកត់សម្គាល់ឃើញថាខ្ញុំបាននិយាយថា “បាន” ឈឺ។

104 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ អ្នកទាំងអស់គ្នាត្រូវតែចងចាំរឿងនេះថា

ព្រះមិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ! ទ្រង់ជាព្រះដែលមិនអាចផ្លាស់ប្តូរបាន។ ពេលវេលា
ផ្លាស់ប្តូរ មនុស្សផ្លាស់ប្តូរ។ ព្រះគឺគ្មានដែនកំណត់ ទ្រង់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ!
ទ្រង់...ទ្រង់ត្រូវតែនៅដដែល ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ ជារៀងរហូត ទ្រង់ត្រូវតែនៅជា
និច្ច។ ហើយប្រសិនបើយើងជឿថានេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ យើងអាចដាក់
ទំនុកចិត្តរបស់យើងលើអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ឃើញទេ?

105 ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញនៅទីនោះពីរបៀបដែលសាររបស់ទ្រង់យាងមក របៀប
ដែលទ្រង់បញ្ជូនសាររបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ ទ្រង់តែងតែធ្វើវា។
ទ្រង់ត្រូវតែនៅដដែលជានិច្ច។ នោះជាវិធីដែលទ្រង់នឹងធ្វើវាជានិច្ច។ ឥឡូវនេះ ចូរ
ចាំថា តើទ្រង់ធ្វើវានៅពេលណា? គ្រាន់តែមុនពេលការបំផ្លិចបំផ្លាញ គ្រាន់តែនៅ
ចុងបញ្ចប់នៃសម័យកាល។ នោះហើយជាពេលដែលទ្រង់បានផ្ញើសាររបស់ទ្រង់
ដើម្បីហៅមនុស្សរបស់ទ្រង់ (ពួកគេតែងតែធ្វើឱ្យពួកគេលាយឡំគ្នា) ហើយពួកគេ
មកទីនេះ។

106 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងថ្ងៃរបស់លោកម៉ូសេ អ្នកជឿត្រូវបានសង្គ្រោះ អ្នកមិនជឿត្រូវ
វិនាស។

107 អ្នកដែលជឿសាររបស់លោកម៉ូសេពីព្រះ ឥឡូវនេះ ពួកគេនឹងមិនធ្វើ
វាទេលុះត្រាតែលោកម៉ូសេនឹងត្រូវបានបើកសម្តែងពីព្រះ ហើយបង្ហាញថា
ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅជាមួយគាត់។ នោះបានធ្វើឱ្យគាត់ក្លាយជាហោរា។
គាត់បានចេញទៅទីនោះហើយនិយាយថា “ថ្ងៃស្អែក ប្រហែលពេលនេះ អ្នកនឹង
ឃើញរឿង-បែប-នេះកើតឡើង។” ថ្ងៃស្អែកវាបានកើតឡើង។ នោះគឺត្រូវទាំងអស់។
ហោរាពិតរបស់ព្រះដែលនិយាយក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់នឹងធ្វើវា។ “ហើយវានឹង
កើតឡើងដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះនឹងកើតឡើង។ ខ្ញុំនឹងឡើងទៅដង្ហាន់ ប៉ុន្តែគាត់នឹង
រឹងរូស មានចិត្តរឹងរូស។ គាត់នឹងនិយាយថាគាត់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យយើងទៅ ប៉ុន្តែ
គាត់មិនឱ្យទៅទេ។” ហើយវាបានកើតឡើង។ ឃើញទេ? ហេតុអ្វី? បន្ទាប់មក
ប្រជាជនបានដឹងថាបុរសនេះត្រូវបានបញ្ជូនមកពីព្រះ។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេ
ចាប់ផ្តើមឃើញថាព្រះបានប្រទានពរដល់គាត់ ហើយពួកគេបានលើកតម្កើងគាត់
ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានធ្វើ រឿងដ៏អស្ចារ្យបានកើតឡើង។

108 ហើយមនុស្សដែលសើចនិងលេងសើចហើយមិនទទួលយកសាររបស់គាត់
ពួកគេបានវិនាសជាមួយអ្នកមិនជឿផ្សេងទៀត។

109 ប៉ុន្តែពួកអ្នកជឿបានចេញទៅហើយចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យា ពួកគេបាននៅក្រោមសារដែលបានចាក់ប្រេងតាំងរបស់អ្នកនាំសារ។ វាជាសារនៃការដោះដែលព្រះបានសន្យាថាទ្រង់នឹងនាំរាស្ត្ររបស់ទ្រង់ទៅកាន់ទឹកដីដែលហូរដោយទឹកដោះគោនិងទឹកឃ្នុំ។ ហើយវាបានកើតឡើង ដោយសារតែព្រះបានមានបន្ទូលរួចហើយ ហើយលោកម៉ូសេបានមក ហើយត្រូវបានបើកសម្តែងជាអ្នកនាំសារនៅថ្ងៃនោះ។

ឥឡូវនេះ វានាំមកនូវភាពសាមញ្ញដល់យើង។

110 មិនអីទេ បន្ទាប់មកយើងដឹងថាម៉ូសេត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណត្រឹមត្រូវ។

111 ហើយបន្ទាប់មកនៅការផ្លាស់ប្តូរនៃសម័យកាល ពេលវេលាមកដល់...រវាងច្បាប់និងព្រះគុណ។ ត្រូវតែមានពេលវេលាមួយដែលព្រះមេស៊ីមានបន្ទូលនឹងមក។ យើងរកឃើញថាពេលវេលាដែលប្រជាជនបានកែប្រែច្បាប់ ធ្វើឱ្យវាស្ថិតនៅក្រោមក្រុមដ៏អស្ចារ្យនៃអ្វីមួយ ហើយមានគ្រប់ប្រភេទនៃ—ប្រពៃណីរបស់មនុស្សពួកគេបានចាក់ចូលទៅក្នុងវា។ នៅការផ្លាស់ប្តូរពេលវេលាបានមកដល់ព្រះយេស៊ូវជាហោរាម្នាក់ទៀត ហោរា-នៃព្រះ។

ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “គាត់មិនមែនជាហោរាទេ។”

112 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាគាត់ជាហោរា។ “ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះរបស់អ្នកនឹងលើកហោរាម្នាក់ដែលប្រៀបដូចជាខ្ញុំ។” ទ្រង់គឺជាព្រះ-ហោរា នៅការផ្លាស់ប្តូររវាងច្បាប់និងព្រះគុណ ដែលទ្រង់បានមានបន្ទូលអស់ជាច្រើនឆ្នាំ។ បន្ទាប់ពីទ្រង់បានប្រទានច្បាប់ដល់លោកម៉ូសេ បន្ទាប់មកនៅការផ្លាស់ប្តូរនៃពេលវេលា នៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាវានឹងរួចរាល់ បន្ទាប់មកទ្រង់ត្រលប់មករកព្រះគុណវិញ។ ហើយទ្រង់បានបញ្ជូនហោរាម្នាក់ឱ្យទាយអំពីពេលវេលា។ ឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះ អ្នកជឿ ទ្រង់បានប្រមូលពួកគេ អ្នកមិនជឿបានស្លាប់នៅក្នុងថ្ងៃរបស់ទ្រង់។ អស់អ្នកដែលជឿលើទ្រង់បានសង្គ្រោះ អស់អ្នកដែលមិនជឿសាររបស់ទ្រង់ត្រូវបានបាត់បង់។

113 នោះហើយជាអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅក្នុងថ្ងៃរបស់លោកណូអេ នោះជាអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅក្នុងថ្ងៃរបស់លោកឡុត នោះជាអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត ជំនាន់របស់លោកម៉ូសេ នោះជាអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅក្នុងថ្ងៃនៃ

ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ដ្បិតពួកគេបានមើលងាយសារនោះ ហើយត្រូវវិនាសទៅ ហើយ
អស់អ្នកដែលជឿសារនោះបានបាត់បង់... ឬបានសង្គ្រោះ។

114 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ បន្ទាប់មកសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រាក្រុមជំនុំបានចូល
មក។ យើងបានរស់នៅក្នុងសម័យណូអេ ដែលជាអ្នកប្រឆាំងឌីលូរ៉ាន យើងចូល
មកក្នុងសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រានៃច្បាប់ បន្ទាប់មកនៅក្នុងការកាន់កាប់ត្រួតត្រា
នៃព្រះគុណ ក្រុមជំនុំ។ ហើយឥឡូវនេះ គ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រាក្រុមជំនុំត្រូវបាន
បញ្ចប់។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងរឿងនោះ។

115 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះនៅក្នុងគ្រាកាន់កាប់
ត្រួតត្រានោះ នៅក្នុងគ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រាពីរផ្សេងទៀត ទ្រង់ត្រូវតែនៅដដែល
ហើយធ្វើដូចគ្នានៅក្នុងគ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រានេះ ពីព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់
នឹងធ្វើវា។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញវាក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី ដោយព្រះបន្ទូលដែលទ្រង់មាន
បន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរកម្មវិធីរបស់ទ្រង់បានទេ
ទ្រង់ជាព្រះ។ សូមកត់សម្គាល់នូវអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុងគ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រា
របស់ពួកគេ។

116 ឥឡូវនេះយើងមកដល់សម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រាក្រុមជំនុំ។ នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំ
បានអាននៅយប់នេះ:

វានឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច។

117 យើងមានពេលវេលាដ៏គួរឱ្យសង្វេគជាច្រើន ប៉ុន្តែនឹងមានពន្លឺមក។
ព្រះរាជបុត្រាដដែលដែលបានយាងមក ហើយផ្លាស់ប្តូរសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រា
នោះ មកម្តងទៀត! នោះនឹងមកពីផែនដីទៅកាន់សិរីរុងរឿង។ យើងនឹងចូល
ទៅក្នុងនោះ។ ពេលមួយយើងចូលទៅ លើកមួយទៀតយើងចេញទៅ ហើយ
លើកនេះយើងនឹងឡើង! ឃើញទេ? មិនអីទេ: ចូល ចេញ ឡើង។ យើងកំពុង
មកដល់ពេលវេលាចុងក្រោយ។ ហើយយើងមិនត្រឹមតែមកទេ យើងបានមកដល់
រួចហើយ។ យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ!

118 តើព្រះរកឃើញអ្វីនៅគ្រាចុងក្រោយនេះ? ព្រះបានរកឃើញនៅក្នុងពេលវេលា
ចុងក្រោយនេះ: គ្រាន់តែជាអ្វីដែលទ្រង់បានរកឃើញនៅក្នុងគ្រាចុងក្រោយ
ផ្សេងទៀត ការមិនជឿ! ទ្រង់តែងតែនៅទីនោះ ទ្រង់ នៅពេលដែលទ្រង់យាង

មក ទ្រង់—ទ្រង់រកឃើញការមិនជឿ។ ទ្រង់បានរកឃើញថាកម្មវិធីដែលទ្រង់បាន ដាក់ដល់មនុស្ស...

119 ត្រលប់ទៅសម័យណូអេ ប្រសិនបើពួកគេនឹងរស់នៅតាមពិធីបរិសុទ្ធរបស់ ទ្រង់ ថ្វាយយញ្ញបូជា...ពួកគេបានចេញពីវា។ នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក ទ្រង់ បានរកឃើញថា រឿងនេះដំណើរការខុស។

120 រឿងដដែលដែលទ្រង់បានធ្វើនៅពេលដែលទ្រង់យាងមកលើផែនដី ទ្រង់បាន រកឃើញមនុស្សនិងពួកជាវិស៊ី ជាដើម បន្ទាប់ពីច្បាប់។ តើពួកគេកំពុងធ្វើអ្វី? គ្មាន ភាពស្មោះត្រង់នៅក្នុងវាទាល់តែសោះ គ្រាន់តែទៅមុខហើយរុញវាតាមវិធីចាស់ ហើយ “ដរាបណាពួកគេចូលរួមក្រុមជំនុំ ហើយនោះជាអ្វីដែលពួកគេត្រូវការ។” ហើយនោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានរកឃើញ។

121 ហើយនោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានរកឃើញម្តងទៀត! ទ្រង់រកឃើញរឿងដូចគ្នា ថាមនុស្សមិនផ្លាស់ប្តូរទេ។ ដូច្នេះប្រសិនបើទ្រង់បានបញ្ជូនកម្មវិធីរបស់ទ្រង់ហើយ មនុស្សមិនជឿវានៅទីនោះ ហើយពួកគេបានវិនាស ពួកគេជឿហើយរស់នៅ (ឥឡូវនេះ នៅលើទាំងពីរនោះ) វាត្រូវតែដូចគ្នានៅពេលនេះ។ វាត្រូវតែដូចគ្នា។ ទេ...

122 វាតែងតែជាការប្រយុទ្ធសម្រាប់អ្នកនាំសារដើម្បីបំបែកអ្នកចាស់ពីអ្នកថ្មី។ វា តែងតែជាការប្រយុទ្ធសម្រាប់—សម្រាប់អ្នកនាំសារចូលមកដើម្បីបំបែកចាស់ពីថ្មី ទោះបីជាសារនោះត្រូវតែជាបទគម្ពីរក៏ដោយ ឥឡូវនេះ សម្រាប់ម្នាក់ៗបានទាយ ពីគ្នាទៅវិញទៅមក។

123 ឥឡូវនេះ ចូរយើងយកឧទាហរណ៍ ព្រះយេស៊ូវ។ តើវាលំបាកប៉ុណ្ណា ទ្រង់ យាងមក ហើយផ្លាស់ប្តូរសារពីច្បាប់ទៅជាព្រះគុណ។ ប៉ុន្តែ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា វានឹងមកតាមផ្លូវនោះ “មាន—ព្រះមេស៊ី ហើយយញ្ញបូជាប្រចាំថ្ងៃនឹងត្រូវ ដកចេញ។” ហើយយើងដឹងថាវាត្រូវបានទាយតាមរយៈហោរា។ វាជារឿងដ៏អស្ចារ្យ សម្រាប់ទ្រង់ក្នុងការធ្វើវា។ ប៉ុន្តែយើងឃើញថាទ្រង់បានធ្វើវា។ ហើយម្នាក់...ទ្រង់ បានធ្វើវាដោយសារតែបទគម្ពីរបានចែង និងអ្នកជឿនៅថ្ងៃនោះ (ដែលគេហៅថា អ្នកជឿ) ពិតជាមិនយល់ស្របជាមួយទ្រង់ទេ។

124 សូមក្រឡេកមើលពួកជាវិស៊ី ពួកសាឌូស៊ី ពួកគេមានទំនៀមទម្លាប់ផ្ទាល់ខ្លួន

របស់ពួកគេ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់នឹងអង្រួនពួកគេចេញពីវាឡើយ។ នោះហើយ
ជាអ្វីដែលពួកគេជឿ ម្តាយរបស់ពួកគេជឿ ឪពុករបស់ពួកគេជឿបែបនោះ និង
ជីតា ជីដូនរបស់ពួកគេបានជឿ ហើយ “ម៉ូសេនិយាយដូច្នោះ!” ប៉ុន្តែលោកម៉ូសេ
ដដែលដែលផ្តល់ច្បាប់គឺដូចគ្នាលោកម៉ូសេបាននិយាយថាបុរសម្នាក់នេះនឹងមក
ហើយពួកគេបានបរាជ័យក្នុងការទទួលស្គាល់វាដោយសារតែពួកគេបានទទួល
ព្រះបន្ទូលពីតរបស់ព្រះនៅក្នុងប្រពៃណី ហើយបានចាកចេញពីគោលការណ៍
សំខាន់របស់វា។ ហើយវាត្រូវតែជាវិធីនោះ។

125 សូមកត់សម្គាល់ ម្នាក់ៗបានទាយថាម្នាក់ទៀតនឹងមក។ អ្នកនាំសារម្នាក់ៗ
បន្ទាប់ពីសារនោះ បានទាយថាវានឹងមក។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែមនុស្សតែងតែយកសារ
នៃថ្ងៃដែលពួកគេមាន ពួកគេបានកំណត់វាឡើង។

126 ចូរបំបែកវាចុះ ឆ្ងាយឆ្ងុះបន្តិច តោះមើលលូធើរ។ នៅពេលដែលលូធើរបាន
អធិប្បាយការរាប់ជាសុចរិតដោយជំនឿ គាត់គឺជាអ្នកនាំសារ ទេវតានៃសម័យ
ក្រុមជំនុំនោះ មិនអីទេ នៃសម័យក្រុមជំនុំសាឌីស។ ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់
នៅពេលដែលគាត់បានអធិប្បាយ គាត់បានរៀបចំលូធើរតាមលំដាប់
លំដោយ។ ឥឡូវនេះ បន្ទាប់មក នៅទីនេះលោកលូធើរបានរីករាលដាល។ ហើយ
នៅពេលដែលវេសលីចូលមក យុគសម័យក្រុមជំនុំក៏ឡាដិលភា ជាមួយនឹងសារ
នៃការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ហេតុអ្វី វាពិបាកសម្រាប់លូធើរដើម្បីមើលរឿងនោះ។ ពួកគេលូ
ធើរនឹងមិនជឿទេ។

127 ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលវេសលីបានឱ្យពួកគេទាំងអស់បាន
តាំងទីលំនៅទៅ ភ្ញៀវគ្រឹមហូលីណេសនិងមេតូឌីស្ទសេរី ជាដើម លើការរាប់
ជាបរិសុទ្ធ និងជាមួយសារពនឌីកុស្តបានមក ហេតុអ្វី វាពិបាកសម្រាប់មេតូឌី
សក្នុងការជឿរឿងនោះ។ អូ ប៊ី ប្រាកដណាស់។ ឃើញទេ វាជា...

128 ប៉ុន្តែម្នាក់និយាយអំពីមួយទៀត និយាយតាមបទគម្ពីរ។ ហេណុកបានប្រាប់
ពីការបំផ្លាញដែលនឹងមកដល់ ដោយការលើកឡើងរបស់គាត់ ព្រះបាននាំគាត់
ទៅផ្ទះ គាត់ជាសាក្សី។ អ័ប្រាហាំបានប្រាប់ពួកគេអំពីម៉ូសេ។ ហើយលោកម៉ូសេ
បានប្រាប់អំពីព្រះមេស៊ី។ ឃើញទេ ពួកគេបន្តប្រាប់ពីមួយទៅម្នាក់ទៀត។ ព្រះ
មេស៊ីបានប្រាប់ពីពេលនេះ ប្រាប់ពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើង!

អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ!”

129 អូ បាទ ទ្រង់បានធ្វើ! តោះ...ខ្ញុំបានសរសេរបទគម្ពីរជាច្រើននៅទីនេះ ហើយ ខ្ញុំនឹងសំដៅលើពីរប្រចំនែកពួកគេ។ សូមលើកយកម៉ាថាយ ២៤។ ឥឡូវនេះសូម យកម៉ាថាយជំពូកទី២៤ ហើយអានអ្វីដែលទ្រង់បានប្រាប់នៅទីនោះនឹងកើតឡើង របៀបដែល “ប្រជាជាតិនឹងក្រោកឡើងប្រឆាំងនឹងប្រជាជាតិ។” ប៉ុន្តែ ចូរចាំថា ទ្រង់ ចុះទៅទីនោះ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូចនៅជំនាន់លោកណូអេ និងដូចនៅ ជំនាន់លោកឡុត ដូច្នោះនោះក៏ដូចគ្នានឹងជំនាន់កូនមនុស្សនឹងមកដល់ដែរ។” ទ្រង់បានទាយវា ទ្រង់បានទាយរឿងទាំងនេះនឹងកើតឡើង!

130 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលអ្វីៗទាំងអស់នេះកំពុងកើតឡើង ពេលវេលាមិនទាន់មកដល់នៅឡើយ” ជាដើម។ ប៉ុន្តែបាននិយាយថា “ចូររៀន ពាក្យប្រៀបប្រដូចអំពីដើមល្វា នៅពេលដែលវានៅក្មេង ហើយដុះពន្លក និង ដើមឈើផ្សេងទៀតទាំងអស់ បន្ទាប់មកអ្នកដឹងថាវាដុះក្តៅជិតមកដល់ហើយ។ ដូចគ្នានេះដែរ នៅពេលដែលអ្នកឃើញការនេះកើតឡើង ចូរដឹងថាពេលវេលាជិត មកដល់ហើយ សូមរឿតនៅមាត់ទ្វារ។” ឥឡូវនេះនៅពេលដែលអ្នកឃើញអ្វី? ដើម ល្វាដុះហើយដើមឈើផ្សេងទៀតទាំងអស់ចាប់ផ្តើមពន្លក វាជាសញ្ញាមួយ។ ហើយ អ៊ីស្រាអែលតែងតែជាដើមល្វា។

131 យ៉ូអែលថែមទាំងបានទាយអំពីវាថា “អ្វីដែលដង្កូវនាងនៅសល់ ដង្កូវស៊ីបាន ស៊ីហើយយករបស់នោះចុះ។ ប៉ុន្តែព្រះបានសន្យាថា ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល ថា ខ្ញុំនឹងស្តារឡើងវិញ។” ហើយទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ប៉ុន្តែមុនពេលដែលទ្រង់អាច ស្តារឡើងវិញនៅក្នុងស្ថានភាពខាងវិញ្ញាណរបស់ខ្លួន ក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃត្រូវតែ ដកចេញ។ គាត់នឹងមិនមានពួកគេពីរនាក់ក្នុងពេលតែមួយទេ។ ឥឡូវនេះ អ្នកមិន អាចធ្វើឱ្យបទគម្ពីរវិលដោយខ្លួនឯងដូចនោះទេ។ ឃើញទេ? ទ្រង់មិនដែលមាន សាក្សីពីរនាក់ក្នុងពេលតែមួយ សាក្សីសំខាន់ៗ ហើយទ្រង់មិនដែលមាន—ទ្រង់ មិនដែល...ទ្រង់មិនមានព្រះវិហារពីរក្នុងពេលតែមួយទេ។

132 ចំណាំ វា...ក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃត្រូវតែត្រូវបានយកចេញជាមុនសិន សម្រាប់ជនជាតិយូដា បន្ទាប់មកចុងបញ្ចប់នៃចិតសិបសប្តាហ៍របស់ដានីយ៉ែល កើតឡើង។ បីឆ្នាំកន្លះព្រះមេស៊ីបានទាយ ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់ត្រូវបានកាត់ ផ្តាច់ ព្រះអង្គម្ចាស់ នៅពាក់កណ្តាលចិតសិបសប្តាហ៍។ ហើយបន្ទាប់មក នៅសល់ បីសប្តាហ៍កន្លះទៀត។ ហើយយើងរកឃើញហោរាពីរនាក់នៃវិវិណៈ (សូមមើល

ទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរអារាមរបស់ទ្រង់ម្តងទៀតទេ។ នៃវិវិណៈ ១១ ចុះមក ហើយ ទាយដល់សាសន៍យូដា។ ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំនឹងត្រូវដកចេញនៅពេលនោះ។

133 ហើយយើងឃើញអ៊ីស្រាអែលជាលើកដំបូងអស់រយៈពេលជាច្រើនរយឆ្នាំ ស្ទើរតែជាងពីរពាន់ឆ្នាំ ឥឡូវនេះបានក្លាយជាប្រជាជាតិមួយ កងទ័ពរបស់នាង ប្រាក់ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់នាង។ អ៊ីស្រាអែលគឺជាស្រុកកំណើត ប្រទេសជាតិរបស់ នាងផ្ទាល់ ទង់ជាតិផ្ទាល់ខ្លួន ជាកម្មសិទ្ធិរបស់អង្គការសហប្រជាជាតិ។ នាង ជាប្រជាជាតិ! ហេតុអ្វី វាជាសញ្ញាដ៏អស្ចារ្យបំផុតមួយដែលយើងអាចគិតបាន ឥឡូវនេះ អ៊ីស្រាអែលនៅស្រុកកំណើតរបស់នាង។ ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល ថា “មនុស្សជំនាន់នេះដែលឃើញអ៊ីស្រាអែលត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញ នឹង មិនកន្លងផុតឡើយរហូតដល់អ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានបំពេញ។” ឃើញទេ ទ្រង់មាន បន្ទូលអំពីថ្ងៃនេះ។

134 អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំផ្តល់ឱ្យមួយផ្សេងទៀត។ នៅក្នុងដីម៉ូថេទី២ ជំពូក៣ ទ្រង់មាន បន្ទូលអំពីក្រុមជំនុំនៅគ្រាចុងក្រោយ បាននិយាយថា “ពួកគេនឹងមានគំនិតខ្ពស់ ស្រឡាញ់ការសប្បាយជាងស្រឡាញ់ព្រះ។” យកពិភពព្រះវិហារ ជាង “ស្រឡាញ់ ការសប្បាយជាងស្រឡាញ់ព្រះ” នៅផ្ទះហើយមើលកម្មវិធីទូរទស្សន៍មុនពេល ចូលរួមការប្រជុំអធិស្ឋាននៅយប់ថ្ងៃពុធ។

អ្នកនិយាយថា “នោះជាបាទីស្ទ។”

135 នោះជាពេនទីកុស្ត! ប្រាកដណាស់! បាទ មែនហើយ។ អូ! “មានចិត្តខ្ពស់ ស្រឡាញ់ការសប្បាយ” ដាក់ព្រះបន្ទូលនៅក្រោមច្រមុះរបស់ពួកគេ ពួកគេនឹងមិន មើលវាទេ។ អូ-ហូ។ “ស្រឡាញ់ការសប្បាយជាងស្រឡាញ់ព្រះ” ប្រាប់ស្រ្តីថាពួកគេ មិនគួរកាត់សក់របស់ពួកគេទេ តែពួកគេនៅតែកាត់សក់ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ អូ-ហូ។ “ស្រឡាញ់ការសប្បាយជាងស្រឡាញ់ព្រះ អ្នកបំបែកបំបាក់ អ្នកចោទ ប្រកាន់ក្លែងក្លាយ មិនចេះនិយាយ និងអ្នកមើលងាយអ្នកដែលត្រឹមត្រូវ។ មាន...”

អ្នកនិយាយថា “នោះគឺជាអ្នកមិនជឿព្រះ។” ទេ! អត់ទេ!

136 “មានទម្រង់នៃភាពជាព្រះ ប៉ុន្តែបដិសេធអំណាចរបស់វា” អំណាចដែល អាចរំដោះអ្នកចេញពីប្រព័ន្ធពិភពលោកបច្ចុប្បន្ន។ “...អំណាចរបស់វា ពីការងាក ចេញបែបនេះ។” កុំខ្វល់ពីអ្វីដែលមនុស្សដទៃនិយាយថា វាជាអ្នកជាបុគ្គលនៅ

ចំពោះព្រះ អ្នកត្រូវតែឆ្លើយ។ មិនថាស្ត្រីនេះធ្វើអ្វីឬស្ត្រីនោះធ្វើ ឬបុរសម្នាក់នេះធ្វើ ឬបុរសនោះធ្វើ ឬគ្រូអធិប្បាយនេះនិយាយ ឬគ្រូអធិប្បាយនិយាយ វាជាអ្នកនិង ព្រះ។ “មានទម្រង់” តាមប្រពៃណី “ប៉ុន្តែបដិសេធអំណាចរបស់វា ពីការងាកចេញ បែបនេះ។” តើយើងរស់នៅក្នុងថ្ងៃនោះឬ? យើងប្រាកដណាស់!

137 សូមមើលម្តងទៀតនៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំចុងក្រោយ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់ “ខ្ញុំព្រះយេស៊ូវបានចាត់ទេវតារបស់ខ្ញុំឲ្យធ្វើទីបន្ទាល់អំពីរឿង ទាំងនេះ។” ហើយវិវរណៈ ជំពូកទី៣ និយាយអំពីគ្រាពួកជំនុំនេះ ព្រះយេស៊ូវផ្តល់ ទីបន្ទាល់អំពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ក្រុមជំនុំ នឹងក្លាយជាអ្នកមាន ឡៅឌីសេ មិនក្តៅមិនត្រជាក់” អាចលោតបានគ្រប់គ្រាន់ នៅពេលដែលតន្ត្រីកំពុងលេងដើម្បីស្រែក។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ ប៉ុន្តែសម្រាប់ ទីបន្ទាល់និងជីវិតដែលនឹងសម្អាត វានៅឆ្ងាយពីវា។

138 ខ្ញុំមិន...ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើឱ្យអ្នកឈឺចាប់ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំមាននិមិត្តមិនយូរប៉ុន្មានទេ នៃ ការនៅក្នុងឋានសួគ៌នៃព្រះ។ ខ្ញុំមិនអាចប៉ុន្តែប្រាប់អ្នកពីការពិត។ ព្រះអង្គអើយ ជួយយើងឱ្យជាអ្នកបម្រើឲ្យមានភាពស្មោះត្រង់ក្នុងរឿងទាំងនេះ ហើយប្រាប់ ការពិត!

139 ឃើញទេ? “...?...ត្រជាក់...” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាពួកគេនឹងទៅជាបែប នោះ ដូច្នេះពួកគេនឹងទៅជាវិធីនោះ។ ប្រសិនបើវាធ្វើឱ្យល្អឥតខ្ចោះជាមួយលូដេ វា បានធ្វើឱ្យល្អឥតខ្ចោះជាមួយ...នៅក្នុងសម័យកាលកីឡាដិលភាជាមួយវេសលី វា ត្រូវតែនិយាយវាហើយល្អឥតខ្ចោះ...វាបាននិយាយវា ហើយវានឹងក្លាយជាវិធីនោះ នៅក្នុងឡៅឌីសេ។

140 “អ្នកមាន មិនត្រូវការអ្វីទាំងអស់!” យើងអាចដាក់ប្រាក់រាប់ពាន់លានដុល្លារ នៅក្នុងអគារ យើងអាចដាក់អ្វីៗគ្រប់យ៉ាង—ចារាវ...ការកម្សាន្តរបស់លោកិយ យើងអាចសាងសង់ព្រះវិហារល្អបំផុត។ នោះមិនអីទេ គ្មានអ្វីទេ នោះមិនអីទេ។

141 ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនិយាយ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលសារចាប់ផ្តើម វាយលុកពួកគេ ពួកគេមិនត្រូវការអ្នកទេ។ “អ្នកគឺជាអ្នកបង្ក្រាប! អ្នកជាមនុស្ស ឆ្លាត! អ្នកគួរតែរស់នៅហាសិបឆ្នាំមុន។” ឃើញទេ? អូ អ្នកប្រហែលជាគិតថា “ខ្ញុំ នឹងមិនមានគ្រូគង្វាលបែបនេះទេ។” វាជាគ្រូគង្វាលរបស់អ្នក ទោះយ៉ាងណា! យេ សេបិលនឹងមិនដែលទទួលស្គាល់ថាអេលីយ៉ាជាគ្រូគង្វាលរបស់នាងទេ ប៉ុន្តែគាត់

ប្រាកដណាស់។ គាត់ប្រាកដជាគ្រូគង្វាល។ គាត់ត្រូវបានបញ្ជូន ជាឧទាហរណ៍ អ្នកនាំសារទៅកាន់ប្រជាជាតិអ៊ីស្រាអែល។ ហើយសព្វថ្ងៃនេះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដ៏វិសេសនិងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺជាអ្នកនាំសារទៅកាន់ក្រុមជំនុំ ដើម្បីតម្រង់ ពួកគេចេញ ហើយនាំពួកគេត្រឡប់ទៅព្រះបន្ទូលវិញ។ យើងនិយាយអំពីវា ប៉ុន្តែអ្នកឃើញគ្មាននរណាម្នាក់ធ្វើចលនាទេ។ អូ ឃើញទេ យើងលាយឡំរឿង ទាំងនោះ។

142 ខ្ញុំបានឮនរណាម្នាក់ដូចជានៅក្នុងទីបន្ទាល់និយាយថា “លើកទ្រង់ឡើង តើអ្នកលើកទ្រង់ឡើងដោយរបៀបណា?” ហើយ អូ គ្រាន់តែទទួលបានរឿង តូចតាច! អ្នកខ្លះបាននិយាយថា “មើលហើយអធិស្ឋាន មានន័យថាបើកភ្នែក ម្ខាងនៅពេលអ្នកអធិស្ឋាន មើលជាមួយម្ខាងទៀត។ មើលហើយអធិស្ឋាន។” (ហេតុអ្វី មើលមានន័យថា “ចាំមើលការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់” ហើយ អធិស្ឋានឡើង។) ឃើញទេ វាគ្រាន់តែបង្វែររឿងជុំវិញ។

143 ដូច្នោះ តើយើងធ្វើអ្វី? យើងបង្កើតប្រពៃណីតូចមួយរបស់យើង (ហើយ បន្ទាប់មកប្រសិនបើ...) ថាតើវាជាព្រះបានសាងសង់ឬអត់។ ហើយយើងចេញទៅ ក្រៅ រឿងដំបូងអ្នកដឹងទេ យើងមានក្រុមតូចមួយតាមយើង ហើយទាញពួកគេ ចេញពីផ្នែកសំខាន់នៃក្រុមជំនុំ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ជំនួសឱ្យការចូលមកហើយ អធិស្ឋាននិងដោះស្រាយរឿងចេញ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យរាងកាយបន្តទៅមុខ យើង ធ្វើរឿងទាំងនោះ មិនថាសាងសង់ឬអត់។ បើអ្នកមានសេចក្តីពិត ចូរនៅជាមួយ សេចក្តីពិត។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែសូមឱ្យវាជាសេចក្តីពិតក្នុងព្រះគម្ពីរជាមុន សិន! សូមកត់សម្គាល់ ដោយ...សម័យកាលឡៅឌីសេនេះ។

144 ហើយពួកហោរា អូ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលតាមរយៈប៉ុល ដែលជាព្រះ មេស៊ី។ មិនមែនប៉ុលទេ វាគឺជាព្រះគ្រីស្ទ! “ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលនឹងពួក ពួយកោតាមរយៈពួកហោរា ជាច្រើនដង ជាច្រើនដងដោយរបៀបផ្សេងៗ ដោយ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” ហេព្រើរ ១ សូមកត់សម្គាល់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រះគ្រីស្ទ ដំណឹងល្អដែលផ្តោតលើព្រះគ្រីស្ទ ព្រះបន្ទូលដែលផ្តោតលើព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយ ប្រសិនបើវាជាព្រះគ្រីស្ទជាកណ្តាល ហើយបានធ្វើខុស-...ព្រះនឹងបង្ហាញវាថាជា សេចក្តីពិត។

145 នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកពេនទីកុស្តទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ

នៅក្នុងជំនឿនៃវិធីសាស្ត្រ...មុខនៃការរាប់ជាបរិសុទ្ធរបស់មេតូឌីស្ទ ពីព្រោះអ្នក
ពិតជានៅលើព្រះបន្ទូល។

146 នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកមេតូឌីស្ទបានរាប់ជាបរិសុទ្ធ នៅពេលដែល
លូធើរៀនមិនជឿលើវា អ្នកនៅលើព្រះបន្ទូល។

147 នោះហើយជារបៀបដែលអ្នកលូធើរៀនបានសង្គ្រោះ បានរាប់ជាសុចរិត
ពីព្រោះអ្នកនាំសាររបស់អ្នកបានអធិប្បាយអំពីការរាប់ជាសុចរិត ហើយបានតវ៉ា
នឹងព្រះវិហារកាតូលិកដែលជាម៉ាកយីហោទាំងអស់។ ពួកគេគ្រាន់តែជឿលើ
ក្រុមជំនុំ អ្នកត្រលប់មកព្រះគម្ពីរវិញ ហើយអ្នកបានយកសេចក្តីពិតក្នុងព្រះគម្ពីរ
នោះ ហើយប្រកាន់ខ្ជាប់វា។

148 ហើយបន្ទាប់មកវេសលីមកជាមួយសេចក្តីពិតមួយទៀត ហើយបានប្រកាន់
ខ្ជាប់វា ជាមួយនឹងថ្ងៃបុណ្យទី៥០ជាមួយនឹងសេចក្តីពិតមួយទៀត ហើយបានកាន់
វា ដូច្នេះបើអ្នកអាចកាន់វាហើយឃើញថាវាត្រឹមត្រូវ ហេតុអ្វីមិនយករឿងទាំងមូល
ដែលបានបង្ហាញឱ្យឃើញត្រឹមត្រូវ? ជឿទាំងអស់!

149 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលយើងឃើញអ្នកនាំសារទាំងនេះ យើងដឹងហើយ។
យើងឃើញព្រះគ្រីស្ទ ដែលជាហោរា-នៃព្រះដ៏អស្ចារ្យ ទាយរឿងទាំងនេះនិង
កើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ តើវាកំពុងធ្វើអ្វី? ការណែនាំអំពីពេលវេលាដាំដុះ។ វា
ណែនាំពីពេលវេលាដែលដំណាំនឹងត្រូវប្រមូលផល តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងនៅថ្ងៃ
ចុងក្រោយ។ អ្នកឃើញទេ?

150 ឥឡូវនេះ រឿងទាំងនេះនឹងមាននៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ យើងដឹងថាដំណាំប្រភេទ
ណាដែលយើងកំពុងស្វែងរក។ យើងកំពុងស្វែងរកក្រុមជំនុំដែលធ្លាប់មានពន្លឺ
បែរចេញពីវា បានទៅភាពអស្ចារ្យនៃលោកិយ ទាំងអស់ក្តីឡើង (ត្រូវទេ?) ទៅឆ្ងាយ
ទទួលយកប្រភេទនៃសមាជិកណាមួយ និងអ្វីផ្សេងទៀត ហើយហៅវាថាពេនទី
កុស្ត ជ្រមុជទឹកអ្វីទាំងអស់។

151 ទឹកមិនជួយសង្គ្រោះមនុស្សទេ។ វាត្រូវការព្រះលោហិតរបស់
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ គ្មានជីវិតនៅក្នុងទឹក។ ជីវិតចូលមកក្នុងកោសិកាឈាម យក
ការរាប់ជាបរិសុទ្ធដើម្បីសំអាតជីវិតនោះ ដើម្បីសម្លាប់បំណងប្រាថ្នានៃអំពើបាប
បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកក្នុងផុសស្អាតនោះ ហើយដាក់វាដោយឡែក

នៅក្នុងការងារ បម្រើ។ អាសនៈបានញែកភាជនៈជាបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែ...ការបំពេញ
របស់វាគឺជាអ្វីដែលដាក់វានៅក្នុងកម្មវិធី។ វាត្រូវបានទុកមួយឡើយសម្រាប់បម្រើ
ឥឡូវនេះវាត្រូវតែដាក់នៅក្នុងកម្មវិធី។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានដាក់ក្រុមជំនុំ
ក្នុងការបម្រើ។ ខ្ញុំធ្លាប់ចូលចិត្តបទចម្រៀងខ្លះនោះ:

ពួកគេបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅបន្ទប់ខាងលើ
ទាំងអស់អធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់
ពួកគេត្រូវបានជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
ហើយអំណាចសម្រាប់បម្រើបានមកដល់

បាទ។ ហើយអ្វីដែលអ្នកដទៃនិយាយថា:

អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់ពួកគេនៅថ្ងៃនោះ។
ទ្រង់អាចធ្វើសម្រាប់អ្នកដូចគ្នា។ (ប្រាកដណាស់។)

152 ដំណាំ ហោរា យើងបានឈប់នៅទីនោះនៅលើព្រះគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះយើង
ត្រឡប់ទៅក្រោយបន្តិច។

153 អេសាយ ជាហោរា របៀបដែលគាត់បានថ្លែងទីបន្ទាល់ បានទាយអំពី
គ្រាចុងក្រោយ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “រាងកាយទាំងមូលនឹងពេញទៅដោយ
ដំបៅរលួយ តុនីមួយៗពោរពេញដោយកំអួត!” ហេតុអ្វី មនុស្សប្រុសស្រីសព្វថ្ងៃ
នេះ គេយកការប្រកបគ្នា រស់នៅជាមួយប្រពន្ធពីរប្លឺនាក់ ឬប្តីពីរប្លឺនាក់ (ត្រូវ)
គ្រប់ប្រភេទ...បារីដែលជក់ និងអ្វីៗទាំងអស់នោះ ចូលមកព្រះវិហារទទួលយកការ
ប្រកបប្តូររួម!

154 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំអាចទៅទាបជាងនេះបន្តិច ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងរង់ចាំមួយរយៈ ប្រហែលជា
មិនត្រឹមត្រូវទេ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាគ្រាន់តែពិនិត្យមើលបន្តិចលើអ្វីដែលខ្ញុំនឹង
និយាយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...អ្នកអាចអានរវាងបន្ទាត់។ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលព្រះគម្ពីរនិយាយ
អ្វីដែលជារឿងធម្មតានិងមិនធម្មតា។

155 រឿងទាំងអស់នេះយើងឃើញកើតឡើងនៅពេលនោះ ហើយប្រជាជាតិ...
វិទ្យាសាស្ត្រនិយាយថាវាជា...កាលពីបួនឬប្រាំឆ្នាំមុន “វាមានរយៈពេលបីនាទី
រហូតដល់ពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រ។” អ៊ីស្រាអែលនៅស្រុកកំណើតរបស់នាង។
ព្រះវិហារគឺនៅឡៅឌីសេ។ អូ ខ្ញុំអើយ! តើយើងកំពុងស្វែងរកអ្វី? តើមានបញ្ហាអ្វី?

156 យើងកំពុងស្វែងរកពន្លឺពេលល្ងាច។ អូ ខ្ញុំឆ្ងល់ថា បើវានឹងមក បើយើង ទទួលស្គាល់វា? ឬវានឹងរំលងពីលើក្បាលរបស់យើងដូចដែលវាមាននៅក្នុង សម័យកាលផ្សេងទៀត? ពួកគេមិនដែលដឹងទេរហូតដល់វាចប់ទៅឆ្ងាយ។

157 អ្នកចាំទេ មនុស្សសាសនាទាំងនោះគឺជាអ្នកដែលសម្លាប់ហោរាដែលត្រូវបាន បញ្ជូនមកពួកគេ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកជា មនុស្សលាក់ពុត!” បាននិយាយថា “អ្នកតុបតែងផ្លូវរបស់ហោរា ហើយបុព្វបុរស របស់អ្នកដាក់វាទៅទីនោះ ហើយបន្ទាប់មកសង់ផ្លូវរបស់ពួកគេ។”

158 សូមក្រឡេកមើលព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិក តុបតែងផ្លូវរបស់ ជាតិទ្រឹក តុបតែងផ្លូវរបស់—ចូននៃអាក។ ពួកគេបានសម្លាប់ស្ត្រីនោះ ហើយដុតនាងដូចជា មេធាវី ព្រោះនាងមានវិញ្ញាណ ព្រោះនាងបានឃើញនិមិត្ត។ ពួកគេបានដុតនាង នៅបង្គោល ដូចជាមេធាវី។ ពីរយឆ្នាំក្រោយមក ពួកគេបានដឹកសាកសពបូជា ចារ្យ ហើយបោះវាទៅក្នុងទន្លេដើម្បីធ្វើបាប ដោយដឹងថានាងជាអ្នកបំរើរបស់ ព្រះគ្រីស្ទ។ ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃនោះ ពួកគេមិនដឹងថានាងជានរណាទេ ខណៈពេលដែល ក្រុមជំនុំកំពុងឆ្លងកាត់។

159 ហើយវានឹងឆ្លងកាត់កំពូលនៃមនុស្ស ហើយពួកគេនឹងមិនដែលទទួលស្គាល់ វាឡើយ។

160 ព្រះយេស៊ូវ ពួកគេមិនបានដឹងថាទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះរហូតដល់ទ្រង់ សុគត ហើយកប់ហើយរស់ឡើងវិញ។ តើពេត្រុសមិនបានចោទប្រកាន់ពួកគេនៅ ថ្ងៃបុណ្យទី៥០ទេឬ? “អ្នកជាមនុស្សអាក្រក់បានយកជីវិតព្រះអង្គម្ចាស់នៃជីវិត ហើយបានសម្លាប់ សម្លាប់ទ្រង់!”

161 អូ សញ្ញាពណ៌ក្រហមភ្លឺនៃការយាងមករបស់ទ្រង់បានធ្លាក់ចុះ! អាម៉ែន! យើង នៅចុងបញ្ចប់។ អាម៉ែន! សញ្ញាក្រហមនោះមាននៅគ្រប់ទីកន្លែង គ្រប់ទីកន្លែង “អ៊ី កាបុត” បានសរសេររបន្ត។ ពេលវេលាត្រូវបានបញ្ចប់។ អស់ពេលហើយ!

162 វិទ្យាសាស្ត្របានមកដល់ទីបញ្ចប់របស់ពួកគេ។ ហ្នឹងហើយ។ ពួកគេបាន បង្កើតអ្វីមួយឥឡូវនេះ ដែលពួកគេអាចបំផ្ទុះពិភពលោកទាំងមូល គ្រប់គ្នាខ្លាច អ្នកដទៃ។ ពួកគេនៅគ្រាចុងក្រោយ។

163 អរិយធម៌ វាទៅដល់កន្លែងដែលមនុស្ស...កំពូលកំពុងរិលថយក្រោយ។

មនុស្សមិនធ្វើដូចមនុស្សស៊ីវិលយំទេ។ តើអ្នកអាចស្រមៃថាបុរសម្នាក់ចង់ក្លាយជា
ប៊ីតនីក ជាមួយនឹងវីស្តីរបស់គាត់ព្យួរដូចនេះទេ ស្ថានរបស់គាត់ព្យួរត្រគាក
របស់គាត់ អរិលចុះតាមទីធ្លាសាលាដូចនោះ? ភាពវៃឆ្លាតនៃលោកិយដែលនឹង
មកបន្ទាប់ពីនេះ ប្រសិនបើមានវាទៀត នាំក្មេងស្រីអាយុដប់បួនឆ្នាំចេញទៅក្រៅ
នៅតាមផ្លូវ។

164 ថ្ងៃនេះនៅក្នុងផ្ទះសំណាក់របស់ខ្ញុំ មានម្តាយម្នាក់នៅទីនោះមិនមាន
សម្លៀកបំពាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីកាន់កាំភ្លើងខ្លី ហើយប្តីរបស់នាងដេកនៅទីនោះ
តាមរបៀបដូចគ្នា និងខ្យល់ត្រជាក់នោះ។ ពួកគេគិតថារាងកាយរបស់ពួកគេស្អាត
ណាស់ ពួកគេត្រូវតែបង្ហាញវា។ តើអ្នកមិនដឹងថានោះជាអារក្សទេឬ? ហ្នឹងហើយ។
ដោះសម្លៀកបំពាក់របស់ពួកគេ មានតែមនុស្សឆ្លុតទៅដែលធ្វើដូច្នោះ។ កងពលបាន
ធ្វើវាដោយសារតែគាត់ឆ្លុត។ ចំណាំ! ហើយយើងមានវា ប៉ុន្តែវាត្រូវបានគេហៅថា
“រចនាប័ទ្ម” ដែលហៅថា “ទំនើប។” យើងហៅវាថា “អារក្ស!” ខ្ញុំមានព្រះគម្ពីរដើម្បី
បញ្ជាក់ថាវាជាអារក្ស។ វាជាការកាន់កាប់របស់អារក្ស ការកាន់កាប់របស់អារក្ស
(មិនមែនជាការជិះជាន់)។ កម្មសិទ្ធិ គាត់បានទទួលអ្នកហើយ! ហ្នឹងហើយ។
ប្រាប់ពួកគេអំពីវា? ពួកគេនឹងខឹងឡើង។ ពួកគេមិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយវាទេ! អត់ទេ
បាទ។ ពួកគេមានគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ពីព្រោះនៅកន្លែងបញ្ចុះសពពួកគេ
ទៅ ពួកគេមិនដែលស្តីបន្ទោសវាទេ។ ការទាក់ទាញផ្លូវភេទត្រូវបានអនុវត្តនៅក្នុង
សាលារៀននិងនៅក្នុងព្រះវិហារ ហើយគ្រូគង្វាលខ្លាចក្នុងការស្តីបន្ទោស វាក្រម
ណាស់។

165 ១២៣ ពួកអ្នកបម្រើព្រះម្នាក់នៅថ្ងៃមុននិយាយថា “នៅពេលដែលពួកគេ
បង្កើតវត្ថុពណ៌ខៀវនេះសម្រាប់ភ្នែក និង—និងបបូរមាត់ក្រហម ពួកគេបានបង្កើត
ពិភពលោកដ៏ស្រស់ស្អាត។” អ្នកដឹកនាំដំណឹងល្អម្នាក់នៅលើវេទិកា នឹងធ្វើការ
កត់សម្គាល់ដូចនោះ គាត់ត្រូវការការធ្វើដំណើរទៅកាលវាវី។ ត្រូវហើយ។ នោះ
ពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់ នៅពេលដែលព្រះគម្ពីរច្បាលទោសវា!

166 ហើយក្រុមពេទ្យទឹកស្អុយបានប្រាប់ស្រីម្នាក់ដែលមកកន្លែងនោះ ដោយយំ
ដោយសារតែនាងបានធ្វើសក់របស់នាងនៅលើខ្នងក្បាលរបស់នាង ជាមួយនឹង
សក់វែង បាននិយាយថា “សក់សំពោងរបស់អ្នកអាចនឹងខូច។” បាននិយាយថា
“អ្នកត្រូវតែកាត់សក់នោះចេញ ពីព្រោះព្រះគម្ពីរបាននិយាយថានាងមាន...នៅក្នុង

អេសាយជំពូកទី៥ មានសក់សំពោងមូលដូចព្រះច័ន្ទ។” ឥឡូវនេះ តើព្រះគម្ពីរ អាចនិយាយយ៉ាងដូចម្តេចថា “ស្រ្តីធ្វើរឿងចម្លែក” នាងមិនសមនឹងរស់នៅជាមួយ ពេលនាងកាត់សក់ទេ នាងបង្ហាញថានាងមិនគោរពក្បាលរបស់នាង ហើយ បន្ទាប់មកសក់វែង...?...តើអ្នកអាចធ្វើឱ្យព្រះគម្ពីរនិយាយអ្វីមួយដូចនោះដោយ របៀបណា? មែនហើយ តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយស្រ្តីពេនទីកុស្តរបស់យើង? អ្នក បានឃើញតាមទូរទស្សន៍ច្រើនពេក! អ្នកបានឃើញលោកិយច្រើនពេក ហើយមិន គ្រប់គ្រាន់នៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះចាប់អារម្មណ៍អ្នកទេ។ ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបាន និយាយដូច្នោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។ នោះមិនមែនជាខ្ញុំទេ ឥឡូវនេះ នោះគឺជាព្រះគម្ពីរ!

167 អូ ចំណង់ផ្លូវភេទ! ស្រ្តីម្នាក់បាននិយាយមកកាន់ខ្ញុំ មិនយូរប៉ុន្មានទេ ខ្ញុំបាន បន្តអំពីពួកគេស្លៀកខោខ្លីទាំងនេះ បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំស្លៀកខោខ្លី។”

168 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះកាន់តែអាក្រក់។” អ្នក...ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ គាត់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ។

169 អ្នកនិយាយថា “នោះជាបាទីស្ទ។” នោះគឺជាពួកពេនទីកុស្ត។ ខ្ញុំកំពុង និយាយជាមួយអ្នក។ ហ្នឹងហើយ។ នោះជាការពិត។

170 ប៉ុន្តែតើមានបញ្ហាអ្វី? តើមានបញ្ហាអ្វី? មាននរណាម្នាក់ទម្លាក់របារនៅកន្លែង ណាមួយ។ មិត្តចាស់របស់គ្រូគង្វាលម្នាក់ធ្លាប់និយាយថា:

យើងទម្លាក់របារចុះ យើងទម្លាក់របារចុះ
 យើងចុះសម្រុងនឹងអំពើបាប។
 យើងទម្លាក់របារចុះ ចៀមបានចេញមក
 ប៉ុន្តែតើពេញចូលដោយរបៀបណា?

171 តើមានបញ្ហាអ្វី? នៅពេលដែលអ្នកទម្លាក់របារ របារនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! សូមចាំថា វាជាកម្មវិធីរបស់ព្រះដើម្បីពង្រឹងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ដោយព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់នៅដើមជំបូង។

172 ហើយនៅពេលដែលអ្នកវ៉ាន់កញ្ជក់ហើយនិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ តើវាមិនសមហេតុផលទេ ខ្ញុំអាចរស់នៅបានល្អដូចពួកគេ...?” អា! បាន ធ្វើអញ្ចឹង។

173 ហើយវាតែងតែធ្វើវា។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលនាងត្រូវបានហាមឃាត់ មិនឱ្យធ្វើជាគ្រូអធិប្បាយ។ ឃើញទេ វាគ្រាន់តែធ្វើឱ្យបាវធ្លាក់ចុះ។ នោះហើយ ជាកន្លែងដែល (ក្រុមជំនុំ) ប្រសស្មៅរបស់វាញាស់ចេញ នៅក្នុងពេនទីកុស្ត ហើយនោះជាប្រសស្មៅ។ មិនមានបទគម្ពីរសម្រាប់វាទេ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ តើអ្នកធ្វើអ្វី? អ្នកទទួលបានការប្រមូលផ្តុំដូចគ្នាដែលអ្នកបានត្រឡប់មកវិញនៅ ទីនោះនៅក្នុងអេដែន។ សូមកត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលយើងមកដល់ ព្រះបន្ទូល អ្នកនិយាយអំពីវា...

174 គ្មាននរណាម្នាក់អាចទ្រាំនឹងវាបានទេ! ខ្ញុំសុំឱ្យនរណាម្នាក់និយាយវា។ បាន អធិប្បាយអំពី *ពូជរបស់សត្វពស់* មនុស្សជាច្រើនបានខឹងផ្ទះឡើងអំពីវា។ ខ្ញុំបាន សុំឱ្យបុរសម្នាក់មកប្រឈមមុខនឹងខ្ញុំនៅក្នុងនោះ។ ខ្ញុំមិនបានរកឃើញពួកគេទេ។

175 នៅឯទីក្រុងឈីកាហ្គោមិនយូរប៉ុន្មាន អ្នកបានទទួលខ្សែអាត់ ពួកគេគិតថា ពួកគេបានជាប់ខ្ញុំចូលទៅក្នុងអ្វីមួយ។ ពួកគេមានសមាគមអ្នកបម្រើព្រះទាំងមូល នៃទីក្រុងឈីកាហ្គោ បងប្រុស (តើវាគឺជាអ្វី?) ថមមី ហ៊ីក បងប្រុសខាលសុននៅ ទីនោះ។ ហើយពីរយប់មុននោះ ព្រះអម្ចាស់បានដាស់ខ្ញុំនៅពេលយប់ មានបន្ទូល ថា "ទៅឈរក្បែរបង្អួចនោះ។" ខ្ញុំបានទៅ ហើយវាមានព្យុះ។ គាត់បាននិយាយ ថា "ឥឡូវនេះ ពួកគេមានអន្ទាក់សម្រាប់អ្នក។" គាត់បាននិយាយថា "នៅអាហារ ពេលព្រឹកនេះ អ្នកមិនខ្លាចទេ។ ទៅចុះ ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក។" ឥឡូវនេះ នេះ គឺនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់។ អ្នកអាចសួរពួកគេនិងស្វែងយល់។ វាមាននៅ លើខ្សែអាត់ដែលបានទាយទុកជាមុនថា "ឥឡូវនេះ កុំខ្លាចក្នុងការទៅ ប៉ុន្តែចូរ ក្រោកឈរឡើង" បាននិយាយថា "ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក។"

176 ហើយនៅថ្ងៃបន្ទាប់ខ្ញុំបានជួបបងប្រុស ខាលសុន ជាប្រធានជំពូកនៅទីនោះ និង ថមមី ហ៊ីក។ ហើយទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំនឹងជួបពួកគេ ហើយយើងនឹងទៅ កន្លែងមួយហៅថា "ទីក្រុងនិងប្រទេស" សម្រាប់អាហារពេលព្រឹក។ ខ្ញុំបានអង្គុយ នៅទីនោះយ៉ាងពិតប្រាកដ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា "បងប្រុស ហ៊ីក អ្នកគឺជាបណ្ឌិត ខាងទេវភាព ហើយយើងនឹងជួបក្រុមអ្នកបម្រើព្រះដ៏អស្ចារ្យនៅទីនេះ សមាគម របស់ពួកគេនៅឈីកាហ្គោ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនទៅនិយាយជំនួសខ្ញុំ? ខ្ញុំបានធ្វើ រឿងជាច្រើនសម្រាប់អ្នក។" ខ្ញុំទើបតែសាកល្បងគាត់។

គាត់បាននិយាយថា "អូ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើបានទេ បងប្រុសប្រាណហាំ។"

177 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនបន្ត?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងសម្រាប់អ្នក ឥឡូវនេះហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនធ្វើវាសម្រាប់ខ្ញុំ?”

178 គាត់បាននិយាយថា “អូ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ បងប្រុសប្រាណាលាវា។ ពួកគេនឹងមិនឈរស្ងៀមសម្រាប់រឿងនោះទេ។”

បងប្រុសខាលសុនបាននិយាយថា “ទេ ពួកគេនឹងមិនធ្វើទេ។”

179 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកដឹងពីមូលហេតុ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមឱ្យខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីអ្វីមួយ គឺដោយសារតែអ្នកទាំងពីរដឹងថាពួកគេមានអន្ទាក់សំណួរសម្រាប់ខ្ញុំ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកបានទទួលវា។” ឥឡូវនេះ នេះគឺនៅលើកាសែត។ ប្រសិនបើអ្នកចង់បានកាសែតយើងអាចមានវា។ ហើយអ្នកស្គាល់បុរសទាំងអស់នេះ។ ដូច្នេះខ្ញុំបាននិយាយថា “យប់មុន ខ្ញុំបានឃើញនិមិត្តមួយដែលយើងនឹងអង្គុយនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ ហើយថមមីនឹងបដិសេធ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះមើល អ្នក...អ្នកមានបន្ទប់សណ្ឋាគារនោះជួល។”

“បាទ។”

“ការជួលបានបង់លើវា។”

“បាទ” បងប្រុសខាលសុន។

180 “ប៉ុន្តែអ្នកនឹងមិនអាចរក្សាវាបានទេ។ នោះហើយជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់!”

“ហេតុអ្វី?”

181 “អ្នកនឹងទៅកន្លែងផ្សេងទៀត។ នោះហើយជា—នោះជាបន្ទប់ពណ៌បៃតងយើងនឹងចូលទៅក្នុងបន្ទប់ពណ៌ត្នោត។ ខ្ញុំនឹងនៅកាច់ជ្រុង ដុកទំរមេជនឹងអង្គុយនៅខាងស្តាំខ្ញុំ ហើយអ្នកដឹកនាំស្បែកពណ៌ចាស់នោះនិងប្រពន្ធរបស់គាត់នឹងអង្គុយនៅទីនេះនៅខាងឆ្វេង” របៀបដែលវានឹងដូចនោះ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកមើលឥឡូវនេះ គ្រាន់តែមកជាមួយ។ អ្នកបានឃើញព្រះប្រោសអ្នកជំងឺមើលទ្រង់នៅក្នុងសមរក្សម្តង!” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទ្រង់អស្ចារ្យ អស្ចារ្យ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “គ្រាន់តែមើលសំណួរហើយមើលថាតើវាស្ងប់ស្ងាត់យ៉ាងណា។”

ហើយនៅពេលដែលយើងទៅដល់ទីនោះនៅព្រឹកនោះ...

182 បើអ្នកចង់បានខ្សែអាត់...ដើម អ្នកបានទទួលវាហើយ អ្នកមិនបានយកវាមក
ទេឬ? នៅទីនេះ នៅទីនេះ អ្នកអាចមានកាសែតប្រសិនបើអ្នកចង់បានវា នៅក្នុង
ការប្រជុំ។

183 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកមានអ្វីប្រឆាំងនឹងខ្ញុំ? តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយអ្នក?”

184 បងប្រុសខាលសុនបាននិយាយថា “មែនហើយ បងប្រុសប្រាណហាំបាន
ប្រាប់ខ្ញុំកាលពីពីរថ្ងៃមុនថាយើងនឹងមាន...” ហើយពួកគេមិនបានទទួលអាគារទេ
ពួកគេបានលុបចោលវា។ ពួកគេមិនអាចឲ្យពួកគេមានវាបានទេ ព្រោះក្រុមតន្ត្រី
ខ្លះមានវា ហើយពួកគេមិនដឹងថាពួកគេមានប្រាក់កក់លើវាទេ បន្ទាប់មកពួកគេ
ត្រូវលុបចោលអ្នកជំនួញ។ ហើយអ្នកប្រហែលជាបានឮសាររបស់វា បងប្រុសវី
លៀមនៅទីនេះ និងនៅទីនេះផងដែរ។ ហើយ—និង—ហើយគាត់បាននិយាយ
ថា “បងប្រុសប្រាណហាំបានប្រាប់ខ្ញុំយ៉ាងច្បាស់ពីកន្លែងដែលមនុស្សគ្រប់រូប
នឹងអង្គុយ ហើយប្រាប់ខ្ញុំច្បាស់ថានឹងមានអ្វីកើតឡើង។” បាននិយាយថា “រឿង
មួយ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំ...យើងទាំងអស់គ្នាប្រហែលជាមិនយល់ស្របជាមួយ
បងប្រុសប្រាណហាំលើសាររបស់គាត់ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “យើងត្រូវតែ
ទទួលស្គាល់រឿងមួយ គាត់មិនខ្លាចក្នុងការប្រាប់វាទេ” ដូច្នោះ—ដូច្នោះបន្ទាប់មក
បាននិយាយថា “ដោយមិនខ្លាចជាមួយវា។” បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកនៅ
ទីនេះ បងប្រុសប្រាណហាំ។”

185 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ មុនពេលយើងចាប់ផ្តើម ខ្ញុំចង់ឱ្យបុរសខ្លះ នូវអ្វី
ដែលខ្ញុំបាននិយាយ យកព្រះគម្ពីរនោះ ហើយឈរនៅទីនេះក្បែរខ្ញុំ។” ហើយនោះ
គឺជាក្រុមស្ងាត់បំផុតដែលអ្នកមិនធ្លាប់ឮ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បើអ្នកមិនគាំទ្រវាទេ
ចូរថយក្រោយចុះ! បាទ។ បងប្អូនអើយ ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីដាក់ស្នារបស់ខ្ញុំជាមួយ
អ្នក ប៉ុន្តែយើងត្រូវត្រឡប់មករកការពិតក្នុងព្រះគម្ពីរវិញ។”

186 បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាមិន—ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនចាកចេញពី
ពួកគេជាស្រ្តី? អូ បាទ អ្នកគឺជា...មនុស្សជឿថាអ្នកជា—អ្នកមើលធុតរបស់ព្រះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដែលនិយាយដូច្នោះទេ។”

187 គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែប្រជាជនជឿ។” បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជា
អ្នកមិន—ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនទុកស្រ្តីទាំងនោះចោល?” បាននិយាយថា “ហើយ

ឈប់ប្រាប់ពួកគេអំពីវិធីដែលពួកគេគួរស្លៀកពាក់និងកាត់សក់របស់ពួកគេនិងអ្វីដែលពួកគេគួរប្រើ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិននៅឆ្ងាយពីពួកគេ? ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនបង្រៀនពួកគេពីរបៀបទទួលអំណោយទាននិង—និងធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់សិរីល្អនៃព្រះ?”

188 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើខ្ញុំអាចបង្រៀនពួកគេពីពិជគណិតនៅពេលដែលពួកគេមិនបានរៀន អេប៊ីស៊ី របស់ពួកគេដោយរបៀបណា?” នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ អ្នកត្រូវតែត្រលប់ទៅគ្រឹះវិញហើយចាប់ផ្តើម។

ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាយើងឥឡូវនេះ។ បាទ មែនហើយ។

189 យើងនៅទីនេះ ពេលវេលាបញ្ចប់! ពន្លឺក្រហមភ្លឺចាំង! ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ជិតមកដល់ហើយ។ បាទ មែនហើយ។ ស្តាប់! សារពេលបញ្ចប់គួរតែបំពេញលក្ខខណ្ឌពេលវេលាបញ្ចប់។ កន្លែងដែលពួកគេបានចាកចេញ សារគួរតែនាំវាមកវិញ។ ជានិច្ចកាល សារពេលវេលាបញ្ចប់ត្រូវនឹងលក្ខខណ្ឌពេលវេលាបញ្ចប់។ គ្រប់ផ្លូវតាមរយៈបទគម្ពីរ។ វានឹងត្រូវធ្វើវានៅពេលនេះ ហៅត្រឡប់ទៅពាក្យដើមវិញ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ដូចអ្នកនាំសារផ្សេងទៀតបានធ្វើនៅសម័យនោះ សារនេះនឹងត្រូវដូចគ្នា។ យើងត្រូវបានសន្យាថា! ព្រះបានសន្យាវានៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់! ម៉ាឡាគី ៤ បាននិយាយថាវានឹងកើតឡើង “ហើយស្តារជំនឿរបស់កូនត្រឡប់ទៅឪពុកវិញ។” សន្យាវា ហើយយើងកំពុងរស់នៅក្នុងថ្ងៃនោះ!

190 អូ វាតែងតែមាន រាល់ពេល ក្រុមអ្នកដឹកនាំដែលធ្វើឲ្យមនុស្សលាយឡំគ្នា។ វាមិនមានមនុស្សច្រើនទេ វាជាអ្នកដឹកនាំដែលធ្វើឱ្យពួកគេលាយបញ្ចូលគ្នា។ ឥឡូវនេះសូម...

អ្នកនិយាយថា “អូ បងប្រុសប្រាណហាំ!”

191 មែនហើយ ឥឡូវនេះ បន្តិចទៀត យើងត្រូវធ្វើបទគម្ពីរនេះ។ ប្រសិនបើវាមិនមែនជាបទគម្ពីរទេ នោះវាមិនល្អទេ។ ដោយពាក្យនៃប្រាជ្ញារបស់ពួកគេនៅក្នុងការដឹកនាំដែលមិនបានបើកសម្តែងរបស់ពួកគេ ពាក្យនៃប្រាជ្ញាលោកិយពួកគេ...ហេតុអ្វីបានជាមានទេពកោសល្យខ្លះអាចកំណត់វាជាមួយគ្នាបាន ប៉ុន្តែអ្នកគិតថាសាតាំងក៏មិនមែនជាទេពកោសល្យដែរ? តើវាមិនមែន បានចូលទៅជិតព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយផ្តល់ហេតុផលដល់ទ្រង់ ហើយថែមទាំងដកស្រង់បទគម្ពីរ

ទៅទ្រង់? វាបានធ្វើវា! វាគឺជាមនុស្សពូកែម្នាក់។ ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវមិនដែលប្រកែក
ជាមួយវាទេ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វាត្រូវបានសរសេរផងដែរ! ចូរអ្នកនៅពីក្រោយខ្ញុំ
សាតាំង។” បាទ ភាពជាអ្នកដឹកនាំដែលមិនបានបើកសម្តែង។

192 សូមក្រឡេកមើលកូរ៉ា នៅក្នុងថ្ងៃដែលព្រះបានចាត់ម៉ូសេមកជាមួយនឹង
សារ ហើយកូរ៉ានិងដាបានបានគិតថា មករកម៉ូសេ ហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ
បន្តិចទៀត អ្នកយកដាក់ខ្លួនឯងច្រើនពេកហើយ! អ្នកគិតថាអ្នកគឺជាគ្រួស
តែមួយគត់នៅលើផ្ទៃ ទានៅក្នុងភក់ អ្នកគឺជាមនុស្សតែម្នាក់គត់។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក
ថាមានអ្នកផ្សេងទៀតបរិសុទ្ធដែរ!” ម៉ូសេមិនបាននិយាយថាពួកគេមិនបរិសុទ្ធទេទេ។
ប៉ុន្តែគាត់មានបេសកកម្មមួយ គាត់ត្រូវតែអនុវត្តវា។ ហើយពួកគេបានរៀបចំ
ក្រុមមួយ ហើយកំពុងប្រឆាំងនឹងលោកម៉ូសេ។

193 ហើយព្រះបានប្រាប់គាត់ថា “ទៅឈរនៅមាត់ទ្វារ។” បុរសទាំងនោះមាន
ទៀននៅក្នុងដៃរបស់ពួកគេ ហើយអ្នកដឹងពីអ្វីដែលចង្អៀងនោះនឹងធ្វើ។ ព្រះបាន
បើកផែនដីឡើងហើយលេបពួកគេ។ ហើយពួកគេមានភ្លើងចេញពីអាសនៈនៅក្នុង
នោះ។ ជាមួយនឹងភ្លើងនៅក្នុងឆ្នប ជាមូលដ្ឋានគ្រឹះ ពួកគេបានហាជ័យក្នុងការ
ទទួលស្គាល់សារនោះ។

194 ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “អញបញ្ជូនឯង ម៉ូសេចុះទៅទីនោះដើម្បីធ្វើកិច្ចការ
នេះ។ អ្នកនាំពួកគេមកទីនេះ។”

195 ឃើញទេ ពួកគេបានហាជ័យក្នុងការទទួលស្គាល់វា។ ម៉ូសេ “ត្រង់ពេក”
ជាមួយពួកគេ។ ដូចជាអេលីយ៉ានៅសាលាហោរា “ត្រង់ពេក” បាននៅជាប់នឹង
ព្រះបន្ទូល។

196 នោះហើយជាអ្វីដែលអ្នកជាពួកពេនទីកុស្ត ត្រូវញែកខ្លួនអ្នកចេញពី
ពិភពលោកទាំងមូល ត្រង់ជាមួយព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវកុំងាកទៅរករឿងដែលអ្នក
ចេញមក អ្នកកំពុងរសាត់ហើយ! កុំកាត់យុត្តារបស់អ្នកពីកាលវិវា។ ប្រកាន់ខ្ជាប់នូវ
ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ “ខ្ញុំនឹងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំនៅលើថ្មដា” នៅជាមួយវា។

197 ឥឡូវនេះ ដាបាននិងពួកគេបានគិតថាពួកគេ...អាចមានបុរសម្នាក់
ផ្សេងទៀត។ ឃើញទេ នោះជាភាពវៃឆ្លាតរបស់មនុស្សព្យាយាមចាក់បញ្ចូល
គំនិតរបស់ពួកគេទៅក្នុងផែនការរបស់ព្រះ។ នោះជាការល្អ។ ភាពវៃឆ្លាតរបស់

មនុស្សព្យាយាមចាក់បញ្ចូលគំនិតរបស់ពួកគេនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ វានឹងមិនដំណើរការទេ! វានឹងមិនដំណើរការទេ។ វាមិនដែលដំណើរការហើយវាមិនដំណើរការទេ។

198 សូមមើលព្រះយេស៊ូវនៅពេលដែលទ្រង់កំពុងឈរនៅទីនោះ មានបន្ទូលថា “តើអ្នកណាម្នាក់អាចកាត់ទោសខ្ញុំពីអំពើបាបបាន? តើមួយណាក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នាអាចបង្ហាញថាខ្ញុំមិនបានធ្វើតាមអ្វីដែលបទគម្ពីរបានចែងថាខ្ញុំនឹងធ្វើ? ខ្ញុំអះអាងថាជាព្រះមេស៊ី។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះវរបិតាខ្ញុំទេ នោះកុំជឿខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែបើខ្ញុំធ្វើកិច្ចការហើយអ្នកមិនជឿខ្ញុំទេ ចូរជឿលើកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ នោះគេថ្លែងទីបន្ទាល់អំពីខ្ញុំ។” ពិតប្រាកដ។ ហើយពួកគេមិនអាចជឿបានទេ ពួកគេចង់បានវិធីផ្ទាល់ខ្លួន។

199 ពួកគេប្រហែលជាមិនមានន័យថាធ្វើបែបនេះហើយខុសទេ។ ពួកគេមិនមានន័យថា... ខ្ញុំមិនជឿថាមនុស្សចង់ធ្វើបែបនោះទេ។ ខ្ញុំរកឃើញមនុស្សល្អនៅក្នុងព្រះវិហារនិកាយធំៗទាំងនោះ។ ខ្ញុំរកឃើញបុរសល្អ។ ប៉ុន្តែវាដូចដែលមេធាវីបាននិយាយតាមវិទ្យុ ចុះមកទីនេះ “រឿងចម្លែក របៀបដែលបព្វជិតអាចឈរនៅលើវេទិកា ហើយឃើញពេលវេលាទាំងនេះមកដល់ ហើយកុំឲ្យមានកំហឹងដ៏សុចរិតរបស់ពួកគេបានផុសឡើង ពីអំពើបាបនៃលោកិយ!” ហើយនៅពេលដែលមេធាវីត្រូវក្រោកឈរហើយនិយាយថា! “ហើយរបៀបដែលអ្នកជឿអាចប្រើលុយរបស់ពួកគេលើស្ថានសត្វនិងស្ថានសត្វគ្រប់ប្រភេទ ហើយមិនខុបត្តម្ភកម្មវិធីរបស់អ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ ដើម្បីយកដំណឹងល្អរបស់ពិភពលោក។”

200 ពេលអ្នកផ្សព្វផ្សាយសាសនាស្រែកឃ្លាន ដោយមិនពាក់ស្បែកជើង...ហាលេលូយ៉ា។ គ្មាននិកាយណាមួយដើម្បីគាំទ្រពួកគេទេ ពីព្រោះ ជំហររបស់ពួកគេសម្រាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ គ្មានអ្វីត្រូវបម្រុងទុកពួកគេទេ។ អ្នកទទួលបានពួកគេជាមួយនឹងអ្វីមួយដើម្បីបម្រុងទុកពួកគេនៅទីនោះ បន្ទាប់មកតើពួកគេទទួលបានអ្វី? មួយក្រុមធំនៃគោលលទ្ធិ។ អ្នកផ្សព្វផ្សាយសាសនាពិតប្រាកដសញ្ញាដូចខាងក្រោម ត្រូវពឹងផ្អែកលើស្រ្តីលាងសម្អាតខ្លះដើម្បីសន្សំប្រាក់ពីរបីកាក់។ ចំណាំ វានៅទីនោះ។

201 ពួកគេប្រហែលជាមិនមានបំណងចង់ធ្វើ...មែនហើយ ប៉ុន្តែតើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយពួកគេ? ពួកគេខ្វាក់។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ។ ចូរចាំថា ព្រះយេស៊ូវ

មានបន្ទូលដូចគ្នា។ ហើយវាហាក់ដូចជាថ្ងៃនេះ...

202 ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនរិះគន់ទេ។ នៅពេលដែលអ្នកកំពុងធ្វើឱ្យការពិតកុំ—កុំមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំកំពុងរិះគន់។ ខ្ញុំគ្រាន់តែព្យាយាម...ខ្ញុំ—ខ្ញុំស្រឡាញ់...ហើយបើអ្នកមិន...ខ្ញុំ—ខ្ញុំខ្លះខ្លះចំពោះក្រុមជំនុំ។ នេះ ពួកគេប្រហែលជាក្រុមជំនុំនៃព្រះ ឬអ្វីក៏ដោយ ឬ—ឬខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ។ អ្វី...កុំធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នាចំពោះខ្ញុំ។ វាជាព្រះវិហាររបស់ព្រះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំជឿថា គឺជាក្រុមជំនុំរបស់ព្រះ។ មែនហើយ ឥឡូវនេះ យើងទាំងអស់គ្នាគួរតែបែបនោះ មិនមែនជាក្រុមជំនុំនិកាយរបស់ព្រះទេ ប៉ុន្តែយើងត្រូវតែជាគ្រីស្ទាននៅក្នុងចិត្ត។ ក្រុមជំនុំនៃព្រះរស់នៅក្នុងជញ្ជាំង មិនមែនជាឈ្មោះ ជាដើម។

203 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃនេះវាច្រើនពេកនៅលើនេះ សមាជិកភាពនោះគឺទាំងអស់ដែលរាប់ដល់ប្រជាជន។ ឥឡូវនេះ សូមមើលបាទីស្ទមានការរីកចម្រើន។ អូ ពួកគេមានមួយ។ ពួកគេមានពាក្យស្លោកនៅក្នុងឆ្នាំ ៤៤ “មួយលានទៀតនៅក្នុងឆ្នាំ ៤៤។” សាររបស់ប៊ីលីប្រូហាំនឹងចេញមក។ ហេតុអ្វី ប្រាកដណាស់ វាបានបង្កើតរឿងដ៏អស្ចារ្យ។ មេតូឌីស បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីធើរៀន វាជារឿងដ៏អស្ចារ្យ ប៉ុន្តែតើយើងបានទទួលអ្វី?

204 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅពួកផារីស៊ីថា “អ្នកជាអ្នកដឹកនាំខ្លាត់។ អ្នកបង្វែរសមុទ្រដើម្បីបង្កើតអ្នកជឿម្នាក់ ហើយគាត់ជាកូននរកពីរដងជាងគាត់នៅពេលគាត់ចាប់ផ្តើម។” ហើយនោះជាអ្វីដែលយើងទទួលបាននៅថ្ងៃនេះ។

205 ប៊ីលីប្រូហាំ ពេលខ្ញុំចូលរួមអាហារពេលព្រឹករបស់គាត់នៅល្វីសរីល រដ្ឋកេនតាក់ ឡើងមកទីនោះ ដូចជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដែរ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំទៅ...ប៉ុលបាននិយាយថា...នេះជាឧទាហរណ៍។” បាននិយាយថា “ប៉ុលបានចូលទៅក្នុងទីក្រុងមួយហើយបានធ្វើឱ្យមនុស្សម្នាក់បានប្រែចិត្តជឿ គាត់បានត្រឡប់មកវិញមួយឆ្នាំក្រោយមក ហើយមានសាមសិបពីទីក្រុងនោះ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំចូលទៅក្នុងទីក្រុងហើយធ្វើឱ្យបីម៉ឺននាក់បានប្រែចិត្តជឿ ហើយត្រលប់មកវិញក្នុងមួយឆ្នាំបន្ទាប់ហើយរកមិនឃើញសាមសិបនាក់ផង។” គាត់បាននិយាយថា “តើមានបញ្ហាអ្វី?” ហើយខ្ញុំបានកោតសរសើរចំពោះវិធីសាស្ត្ររបស់អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ។ គាត់បានជាប់ម្រាមដៃរបស់គាត់នៅទីនោះ មានមនុស្សប្រហែលបីរយនាក់អង្គុយនៅទីនោះ គាត់បាននិយាយថា “គឺអ្នកជាក្រុម

គ្រូអធិប្បាយខ្លួល។” គាត់បាននិយាយថា “អ្នកអង្គុយនៅក្នុងការិយាល័យដោយលើកជើងរបស់អ្នកឡើងលើតុ ហើយហៅបុរសម្នាក់ឡើងតាមទូរស័ព្ទ ហើយសុំឱ្យគាត់ចុះមក—ហើយចូលរួមក្រុមជំនុំរបស់អ្នក។ អ្នកគួរតែទៅជួបគាត់។”

206 ខ្ញុំបានអង្គុយនៅទីនោះ ខ្ញុំគិតថា “(ឱព្រះជាម្ចាស់!) អ្នកដឹងទេ អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ ប៊ីលី អ្នកគឺជាបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់។ ខ្ញុំជា—ខ្ញុំជាអ្នកអត់ចេះសោះ។ ប៉ុន្តែសូមឱ្យខ្ញុំសួរអ្នកអ្វីមួយ។” ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចងាកមកនិយាយរឿងនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំកោតសរសើររបងប្រុស គិតថាគាត់ជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយរឿងនេះ “បន្ទាប់មក ប៊ីលីលី តើប៉ុលជាអ្នកអធិប្បាយប្រភេទណាដែលត្រូវធ្វើតាមគាត់?” តើមានអ្វីកើតឡើង? ប៉ុលមិនត្រឹមតែអនុញ្ញាតឱ្យគាត់លើកដៃឡើងដើម្បីធ្វើការសម្រេចចិត្តទេ គាត់បាននាំគាត់ទៅពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានដុតព្រលឹងរបស់គាត់ ហើយគាត់មិនអាចនៅស្ងៀមបានទេ។

207 នោះហើយជាបញ្ហានៅថ្ងៃនេះ វាជាសមាជិកភាព។ បាទ។ [កន្លែងទេទេនៅលើកាសែត—អេដ។]...សមាជិក សមាជិកភាពធំ ថ្នាក់សាលាថ្ងៃអាទិត្យធំៗ ផ្តល់រង្វាន់សម្រាប់នរណាម្នាក់ដែលអាចធ្វើពិធីសាសនានិងនាំអ្នកផ្សេងទៀតមកពីព្រះវិហារផ្សេងទៀត អ្នកណាទទួលបានច្រើនជាងគេ។ អ្នកដឹងទេ នោះជាពួកធារិស្ស! ហើយបន្ទាប់មកធ្វើការអូតអំពីវា “យើងបានផ្តល់ពួកគេកាលពីថ្ងៃអាទិត្យមុន។” ប្រសិនបើអ្នកបានទៅដល់កន្លែងដែលអ្នកត្រូវតែធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំរបស់ព្រះក្លាយជាការប្រណាំងកណ្តរ ដល់ពេលបិទទ្វារហើយត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ។

208 ក្រុមជំនុំនៃព្រះគឺជាអត្ថបទរស់របស់ព្រះនៅលើផែនដី ដែលបង្ហាញពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំដឹងថាវាមិនពេញនិយម អ្នកមិនអាចរំពឹងថានឹងមាននោះទេ។ យើងរំពឹងថានឹងត្រឹមត្រូវ។

209 ធ្វើការអូតពីវា...ប៉ុន្តែតើអ្នកដឹងទេ សម្លេងដ៏ធំមិនប៉ះពាល់ដល់ហោរាអេលីយ៉ាទេ។ ទ្រង់បានឮភ្លើង និងផ្សែងហុយទៅ ហើយផ្តួលរលំ និងផ្តេកបន្ទោរ ហើយឈាមនិងប្រេង និងអ្វីៗផ្សេងទៀត វាមិនដែលរំខានគាត់ទេ។ អ្នកដឹងទេ អាមេរិកតែងតែស្វែងរករឿងធំមួយចំនួនដែលមានសំលេងរំខានច្រើន។ ប៉ុន្តែព្រះគឺជា “សំឡេងតូចមួយ” ដែលទាក់ទាញហោរា។

210 អ្នកដឹងទេ រទេះមួយបានចេញទៅវាលស្រែ ហើយវាមានការរំខាន ធ្វើឱ្យមាន

សំលេងរំខានជាច្រើននៅពេលដែលវាចេញទៅក្រៅនៅទីវាល។ ហើយពេលវា ត្រឡប់មកវិញ វាចេញមកដដែលៗ ហើយមិនដែលរំខានបន្តិចសោះ វាត្រូវបាន ផ្ទុកដោយរបស់ល្អ។ ឃើញទេ? បាទ។

211 ប៉ុន្តែយើងកំពុងសម្រាកបទពិសោធន៍របស់យើងនៅលើក្រុមនៃសំលេង រំខាន។ តើយើងអាចធ្វើវាដោយរបៀបណា? តើយើងអាចធ្វើរឿងបែបនោះដោយ របៀបណា? អូ ខ្ញុំអើយ! ហើយបន្ទាប់មកបិទភាពអស្ចារ្យនៃហ្វូដនៅក្នុង មាន ស្រ្តីឡើងលើវេទិកា ជាមួយនឹងសម្លៀកបំពាក់តឹងនិងសិចស៊ី រាំក្នុងវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំ មិនដឹងថាវាជាវិញ្ញាណប្រភេទណាទេ!

212 ខ្ញុំមិនមានន័យថារិះគន់ឥឡូវនេះទេ ខ្ញុំ-ខ្ញុំ-ខ្ញុំ...ខ្ញុំ-ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើទេ នោះព្រះនឹងវិនិច្ឆ័យខ្ញុំប្រសិនបើខ្ញុំមានគោលបំណង ផ្សេងទៀតក្រៅពីនោះ។ ឃើញទេ?

213 ប៉ុន្តែអ្នកយល់ឃើញ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលពេនទឹកុស្តបានរសាត់ ទៅ។ “យើងមានច្រើនជាងបងប្រុសនៅជ្រុង។” អូ! “យើងមានច្រើនជាងក្រុមជំនុំ ព្រោះយើងជាអង្គតែមួយ ឬយើងជាព្រះត្រីឯក ហើយយើងជា...” អូ នេះ នោះ ឬផ្សេងទៀត ទាំងអស់—ម៉ាកផ្សេងគ្នាទាំងអស់ដែលពួកគេមាន អ្នកឃើញទេ? អូ បងប្រុស នោះមិនមែនមានន័យសោះចំពោះព្រះទេ។ ទ្រង់ដោះស្រាយជាមួយ បុគ្គល។ ត្រូវហើយ។

214 ចំណាំ សំលេងរំខានធំៗ ប៉ុន្តែវាមិនបានទាក់ទាញហោរាទេ។ ហោរាមិនខ្វល់ ពីសំឡេងខ្លាំងទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់បានឮសម្លេងតូចនោះ គាត់ដឹងថានោះ ជាព្រះបន្ទូល គាត់បានបាំងមុខហើយដើរចេញមក។

215 អ្នកដឹងទេ ព្រះអាទិត្យអាចទាញទឹកបន្ថែមទៀតក្នុងរយៈពេលដប់ប្រាំនាទី ដោយគ្មានសំលេងរំខានអ្វីទាំងអស់ ហើយយើង...មិនមានទៀតទេ...ហើយយើង បង្កើតសំលេងរំខានច្រើនជាងទឹកមួយហ្នាឡង់ជាងព្រះអាទិត្យមួយលានបាវីល។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ យើងតែងតែស្វែងរកអ្វីដែលធំនិងច្រើន “ហ៊ីរ៉ា” និងវ៉ាកែត ជាច្រើនទៅវា។ ហើយនៅពេលដែលវាមកដល់ការពិតនៃការទទួលយកព្រះបន្ទូល នោះមានរឿងកើតឡើង។ ឃើញទេ? មក ហើយពួកគេនិយាយថា “មែនហើយ សូមប្រទានពរដល់ព្រះ ខ្ញុំប្រាប់អ្នក...”

216 ខ្ញុំបានជួបបុរសម្នាក់នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ...ខ្ញុំមិននិយាយពាក្យនេះ ថាជាការលះបង់ទេ សូមអត់ទោសឱ្យខ្ញុំផង បើខ្ញុំគិតថាវា...ធ្វើឱ្យវាក្លាយជាការ លះបង់។ ខ្ញុំនៅឯការប្រជុំតង់មួយ ហើយអ្នកបម្រើព្រះ ជាអ្នកបម្រើព្រះពោធិ៍កុសុ ដបាននាំប្រពន្ធរបស់គាត់ទៅលេងព្យាណូ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ណែនាំខ្ញុំ ឱ្យស្គាល់ប្រពន្ធគាត់ ដោយស្មោះត្រង់ ខ្ញុំស្ទើរតែដួលសន្លប់។ ស្រ្តីមានសក់ខ្លីខ្លាំង ណាស់ រួញឡើង ហើយនាងមានក្រវិលធំ និងធ្វើក្រចកដៃឱ្យបានគ្រប់គ្រាន់នៅ លើបង្ហាត់របស់នាង ឬអ្វីក៏ដោយគឺក្រចកដែលបា។ មើលទៅនាងដូចជា... វាជាប្រភេទដ៏គួរឱ្យរន្ធត់ ដឹង ក្រញាំជើងវែងធំ និងបែបនោះ។ និងសិចស៊ី រូបខ្លី តូច បីតធី នាងមិនអាចសូម្បីតែដាក់វានៅលើជង្គង់របស់នាងនៅពេលដែលនាង អង្គុយចុះ។ មែនហើយ ខ្ញុំឈរនៅទីនោះបន្តិច ហើយខ្ញុំនិយាយ “បងប្រុស តើខ្ញុំ នឹងធ្វើឲ្យអ្នកឈឺចាប់ទេបើខ្ញុំនិយាយអ្វីមួយ?”

217 គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វី ប្រាកដណាស់។” បុរសល្អ ហើយនាង ហាក់ដូចជាស្រ្តីល្អ។

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកនិយាយថាប្រពន្ធរបស់អ្នកគឺជាអ្នកបរិសុទ្ធទេ?”
បាននិយាយថា “បាទ។”

218 ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមអភ័យទោសចំពោះការបញ្ចេញមតិ ប៉ុន្តែនាង មើលទៅដូចជា ‘ហោន’ សម្រាប់ខ្ញុំ” ខ្ញុំបាននិយាយថា អ្នកដឹងទេ “ឬអ្វីមួយ ដូចនោះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា...

219 គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកចង់មានន័យយ៉ាងណា បងប្រុសប្រាណហាំ?”
“អូ” គាត់បាននិយាយថា “អ្នកមកពីសាលាចាស់។”

220 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមកពីសាលាព្រះគម្ពីរ។ ត្រូវហើយ សាលានៃបទគម្ពីរ។”
ខ្ញុំមិនជឿថាពួកបរិសុទ្ធជឿដូច្នោះទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន នៅពេលដែល ព្រះគម្ពីរបានថ្កោលទោសវា។ ឃើញទេ?

221 មិនអីទេ ហាក់ដូចជា រាល់ពេល អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងឮ “ពួកគេមានការ សម្រេចចិត្តសែសិប” “ការសម្រេចចិត្តសែសិបបួន” “យើងមានការសម្រេចចិត្ត បីរយ។” មែនហើយ នោះជាការសារភាព។ ចម្លើយសារភាពគឺ “ថ្មី” ត្រឹមត្រូវ ហើយ ព្រោះពេត្រុស តាមការសារភាពរបស់គាត់ ត្រូវបានគេហៅថា “ថ្មី ថ្មីតូច។”

ពេត្រុស ចម្លើយសារភាពរបស់គាត់។ ឥឡូវនេះ ថ្មីមិនអីទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលល្អប្លែក ដែលមានតម្លៃគឺជាថ្មីសម្រាប់អគារមួយ ប្រសិនបើមិនមានជាងថ្មីពិតប្រាកដនៅ ទីនោះជាមួយនឹងឧបករណ៍មុតស្រួចនៃព្រះបន្ទូលដើម្បីកាត់ពួកគេនិងធ្វើឱ្យពួកគេ ក្លាយជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ? ឃើញទេ? តើការសារភាពដ៏ល្អជាអ្វី?

222 នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកត្រឡប់មកវិញហើយមិនអាចរកឃើញ សាមសិបក្នុងចំណោមបីម៉ឺននាក់។ អ្នកគ្រាន់តែរៀនចូចេញពីផ្ទះដី ហើយ រៀនរាល់នៅទីនោះ ហើយវាមិនសមនឹងព្រះវិហារនៅឡើយទេ។ ពួកគេត្រូវតែ ត្រូវបានកាត់ វាសំរែងតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដាក់នៅទីនោះ ចូលរួមជាមួយគ្នា បានសាងសង់ឡើងនៅលើគ្រឹះនៃគោលលទ្ធិរបស់ពួកសាវ័ក គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាថ្មជ្រុង។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកនោះនឹងធ្វើដែរ។” ហ្នឹងហើយ។

223 តើយើងអាចក្លាយជាក្រុមជំនុំដោយរបៀបណាពេលយើងមើលងាយគ្នា ទៅវិញទៅមក? ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មនុស្សទាំងអស់នឹងដឹងថាអ្នកជាសិស្សរបស់ ខ្ញុំ ពេលអ្នកមានសេចក្តីស្រឡាញ់ចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក។” នៅពេលដែល យើងកាន់សាសនានិងបែកបាក់គ្នា និងសម្រាប់ភាពខុសគ្នានៃនិកាយ... ខ្ញុំមិន ដាក់វាលើមនុស្សទេ ខ្ញុំដាក់វានៅលើនិកាយ។ ហ្នឹងហើយ។ មិនមែនប្រជាជន ទាល់តែសោះ។ ឃើញទេ? អូ វាអាក្រក់ណាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...

224 អ្នកត្រូវតែមានឧបករណ៍មុតស្រួចនេះ ដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដើម្បីនាំពួកគេទៅជាកូនប្រុសនៃអគារ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំគឺ “ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រញាប់ឡើងជាមួយម៉ាឡាគី៤។ ផ្តល់ឱ្យយើងនូវសារនៅ ថ្ងៃចុងក្រោយ។ ផ្តល់ឱ្យយើងនរណាម្នាក់ធ្វើអ្វីមួយដើម្បីសង្គ្រោះក្រុមជំនុំពេនទី កុស្តនេះ។”

225 តើអ្នកនាំសារប្រភេទណាដែលព្រះនឹងបញ្ជូនយើងសម្រាប់ថ្ងៃចុងក្រោយ នេះ? ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីការនេះ បងប្អូនប្រុសស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងនាមជាបងប្រុសនិង អ្នកបម្រើរបស់អ្នកកំពុងស្វែងរកពេលវេលាដែលនឹងមកដល់ គាត់នឹងក្លាយជា អ្នកនាំសារដូចគ្នាដែលមកដល់ពេលផ្សេងទៀត។ ប្រភេទដូចគ្នា! ទ្រង់នឹងនាំ ក្រុមជំនុំត្រឡប់ទៅព្រះបន្ទូលវិញ។ ព្រះអង្គអើយ សូមឲ្យយើងដាក់គ្រឹះសម្រាប់ វា មុនពេលវាមកដល់ទីនេះ។ មុនពេលគាត់មក ចូរយើងដាក់គ្រឹះ ហើយធ្វើជាថ្ម

កាត់ ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីឈរជាមួយគាត់នៅពេលដែលព្រះបញ្ជូនគាត់មក
ព្រោះទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។

226 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹង ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាត្រឡប់មកវិញ។ ហើយសូមចាំថា
ជាមួយនឹងអំណោយទានតិចតួចដែលខ្ញុំអាចដឹងពីវិញ្ញាណ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ
អ្នកកំពុងអាក់អន់ចិត្តនៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយម៉ាឡាគី៤។ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នក
អ្វីមួយ។ អ្នកបាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា ប្រសិនបើអ្នកអាចទទួល
វា នេះគឺជាអេលីយ៉ាដែលត្រូវបានចែង។”

227 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកឃើញអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល—នៅក្នុង—នៅក្នុងម៉ាថាយ
ជំពូកទី១១ និងខទី១ “ប្រសិនបើអ្នកអាចទទួលវាបាន នេះគឺជាអ្នកដែលត្រូវបាន
គេនិយាយ ហើយនិយាយថា ‘ខ្ញុំចាត់អ្នកនាំសាររបស់យើងទៅមុនខ្ញុំ។’” នោះគឺជា
ម៉ាឡាគី៣ មិនមែនម៉ាឡាគី៤ទេ។

228 ដ្បិតនៅក្នុងម៉ាឡាគី៤ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មុនថ្ងៃនេះមកដល់ ផែនដីនឹងត្រូវ
ឆេះ ហើយមនុស្សនឹងដើរចេញពីវា ត្រូវគេដុតដូចជាចំបើង។” នោះជាការត្រឹមត្រូវ។
ទ្រង់កំពុងនិយាយអំពីអ្នកនាំសារនៅចំពោះមុខទ្រង់ ដែលជាអេលីយ៉ា ដែល
និយាយថា...

229 ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនជឿលើរឿងទាំងអស់នេះទេដែលកើតឡើងនៅថ្ងៃនេះអំពីអារិយាយ
របស់អេលីយ៉ានិងរបស់របរទាំងអស់នោះ។ ខ្ញុំ...ពួកគេនិយាយកុហកទាំងអស់
ត្រូវតែមក ពិតណាស់ តូចចិត្តនឹងរឿងពិតនៅពេលដែលវាមកដល់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូម
ប្រាប់អ្នកថា នឹងមានអ្នកនាំសារម្នាក់កើតឡើងនៅចុងបញ្ចប់នៃយុគសម័យពេន
ទីកុស្តនេះ ហើយធ្វើឲ្យរឿងនេះកើតឡើង។ វានឹងក្លាយជាបុរស។ មិនមែនជា
ក្រុម មិនមែនជានិកាយ ប៉ុន្តែបុរសម្នាក់។ វាតែងតែមាន ហើយព្រះមិនអាចផ្លាស់
ប្តូរកម្មវិធីរបស់ទ្រង់បានទេ ទ្រង់ជាព្រះដ៏អស់កល្ប។

230 សូមចាំថា ប្រសិនបើអ្នកនាំសារនោះ (យ៉ូហាន) គឺជាអ្នកនាំសាររបស់
ម៉ាឡាគី៤ បន្ទាប់មកបទគម្ពីរបានបរាជ័យ ព្រោះវាបាននិយាយថា “វានឹង...ផែនដី
នឹងត្រូវឆេះដូចចំបើង ហើយមនុស្សសុចរិតនឹងដើរលើផេះនៃមនុស្សអាក្រក់។”
ដូច្នេះសូមអានវា ហើយមើលថាតើវាមិនត្រឹមត្រូវទេ? ឃើញទេ? ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវ
មិនដែលនិយាយដូច្នោះទេ ទ្រង់សំដៅទៅលើម៉ាឡាគី៣ “ខ្ញុំនឹងចាត់អ្នកនាំសារ
របស់យើងទៅមុនខ្ញុំ ដើម្បីរៀបចំផ្លូវសម្រាប់ខ្ញុំ។” នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។

231 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែសូមចាំថា មួយទៀតនេះគឺដើម្បីស្តារជំនឿរបស់កូនត្រឡប់ទៅ ឪពុកវិញ ស្តារជំនឿរបស់កូនត្រឡប់ទៅជំនឿរបស់ឪពុកវិញ ព្រះគម្ពីរដើម។

232 នោះជាអ្វីដែលលោកម៉ូសេបានធ្វើ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបាន ធ្វើ។ នោះហើយជាអ្វីដែលអ្នកនាំសារទាំងអស់បានធ្វើតាមរយៈព្រះគម្ពីរ នៅ ចុងបញ្ចប់នៃសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រានោះ ពួកគេបានស្តារសារឡើងវិញ។ ប្រជាជនតាមរយៈអង្គការនិងអ្វីៗទាំងអស់ មានការអាក់អន់និងអ្វីៗទាំងអស់ នៅក្នុងថ្ងៃនោះ។

233 ពួកគេបានធ្វើដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ! ដូច្នោះយើងកំពុងស្វែងរកអ្នកនាំសារ។ (ព្រះ អើយ សូមបញ្ជូនគាត់មក!) តើអ្នកគិតថាយើងនឹងទទួលបានគាត់ទេ? អត់ទេ បាទ! គាត់នឹងក្លាយជា “មនុស្សឆ្លាតនិងនិយមជ្រុល” ប្រាកដណាស់ ប៉ុន្តែព្រះនឹងបង្ហាញ គាត់។ អ្នកជឿពិតប្រាកដ ពួកគេបានតម្រូវទុកជាមុនសម្រាប់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អស់អ្នកដែលព្រះបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមក ហើយ គ្មានអ្នកណាអាចមកបានឡើយ លុះត្រាតែព្រះបិតាខ្ញុំទាញគាត់មក។ ហើយ ព្រះបិតាទាំងអស់មាន” (ពេលវេលាកន្លងមក) “បានប្រទានមកខ្ញុំ ពួកគេនឹងមក។” ត្រូវហើយ ពួកគេ...

234 ខ្ញុំមិនជឿលើការបង្រៀនរបស់បាទីស្ទអំពី—សុវត្ថិភាពអស់កល្បជានិច្ចទេ។ ខ្ញុំជឿតាមវិធីមួយ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាអ្នកមានសុវត្ថិភាពដរាបណាអ្នកនៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែអ្នកចេញពី...ចេញពីក្រោមព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ អ្នកមិនមាន សុវត្ថិភាពទេ។ ខ្ញុំមានសុវត្ថិភាពពីភ្លៀងដរាបណាខ្ញុំនៅទីនេះ។

235 ហើយនៅពេលដែលអ្នកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយនិយាយថាអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយបន្ទាប់មកបដិសេធ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ? និយាយថាអ្នកបានជឿ ហើយបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយបន្ទាប់មកបដិសេធថាព្រះបន្ទូលមិនពិត? តើនោះអាចជាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធដោយរបៀបណា ពេលទ្រង់ជាអ្នកដែលបានសរសេរព្រះគម្ពីរ? ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធបដិសេធព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ និយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំខុស អ្នកត្រូវហើយ”? អត់ទេ នោះមិនមែនជាព្រះទេ។ អត់ទេ បាទ។

236 ដាវុត! ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមផ្ញើសារដ៏អស្ចារ្យមួយមកយើង នោះហើយជាអ្វី ដែលយើងកំពុងស្វែងរក។ បន្ទាប់មក ពិតណាស់ នៅពេលដែលគាត់មកជួសជុល

ថ្មទាំងនោះ ហើយគាត់វាចេញសម្រាប់អាគារ តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង? ពួកគេ ជាច្រើននឹងមិនឈរលើការសាកល្បងព្រះបន្ទូលទេ។ ពួកគេនឹងស្រឡាញ់អង្គការ របស់ពួកគេប្រសើរជាងពួកគេស្រឡាញ់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ទោះបីជាព្រះបន្ទូល នោះត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយបុរសនោះ។ គាត់នឹងក្លាយជាហោរាម្នាក់ដែលនឹងមក ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់ ហើយគាត់នឹងក្លាយជាម្នាក់ដែលនឹងមកលើផែនដី។ ខ្ញុំ ជឿវា។

អូ គ្រប់គ្នានិយាយថា “វានឹងជាក្រុមមនុស្ស។”

237 ខ្ញុំចង់ឱ្យនរណាម្នាក់បង្ហាញខ្ញុំនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលជាកន្លែងដែលវានឹងជា ក្រុមមនុស្ស ព្រះនឹងបំបែកព្រះបន្ទូលផ្ទាល់របស់ទ្រង់ ទ្រង់មិនអាចធ្វើវាបានទេ។ អត់ទេ បាទ។ ទ្រង់បានសន្យាការនេះ។ វានឹងក្លាយជាបុរសម្នាក់។ ហើយ បន្ទាប់មកនឹងមានអ្នកផ្សេងទៀតជាមួយគាត់ ពិតណាស់ មនុស្សរាប់ពាន់នាក់ អ្នកជឿក្រុមជំនុំទាំងមូលនឹងនៅជាមួយគាត់ គ្រប់ទីកន្លែង។

238 ដូចជានៅសម័យលោកណូអេវដែរ នឹងមិនមានការសង្គ្រោះច្រើនទេ ពីព្រោះ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ដូចនៅសម័យណូអេវដែរ។” តើអ្នកដឹងទេ? “ដូចនៅ សម័យទ្បុត” (រាប់វា) “វាក៏ដូច្នោះដែរ។”

239 “ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងរលាយបាត់ទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនឹងមិនរលាយ បាត់ឡើយ។” ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? អូ បងប្រុស យើងយកសារពីភ័ ណ្ឌប្រសើរជាង វាពិតជាយឺតជាងយើងគិត។ ប្រហែលជាយើងនឹងភ្ញាក់ឡើងនៅ ថ្ងៃណាមួយហើយឃើញថាយើងបានខកខានអ្វីមួយ។ ប្រយ័ត្ន! មើល អធិស្ឋាន ស្វែងរក ស្វែងរក កុំឱ្យរំលងពីអ្នក។ ហើយសូមចាំថា នៅពេលដែលព្រះបន្ទូល របស់ព្រះត្រូវបានអធិប្បាយ ព្រះជាម្ចាស់មានកាតព្វកិច្ចចំពោះព្រះបន្ទូលនោះ ហើយនឹងបញ្ជាក់វា។

240 ដឹងពីអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនោះ តើមានអ្វីកើតឡើងនៅសម័យទ្បុ ត? ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូចនៅសម័យទ្បុត។” តើមានអ្វីកើតឡើងនៅទីនោះមុន ពេលភ្លើងធ្លាក់ចុះ? តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងម្តងទៀតមុនពេលភ្លើងធ្លាក់ចុះ តើសារ ប្រភេទណាដែលក្រុមជំនុំនឹងទទួលបាន? មិនមែនសូដុមទេឥឡូវនេះ ជាក្រុមជំនុំ ដែលបានជ្រើសរើស។ គ្រាន់តែរក្សាពួកគេបី នៅទីនោះគឺជាពួកសូដុម ហើយ មានទ្បុតនិងក្រុមរបស់គាត់ ដែលជាព្រះវិហារផ្លូវការ មានអំប្រាហ៍ជាអ្នករើស

តាំង។ ពួកគេទាំងបីបានទទួលសារ បាទ ដោយអ្នកនាំសារផ្សេងៗគ្នា។ មើល ថាតើប្រភេទណាដែលបានទៅក្រុមជំនុំដែលបានជ្រើសរើស អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ចំពោះអំប្រាហាំ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ការមកដល់នៃកូនមនុស្សក៏ដូច្នោះ ដែរ។” ឥឡូវនេះ យើងមិនអាចបដិសេធបាទទេ នោះជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវមាន បន្ទូល។ ដូច្នោះ ពិតណាស់វានឹងជាវិធីនោះ។

241 ឥឡូវនេះ មនុស្សជាច្រើន...នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមក ហើយបាន ធ្វើតេស្ត ហើយមានបន្ទូលថា “ស្វែងរកបទគម្ពីរ ដ្បិតនៅក្នុងពួកគេអ្នកគិតថា អ្នកមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយពួកគេជាអ្នកថ្លែងទីបន្ទាល់អំពីខ្ញុំ” តើពួកគេ អាចទប់ទល់នឹងការសាកល្បងបានទេ? អត់ទេ។ ហើយនរណាម្នាក់ដឹងទេ ការ សារភាពទាំងអស់នៃថ្មដែលមិនអាចទ្រាំទ្រនឹងការសាកល្បងព្រះបន្ទូលត្រូវបាន បោះចូលទៅក្នុងគំនរ។ វាត្រូវបានប្រេះ ទឹកបានបែក វានឹងមិនជាប់ការធ្វើតេស្ត ទេ។ អូ បុរសអើយ បន្ទាប់មកត្រូវបានបញ្ជូនទៅគំនរសំរាម! ព្រះតែងតែរាប់តួអក្សរ ជំនួសឱ្យលេខ។

242 ខ្ញុំកំពុងបិទ។ ខ្ញុំសុំទោសដែលខ្ញុំទុកអ្នកយូរគ្រប់ពេល ខ្ញុំមិនមានគោលបំណង ធ្វើបែបនេះទេ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែ—មួយភ្លែត ពីរ ធ្វើការកាត់សម្គាល់ ចុងក្រោយនេះ បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងឈប់បន្តិច។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំបាននិយាយ អ្វីមួយដើម្បីជួយអ្នក ឃើញទេ ដើម្បីនាំអ្នកទៅសិក្សា។ ឃើញទេ?

243 ព្រះតែងតែរាប់តួអង្គ មិនមែនសមាជិកទេ។ ហើយសព្វថ្ងៃនេះយើងធ្វើ ជួយមកវិញ។ យើងរាប់សមាជិក ការស្លៀកពាក់ល្អ អ្នកបង់ប្រាក់ល្អ ជំនួសឱ្យ ចរិតលក្ខណៈ។ អូ-ហូ។

244 អេលីស៊ែរបានបែកញើសចេញ រហូតដល់គាត់រកឃើញតួអង្គ។ ហ្នឹងហើយ។ តើគាត់នឹងទទួលបាននរណា? ហើយគាត់បានទុកចិត្តព្រះ។ តួអង្គសម្រាប់អ្វី? តួអក្សរសម្រាប់អ៊ីសាក កូនក្រមុំ ដែលក្រុមជំនុំគឺជាប្រភេទ។ អ្នកដឹងទេ។ នោះ គឺជាពូជធម្មជាតិរបស់អំប្រាហាំ នេះគឺជាពូជរាជវង្សរបស់អំប្រាហាំ។ មែនហើយ ប្រសិនបើអេលីស៊ែរ អ្នកនាំសារតាមប្រមាញ់កូនក្រមុំហើយព្យាយាមស្វែងរកតួអង្គ ប្រសិនបើបុរសនោះមក អ្នកនាំសារនៃថ្ងៃចុងក្រោយ ព្យាយាមស្វែងរកកូនក្រមុំ សម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ គាត់នឹងមិនស្វែងរកសមាជិកនិកាយទេ។ គាត់នឹងស្វែងរក តួអង្គដែលមានឆន្ទៈ។

245 មើល! ចរិតលក្ខណៈល្អជាមុនសិន បន្ទាប់មកដើម្បីឱ្យនាងត្រៀមខ្លួនជួបអីសាក។ បន្ទាប់ពីគាត់បានរកឃើញតួអង្គនោះ បន្ទាប់មកធ្វើឱ្យនាងឈរបានយូរល្មមដើម្បីស្តាប់សាររបស់គាត់អំពីអីសាក។

246 នោះគឺជាអ្នកនាំសារនៃថ្ងៃចុងក្រោយ ពន្លឺពេលល្ងាច ជាដំបូងរកឃើញក្រុមជំនុំនោះ (តើពួកគេនឹងជឿសារនៅឯណា?) ស្វែងរកវា។ តើអ្នកអាចអានអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយបានទេ? ស្វែងរកកន្លែងដែលក្រុមជំនុំនោះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកចូលមក ដែលនឹងមិនបិទទ្វារនៅចំពោះមុខអ្នកទេ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលអ្នកធ្វើនៅទីនោះ បន្ទាប់មកអ្នកបានរកឃើញតួអង្គ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើនាងនឹងឈរយូរល្មមនឹងប្រាប់នាងពីរបៀបដែលកូនក្រមុំត្រូវស្លៀកពាក់! នាងត្រូវតែស្លៀកពាក់។ ឈរនៅស្ងៀម! ប្រសិនបើនាងអាចទទួលបាន...

247 មើលឃើញកាតូចដែលស្តាប់គ្រប់ពាក្យទាំងអស់ បេះដូងតូចរបស់នាងកំពុងលោត។ នាង...គាត់—គាត់កំពុងប្រាប់នាង។ ឥឡូវនេះ អ្នកបានបែកញើសចេញហើយ “តើខ្ញុំនឹងទៅណា?” រហូតដល់ខ្ញុំរកឃើញតួអង្គ។ ពេលខ្ញុំរកឃើញតួអង្គហើយ ធ្វើឱ្យនាងឈរយូរល្មមនឹងត្រៀមខ្លួនដើម្បីទៅជួបគាត់។ អូ ខ្ញុំអើយ អ្វីដែលគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍! (សង្ឃឹមថាយើងមានពេលបន្តិចទៀតនៅលើនាឡិកានោះ។) រៀបចំនាងឱ្យរួចរាល់ ឈរស្ងៀមដើម្បីស្តាប់សាររបស់គាត់អំពីគាត់។ អេលីស៊ែរមិនបាននិយាយអំពីខ្លួនគាត់ទេ ប៉ុន្តែគាត់កំពុងនិយាយអំពីអ្នកដែលគាត់ត្រូវបានបញ្ជូនមកពី។ ហើយគាត់មានអំណោយទានដើម្បីបញ្ជាក់ថាគាត់ត្រូវបានបញ្ជូនពីគាត់។ អាម៉ែន! គាត់ចង់ស្លៀកពាក់ឱ្យនាងជាមួយរបស់ទាំងនេះ។ អ្នកដឹងពីរបៀបដែលគាត់បានរៀបចំនាង។

248 បើខ្ញុំអាចឲ្យនាងលាងមុខ! ឃើញទេ? អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ថាបានពិនិត្យមើលវា ដូច្នេះខ្ញុំនៅស្ងៀមប្រសើរជាង។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ខ្ញុំបាននិយាយគ្រប់គ្រាន់ហើយ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ មិនអីទេ ស្តាប់គ្រាន់តែឈរ។

249 សូមកត់សម្គាល់ អ្នកនាំសារចុងក្រោយ ការងាររបស់គាត់គឺដើម្បីរៀបចំពួកបរិសុទ្ធ កូនក្រមុំត្រៀមខ្លួនសម្រាប់កូនកំលោះ។ នោះនឹងក្លាយជាសាររបស់គាត់។ ឥឡូវអ្នកចង់រៀនអេប៊ីស៊ី ដូច្នេះអ្នកអាចរៀនពិជគណិតនៅពេលក្រោយ? នៅពេលដែលត្រាផ្សេងទៀតទាំងនេះនៅខាងក្រោយត្រូវបានបើក ពួកគេនឹងត្រូវបានបង្ហាញ

ឱ្យឃើញ។ ហ្នឹងហើយ។ រៀនអេប៊ីស៊ីជាមុនសិន។ តើអេប៊ីស៊ីគឺជាអ្វី? “ចូរជឿ ព្រះគ្រីស្ទជានិច្ច” (មិនមែនគោលលទ្ធិរបស់អ្នកទេ) ព្រះគ្រីស្ទ។ ឃើញទេ? ជឿអ្វី ដែលទ្រង់មានបន្ទូល មិនមែនជាអ្វីដែលអ្នកដទៃនិយាយទេ។

250 ប្រសិនបើវាផ្ទុយទៅវិញ ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ប្រាប់អ្នកថា “វាមិនអីទេសម្រាប់ អ្នកកាត់សក់របស់អ្នក ស្ត្រីអើយ” អ្នកដឹងថាគាត់កំពុងកុហក។ ព្រះគម្ពីរនិយាយ ថាវាខុស។ ប្រសិនបើគាត់និយាយថា “អ្នកអាចធ្វើជាឪពុកហើយនៅតែមានប្រពន្ធ បុនប្រព្រឹត្តនាគ” គាត់និយាយកុហក។ នោះគឺផ្ទុយពីព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? រឿង ផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះដែលយើងនិយាយ ហៅវាទៅព្រះបន្ទូល ហើយមើលថាតើ វាជាព្រះបន្ទូលត្រឹមត្រូវ។

251 នាំក្រុមជំនុំមកឯព្រះបន្ទូលវិញ។ ឥឡូវនេះ តើអ្នកនាំសាររបស់ម៉ាឡាគី៤នេះ ធ្វើអ្វី? ស្តារឡើងវិញនូវជំនឿដើម ជំនឿនៃការរស់ឡើងវិញ។ នោះ ពួកគេ បានឃើញព្រះយេស៊ូវ បន្ទាប់ពីទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ បានឃើញទ្រង់ ធ្វើការក្នុងចំណោមពួកគេ។

252 ពួកគេជាមនុស្សដែលមានពាក្យពីរបីម៉ាត់។ ពួកគេបានចេញទៅផ្សព្វផ្សាយ ព្រះបន្ទូល។ អូ ពួកគេបានអធិប្បាយជាយូរមកហើយ ប៉ុលបានអធិប្បាយពេញ មួយយប់។ ឃើញទេ? បុរសម្នាក់ធ្លាក់ពីលើអគារ សម្លាប់ខ្លួន។ ទ្រង់បានដាក់ព្រះ សពលើគាត់ នាំគាត់ឲ្យមានជីវិតឡើងវិញ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ឃើញទេ? ឃើញទេ បន្ត ការអធិប្បាយ។

253 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ពួកគេជាមនុស្សខុសពីអ្វីដែល ភីអេច អិលិល យូ យូ អេស ដី ហើយអ្វីដែលអ្នកចង់ហៅវា គឺថ្ងៃនេះ។ អ្វី? ញែកអ្នកនាំសារនិង... សារនោះ ជាជាង ដោយអ្នកនាំសារ នឹងញែកអ្នកជឿចេញពីអ្នកមិនជឿ។ ពួកគេ ខ្លះនឹងតម្រង់ទៅវា ហើយខ្លះទៀតមិនទៅទេ។ លូធើរនខ្លះ... ភាកូលិកខ្លះតម្រង់ ជួរទៅលូធើរ ខ្លះមិនមាន។ លូធើរៀនខ្លះតម្រង់ជួរទៅមេតូឌីស្ទ ខ្លះមិនបានធ្វើទេ។ បន្ទាត់ខ្លះទៅពេនទីកុស្ត ហើយខ្លះទៀតមិនធ្វើទេ។ អ្នកខ្លះនឹងតម្រង់ជួរជាមួយ ពន្លឺពេលល្ងាច អ្នកខ្លះនឹងមិនតម្រង់។

254 តើអ្នកនឹងដឹងដោយរបៀបណាថាវាជាពន្លឺពេលល្ងាចឬអត់? សាកល្បង វាជាមួយព្រះបន្ទូល (មិនមែនពាក្យតែមួយទេ ព្រះបន្ទូលទាំងអស់ដាក់បញ្ចូល គ្នា) មើលថាតើវាត្រូវឬអត់។ អូ តើវាស្ថិតនៅក្នុងអ្វី? បន្ទាប់មកប្រសិនបើសារនេះ

បង្ហាញពីភាពត្រឹមត្រូវនៃព្រះដែលសម្តែងនូវអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ ហើយវាត្រូវបានគម្រង់ជួរជាមួយព្រះបន្ទូល បន្ទាប់មកព្រះបន្ទូលត្រូវបានបើកសម្តែងដូចពេលផ្សេងទៀត ហើយទំនាយផ្សេងទៀតបានធ្វើ។

255 ចំណាំនៅពេលដែលសារ...ពេល...កត់សម្គាល់នៅពេលដែលសារត្រូវបានបដិសេធដោយមនុស្ស និងអ្នកនាំសារហាក់ដូចជាចាញ់ទាំងស្រុង គាត់មិនអាចទទួលបានទ្វារផ្សេងទៀត គាត់មិនអាចទទួលបានកន្លែង។

256 ដូចព្រះអម្ចាស់របស់យើងដែរ។ សូមចាំថា នៅពេលដែលទ្រង់...អូ នៅពេលដែលទ្រង់កំពុងព្យាបាលអ្នកជំងឺ ហោរាវ័យក្មេង “អូ ខ្ញុំអើយ! គាត់គឺជាមិត្តដ៏អស្ចារ្យ!” “សួស្តីលោកគ្រូ តើអ្នកសុខសប្បាយទេ?” ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយ ទ្រង់បានអង្គុយចុះ ហើយចាប់ផ្តើមប្រាប់ពួកគេពីសេចក្តីពិត។ គាត់ទទួលបានការពេញចិត្តចំពោះក្រុមជំនុំ ប្រជាជន។ មនុស្សរាប់ពាន់នាក់បានដើរតាមទ្រង់។ ទ្រង់មានអ្នកដឹកនាំចិតសិបនាក់នៅជុំវិញទ្រង់ ក្រៅពីដប់ពីរនាក់។ ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយបន្ទាប់ពីទ្រង់បានបង្វែរនំប៉័ង...ប្របង្វែរ...បានបង្កើននំប៉័ង ដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់ជាព្រះ ពីព្រោះមានតែព្រះប៉ុណ្ណោះដែលបង្កើននំប៉័ងចេញពីស្ថានសួគ៌។ បាទ។ ឃើញទេ? ទ្រង់បានគុណនំប៉័ង។ ហើយភ្លាមៗបន្ទាប់ពីនោះ...គាត់បានដើរលើទឹក បានធ្វើអព្វុតហេតុ ហើយបានធ្វើអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ដើម្បីបញ្ជាក់ថាទ្រង់គឺជាទ្រង់។

257 ហើយបន្ទាប់មក នៅពេលដែលទ្រង់បានធ្វើ ទ្រង់បានអង្គុយចុះ ហើយចាប់ផ្តើមប្រាប់ប្រជាជនយ៉ាងតឹងរឹង។ ប្រជាជនបានងាកចេញ។ ហើយចិតសិបនាក់បាននិយាយថា “អូ! តើអ្នកណាអាចឮរឿងនេះ? នោះជាពាក្យពិបាក។ អ្នកបំផ្លាញអ្វីដែលយើងពិតជាគិតថាជាអ្វីផ្សេងទៀត។ ឥឡូវនេះ តើទ្រង់ជានរណាដែលប្រាប់យើងពីរឿងទាំងនេះ?” ហើយពួកគេបានដើរចេញទៅ។

258 បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូវបានបែរទៅក្រុមតូចរបស់ទ្រង់ ដូចជានៅសម័យល្អាអេ ដូចជានៅសម័យសូដុម បាននិយាយថា “អ្នកចង់ទៅដែរទេ?”

259 បន្ទាប់មកពេត្រុសបាននិយាយពាក្យដ៏អស្ចារ្យទាំងនោះ: “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើយើងនឹងទៅណា?” (ព្រះជាម្ចាស់ជួយយើង។)

260 សូមកត់សម្គាល់នៅពេលដែលសារត្រូវបានបដិសេធច ហើយអ្នកនាំសារហាក់ដូចជាត្រូវបានចាញ់ នោះហើយជាពេលដែលព្រះឈានជើងនៅលើនាគនោះ សាររបស់ទ្រង់បានបញ្ចប់។

261 ណូអេ (បិទភ័ក្ត្រនេះ) ណូអេបានអធិប្បាយនៅមាត់ទ្វារទូករបស់គាត់អស់រយៈពេលមួយរយម៉ែន្នាំ រហូតដល់ទីបំផុតនៅពេលដែលពួកគេសើចចំអកឱ្យគាត់ ណូអេបានចូលទៅក្នុងទូកដោយគិតថា...វានឹងមិនអីទេ។ ព្រះបានបិទទ្វារ។ ហើយមនុស្សបានដើរជុំវិញដើម្បីមើលអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ គាត់បានអង្គុយនៅទីនោះប្រាំពីរថ្ងៃ ហើយបែកញើសចេញ ហើយនៅថ្ងៃទីប្រាំពីរមានភ្លៀង។ អូ-ហូ។

262 ម៉ូសេ តើគាត់ស្ថិតនៅក្នុងអ្វី? បន្ទាត់នៃកាតព្វកិច្ចដឹកនាំប្រជាជន។ សមុទ្រក្រហមបានចូលតាមផ្លូវរបស់គាត់។ គាត់នៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវរបស់គាត់។ ពេលនោះហើយដែលព្រះបានយាងមកជាមួយនឹងខ្យល់ខាងកើត ហើយបានញែកសមុទ្រនៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវ។

263 វាគឺជាជានីយ៉ែលដែលឈរនៅលើសាររបស់គាត់ “ខ្ញុំនឹងមិនបង្ខូចខ្លួនខ្ញុំជាមួយនឹងលោកិយរបស់ស្តេចនេះទេ។” ឈរស្មោះត្រង់ចំពោះព្រះ នៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវរបស់គាត់ ហាក់ដូចជាចុងបញ្ចប់នៃពេលវេលារបស់គាត់បានមកដល់ ពួកគេបានបោះគាត់ទៅក្នុងរូងតោ។ ព្រះបានឈានជើងទៅកន្លែងកើតហេតុ។

264 ហើយព្រឹកមួយ នៅបាប៊ីឡូន...អាម៉ែន! ខ្ញុំអាចមើលទៅស្ថានសួគ៌ ខ្ញុំអាចមើលឃើញ—បល្ល័ង្កមួយ ទេវតាលរនៅជុំវិញ។ សូមក្រឡេកមើលនៅទីនេះនៅបាប៊ីឡូន ខ្ញុំអាចមើលឃើញ—គុកភ្លើងដែលកំពុងឆេះ។ ខ្ញុំអាចមើលឃើញកុមារបីនាក់ឈរនៅទីនោះដោយនិយាយថា “ព្រះរបស់យើងអាចរំដោះយើងបាន។” ឃើញទេ? “ប៉ុន្តែយើងមិនថ្វាយបង្គំរបស់អ្នកទេ ព្រោះវាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល។” ឃើញទេ? “យើងកំពុងឈរនៅទីនេះ។”

265 “មិនអីទេ” ស្តេចមានបន្ទូលថា “ដើរឡើងជណ្តើរ អ្នកនឹងត្រូវដុតចោល។” បុរសដែលមានសំបកដ៏អស្ចារ្យ នៅចុងបញ្ចប់នៃលំពែងនេះ ពួកគេឡើងមកជាជំហានៗ កាន់តែក្តៅទៅៗ។

266 ខ្ញុំអាចមើលឃើញទេវតាមួយអង្គឈរនៅម្ខាងនៃបល្ល័ង្ក ចាប់ដាវហើយទាញវាចេញ បាននិយាយថា “ឱព្រះរ៉បិតាអើយ មើលចុះនៅទីនោះ តើមានអ្វីកើតឡើង! អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចុះទៅ ខ្ញុំជាកាព្រីយ៉ែល ខ្ញុំនឹងផ្លាស់ប្តូរឈុតឆាក។”

267 “ដាក់ដាវរបស់អ្នកទៅក្នុងស្រោមវិញ កាព្រីយ៉ែល។ ខ្ញុំបានមើលវា។”

268 នៅទីនេះកើតឡើងមួយទៀត បាននិយាយថា “ព្រះបិតា ខ្ញុំជាដង្កូវ ខ្ញុំជាអ្នក

បំផ្លាញជាមួយទឹក។ នៅសម័យកាលមុន មនុស្សបានធ្វើបាបនិងធ្វើបាបរាស្ត្រ របស់ទ្រង់ ហើយទូលបង្គំ—ទូលបង្គំបានបង្វែរពិភពលោកទាំងមូលទៅជាផែនដី ទឹក។ ខ្ញុំនឹងលាងទីក្រុងបាប៊ីឡូនចេញពីផែនដីនៅព្រឹកនេះ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំទៅ។”

269 “ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់អាច ដង្កូវឈើ អ្នកគឺជាទេវតាដ៏ស្មោះត្រង់។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ ខ្ញុំ មិនអាចឱ្យអ្នកទៅបានទេ នេះជាការងាររបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងទៅ ខ្លួនខ្ញុំ។”

“អ្នក...តើអ្នកបានឃើញពួកគេទេ?”

270 “ខ្ញុំបានមើលពួកគេពេញមួយយប់។ ខ្ញុំបានឮការប្រជុំអធិស្ឋានរបស់ ពួកគេ។ ខ្ញុំបានឃើញជំហររបស់ពួកគេសម្រាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងនៅ ទីនោះទាន់ពេលវេលា។” អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំអាចមើលឃើញទ្រង់ងើបឡើង ហើយ សម្លៀកបំពាក់ស្តេចរបស់ទ្រង់ធ្លាក់ចុះនៅជុំវិញទ្រង់ ហើយនិយាយថា “មកទីនេះ ខ្យល់ខាងកើត ខាងជើង ខាងត្បូង ខាងលិច។ បោះជំហាននៅក្រោមក្បាល ផ្លូវលាន់នោះ ខ្ញុំនឹងជិះអ្នកជារទេះនៅព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំនឹងចុះទៅបាប៊ីឡូន ខ្ញុំនឹងផ្លាស់ ប្តូរឈុតឆាក។” អូ បងប្រុស ទ្រង់នៅទីនោះទាន់ពេល!

271 ភ្នែករបស់ទ្រង់គឺនៅលើចាបហើយខ្ញុំដឹងថាទ្រង់មើលខ្ញុំ។ ទ្រង់នៅតែមើល យប់នេះ មើលខ្ញុំ ទ្រង់កំពុងមើលអ្នក។ ទ្រង់បានមើលថាតើយើងនឹងឈរឬមិន ឈរ តើយើងនឹងធ្វើការសម្រេចចិត្តអ្វី ថាតើយើងនឹងឈរស្មោះត្រង់នឹងព្រះបន្ទូល ឬចេញពីវា។ វាយឺតជាងអ្នកគិត។

272 យ៉ាកុប នៅតាមផ្លូវទៅផ្ទះ បំផុសគំនិតឱ្យត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ បងប្រុសរបស់ គាត់កំពុងជួបគាត់។ អូ ប៉ុន្តែយប់មួយគាត់បានចំបាប់ជាមួយព្រះ។ គាត់ភ័យខ្លាច ក្នុងការជួបប្អូនប្រុសរបស់គាត់ ប៉ុន្តែនៅព្រឹកបន្ទាប់គាត់ជាព្រះអង្គម្ចាស់ដែលមិន ភ័យខ្លាច ស្លឹកស្រពន់។ “ខ្ញុំមិនត្រូវការអេសាវនិងកងទ័ពរបស់គាត់ទេ” ព្រះបាន ឈានជើងទៅកន្លែងកើតហេតុ។ ឃើញទេ ទ្រង់ធ្វើតាមរបៀបពិសេស។

273 ព្រះយេស៊ូវ បានបដិសេធ បន្ទាប់ពីទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ បាននិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះវរបិតាខ្ញុំទេ កុំជឿខ្ញុំ។” ទ្រង់ជាពន្លឺនៃថ្ងៃ (ទ្រង់ នៅតែជាពន្លឺ!) បានឈានជើងលើឆាក។ ហើយប្រជាជន ដរាបណាទ្រង់អាច... នំប៉័ង ត្រី និងនំប៉័ង ពួកគេបានដើរតាមទ្រង់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់ចាប់ផ្តើម ប្រាប់ពួកគេពីសេចក្តីពិតនៃព្រះបន្ទូល ដែលបានបំបែកពួកគេ ពួកគេមានប្រពៃណី

ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេដែលពួកគេប្រកាន់ខ្ជាប់។ វាជាការផ្ទុយ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងថាទ្រង់ពិតជានៅជាមួយបទគម្ពីរ។ ប៉ុន្តែភ្នែកដែលខ្វាក់នៃលោកិយមិនអាចមើលឃើញវាទេ ពួកគេក៏មិនមាននៅក្នុងសម័យណាមួយដែរ ខ្ញុំមានន័យថា ទាំងមូល។ តើមានអ្វីកើតឡើង? វាមើលទៅដូចជាទ្រង់ត្រូវបានចាញ់។

274 អ្នកកត់សម្គាល់ ចាប់ពីពេលនោះមក ប្រជាប្រិយភាពរបស់ទ្រង់បានចាកចេញពីទ្រង់។ ពេលណា? នៅពេលដែលទ្រង់ចាប់ផ្តើមប្រាប់ពួកគេពីព្រះបន្ទូល។ នៅពេលដែលទ្រង់អាចទៅ—ហើយមានកម្មវិធីព្យាបាលនិងយុទ្ធនាការ អ្នករាល់គ្នាចង់បានទ្រង់ “ឱលោកគ្រូ មកទីនេះ!” ហើយ “លោកគ្រូ មកទីនេះ!” ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគោលលទ្ធិរបស់ទ្រង់បានចាប់ផ្តើម “អូ ការបង្រៀនរបស់ទ្រង់វាខានដល់ប្រជាជនរបស់យើង។” អូ ភាពល្អ! “អូ ខ្ញុំមិនអាចមានអ្នកនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំទៀតទេ លោកគ្រូ ព្រោះ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកច្រឡំប្រជាជនរបស់យើង ការបង្រៀនរបស់អ្នកគឺផ្ទុយពីអ្វីដែលយើងជឿ។” វាមិនបានផ្លាស់ប្តូរទេ។ ឃើញទេ? វាមិនមែនទេ។ បាទ។ “មិនអាចទទួលអ្នកបានទេ លោកគ្រូ!” ប៉ុន្តែទ្រង់ត្រូវបានបើកសម្តែង បង្ហាញឱ្យឃើញដោយបទគម្ពីរថាទ្រង់ជានរណា ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចជឿបានទេ។

275 ទីបំផុតទ្រង់បានបន្តរហូតដល់នាទីចុងក្រោយ នៅពេលដែលសាតាំងគិតថា “ខ្ញុំបានទទួលទ្រង់” វាបានឆ្កាងទ្រង់នៅលើឈើឆ្កាង។ ចុះក្រោម ចុះក្រោម រហូតដល់ទីបំផុតពួកគេគិតថាពួកគេមានទ្រង់ ដាក់ទ្រង់នៅក្នុងផ្នូរ។ ប៉ុន្តែនោះជាពេលដែលព្រះបានយាងមកកន្លែងកើតហេតុ។ ទ្រង់បានរស់ឡើងវិញពីផ្នូរ! ហេតុអ្វី?

276 រឿងដដែលនេះ ប៉ុល គាត់បាននិយាយថា “ទាំងអស់...ដេម៉ាសបានបោះបង់ចោលខ្ញុំ។ មនុស្សទាំងអស់បានបោះបង់ចោលខ្ញុំសម្រាប់ព្រះបន្ទូល។” ខ្ញុំមិនជឿថាដេម៉ាសបានទៅក្តីហាត្រីនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែដេម៉ាសចង់ទៅ ដេម៉ាសគឺជាអ្នកមាន។ ហើយគាត់ចង់ទៅជាមួយក្រុមពេញនិយម ហើយដូច្នោះគាត់បានទៅទីនោះជាកន្លែងដែលពួកគេទាំងអស់គ្នាធ្វើ។ ហើយបន្ទាប់មកប៉ុលបាននិយាយថា “មនុស្សទាំងអស់បានបោះបង់ចោលខ្ញុំ។” ហេតុអ្វី? ព័ន្ធកិច្ចរបស់គាត់ គាត់កំពុងមកដល់ចំណុចកំពូលរបស់វា មកដល់ទីបញ្ចប់។

277 បំណងប្រាថ្នារបស់គាត់គឺធ្វើទុក្ខបុគ្គលដោយសារតែគាត់បានសម្លាប់ស្នេ

ជាន គាត់បានធ្វើជាសាក្សីនៃការស្លាប់របស់គាត់ហើយបានកំណត់វា។ គាត់ចង់ស្លាប់។ នៅពេលដែល...អីកាប៊ូស ជាហោរាកត់សម្គាល់ បានឈរក្បែរគាត់ ហើយប្រាប់គាត់កុំឲ្យឡើងទៅក្រុងយេរូសាឡឹម គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាមិនទៅទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនត្រឹមតែសុខចិត្តទៅ ច្រវាក់និងចងទៅក្រុងយេរូសាឡឹម ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីទៅស្លាប់សម្រាប់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។” តើវាជាអ្វី? គាត់កំពុងបោះត្រាពីន្ទកិច្ចរបស់គាត់។

278 អូ ក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ យើងអាចនិយាយបានពេញមួយយប់។ តើយើងនឹងបិទត្រាសាររបស់យើងដោយរបៀបណា? តើយើងនឹងធ្វើវាដោយរបៀបណា? ព្រះជាម្ចាស់ជួយយើងឱ្យទទួលយកព្រះបន្ទូលនេះ ឈរដោយក្លាហាន។ សូមឱ្យខ្ញុំស្លាប់ដោយព្រះបន្ទូល រស់នៅដោយព្រះបន្ទូល ស្លាប់ដោយព្រះបន្ទូល។ ញែកពន្លឺចេញ ដ្បិតវានឹងជាពន្លឺនៅពេលល្ងាច។ យើងនៅក្នុងម៉ោងនោះ មិត្តអើយ។ ចូរយើងជឿវា ដូចដែលយើងខិតខំក្បាលរបស់យើង។

279 ទីមួយ ខ្ញុំសុំទោសដែលទុកអ្នកគ្រប់ពេលវេលា នៅម៉ោងពីរម៉ោង មួយម៉ោង និងសែសិបប្រាំនាទី ខ្ញុំគិតថា ពិតប្រាកដ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាគ្មានអ្វីឈឺចាប់ទេ។ យើងមិនធ្វើបាបទេ។ ថា ប្រសិនបើវានៅក្នុងរបស់យើង—ប្រសិនបើវានៅក្នុងចិត្តនិងព្រលឹងរបស់យើង នោះយើងខុស ខ្លួនយើង ប្រសិនបើយើងជាអ្នកបម្រើព្រះគ្រាន់តែនិយាយរឿងទាំងនោះ បងប្អូននៅទីនេះ ជាបុរសដែលពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឃើញទេ?

280 នៅពេលដែលខ្ញុំបានសង្គ្រោះ ហើយខ្ញុំបានប្រាប់គ្រូគង្វាលបាទីស្ទរបស់ខ្ញុំថា ខ្ញុំបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និងរបស់ទាំងអស់នេះ...ហើយទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកត្រូវតែមានសុបិន្តគម្រក់ ប៊ីលី។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដុកទំដាវីស ខ្ញុំបានឃើញទេវតា។”

281 គាត់បាននិយាយថា “អូ មិនសមហេតុសមផល!” បាននិយាយថា “នោះហើយ—នោះជារបស់អារក្ស។” ឃើញទេ? អូ ខ្ញុំអើយ វាធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺចាប់ប៉ុណ្ណា! ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើអ្នកនឹងអធិប្បាយដល់ស្តេចនិងអ្នកមានអំណាចឬ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។”

គាត់បាននិយាយថា “ជាមួយនឹងការអប់រំថ្នាក់ទីប្រាំពីរ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។”

282 គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកគិតថាអ្នកណានឹងស្តាប់? ចេញទៅអធិប្បាយ ពីការព្យាបាលដ៏ទៃវិភាគនៅថ្ងៃបែបនេះ ហើយនិងការស្រាវជ្រាវវេជ្ជសាស្ត្រល្អៗ ទាំងអស់?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចជួយកូលីយ៉ាតប៉ុន្មាននាក់ឈរនៅទីនោះ បានទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកគិតថាអ្នកណានឹងស្តាប់អ្នក?”

283 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើព្រះកំពុងបញ្ជូនខ្ញុំ នឹងមាននរណាម្នាក់ស្តាប់ ខ្ញុំ។”

284 ខ្ញុំមិនបានដឹងអំពីអ្នកទេនៅពេលនោះ។ ហើយពេលខ្ញុំមករកអ្នក វាដូចជា ដាក់ស្រោមដៃនៅលើដៃ ខ្ញុំសមនឹងអ្នក។ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ ខ្ញុំ ស្រឡាញ់បងប្អូនគ្រូគង្វាលរបស់ខ្ញុំ។ អ្នកគិតថាប្រេសប៊ីធៀន មេតូឌីស ឬលូ ធៀននឹងបើកព្រះវិហាររបស់ពួកគេដូចបងប្រុសនេះនៅយប់នេះ ដើម្បីឱ្យយើង កំណត់នៅទីនេះហើយអធិប្បាយសារប្រភេទនេះ? អត់ទេ មិនមែនទាល់តែសោះ។ ទាំងនេះគឺជាមនុស្សគ្នាហានដែលជឿសេចក្តីពិត។ ឥឡូវនេះតម្រង់ជួរជាមួយ ព្រះបន្ទូលជាមួយពួកគេ ឃើញទេ នៅឱ្យឆ្ងាយពីរឿងរបស់លោកិយ។

285 បងប្អូនស្រីអើយ សូមឱ្យសក់របស់អ្នកដុះឡើង។ ដាក់រូបរបស់អ្នក ស្អាតនិង អនាម័យ។ ខ្មាស់រៀនចំពោះអ្នក។ យកថ្នាំលាបនោះចេញពីមុខរបស់អ្នក។ ឃើញ ទេ? អ្នកមានបទគម្ពីរច្រើនជាងការលាបសក់។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ កុំធ្វើវា។ កុំ ធ្វើវា។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា វាជារឿងមិនសក្តិសមសម្រាប់ស្ត្រីដែលធ្វើវា។ សក់ គឺជាសិរីរុងរឿងរបស់នាង។ ឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “នោះជារឿងតូចមួយ។” មិន អីទេ ចូរយើងយករឿងតូចៗចេញពីផ្លូវ ហើយបន្ទាប់មកយើងអាចនិយាយអំពីរឿង ធំ។ ចូរចាប់ផ្តើមឱ្យបានត្រឹមត្រូវ។

286 ឥឡូវនេះ បងប្អូនអើយ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំសូមនិយាយរឿងមួយទៅកាន់បុរស នោះ។ បងប្រុសអើយ បើទុកឱ្យប្រពន្ធធ្វើរឿងបែបនោះ ខ្ញុំខ្មាស់នឹងអ្នក ហើយ

អះអាងថាជាមនុស្សដែលពេញដោយវិញ្ញាណ។ ខ្មាស់អៀនណាស់ សូមឲ្យប្រពន្ធ
អ្នកទៅតាមផ្លូវ។

287 ហើយការស្លៀកពាក់របស់អ្នកសិចស៊ីនិងអ្វីៗដូចនោះ ហើយតើអ្នកដឹងទេថា
ព្រះគម្ពីរបានចែង ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលមើលទៅលើស្រ្តី ហើយ
មានតណ្ហានឹងនាង នោះបានជិតក្បត់ជាមួយនាង”?

288 អ្នកនិយាយថា “ឥឡូវចាំបន្តិច បងប្រុសខ្ញុំ ខ្ញុំគ្មានកំហុសទេ។” ខ្ញុំជឿថា
អ្នកក៏ដូចគ្នាដែរ ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ អ្នកគ្មានកំហុសនៅក្នុងទង្វើធម្មជាតិ។ ប៉ុន្តែបើ
អ្នកបង្ហាញខ្លួនឯង ហើយមនុស្សមានបាបមើលមកអ្នក ហើយអ្នកបង្ហាញខ្លួនឯង
ដូច្នោះ តើអ្នកណាមានទោស? អ្នកគឺសម្រាប់បង្ហាញខ្លួនឯង។ ដូច្នោះនៅថ្ងៃជំនុំជម្រះ
នៅពេលដែលមនុស្សមានបាបឆ្លើយថាអំពើជិតក្បត់ តើគាត់បានប្រព្រឹត្តដោយចិត្ត
អ្នកណា? អ្នក! ហេតុអ្វី? ដោយសារតែអ្នកបានបង្ហាញខ្លួនឯង។ ឥឡូវនេះ នោះ
គ្រាន់តែជាសេចក្តីពិតប៉ុណ្ណោះ។

289 មែនអត់ មែនទេ ប្អូនស្រី សូមក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ទូលបង្គំសូមសួរអ្នក
ក្នុងនាមជាបងប្រុសរបស់អ្នក ត្រង់ឡើង?

290 បងប្រុស ខ្មាស់អៀនចំពោះអ្នកដែលបានដឹកនាំជម្រះរបស់អ្នកដូច្នោះ តម្រង់
ឡើង។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានក្តីសង្ឃឹមប្រសើរជាងអ្នកក្នុងនាមជាបុរស។ ឃើញទេ?

291 គ្រូគង្វាលដែលអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេចូលមក យកឌីកុននិងអ្វីៗផ្សេងទៀតនិង
ការងារដូចនោះ ជាមួយប្រពន្ធរស់ពីរបីនាក់ និងរបស់របរផ្សេងៗ តើអ្នកមិនខ្មាស់
ទេឬ? តើអ្នកមិនខ្មាស់នឹងរឿងទាំងនោះទេឬ? ហើយយកសមាជិករបស់ពួកគេនៅ
ទីនោះនៅពេលដែលពួកគេរស់នៅក្នុងអំពើជិតក្បត់ និងជក់បារី ហើយធ្វើទាំងអស់
ហើយមិនដែលសូម្បីតែនិយាយពីវាពីធីទិកា។ អ្នកគូខ្មាស! ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំអធិស្ឋាន
សម្រាប់អ្នក បងប្រុស។

292 ព្រះប្រទានពរអ្នក។ សូមអរគុណចំពោះការអត់ធ្មត់របស់អ្នកជាមួយខ្ញុំ។
ឥឡូវនេះ ខ្ញុំឆ្ងល់...

293 ពន្លឺពេលល្ងាចបានមកដល់។ ពន្លឺពេលល្ងាចគឺនៅទីនេះ ត្រឡប់ទៅ
ព្រះបន្ទូលវិញ។

294 ឥឡូវនេះ ដោយក្បាលរបស់អ្នកបានឱនចុះ ចិត្តរបស់អ្នកបានឱនចុះ សួរខ្លួនឯងនូវសំណួរនេះ “តើខ្ញុំវាស់ពីព្រះបន្ទូលនេះទេ? តើមែនទេ?”

295 ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំគឺចេញពីធម៌ “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមកាត់អ្វីៗទាំងអស់ចេញពីទូលបង្គំដែលមិនដូចទ្រង់។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមដកចេញពីទូលបង្គំ។” យើងចុះនៅទីនេះនៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវ។

296 មិនអីទេ តើអ្នកនឹងស្មោះត្រង់ក្នុងការលើកដៃឡើងហើយនិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់ កាត់ចេញពីទូលបង្គំនូវអ្វីៗទាំងអស់ដែលមិនដូចទ្រង់។ ធ្វើឱ្យទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់ បង្កើតទូលបង្គំ ហើយបង្កើតទូលបង្គំ”? ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។

297 បើមានអ្នកណាដែលមិនត្រឹមត្រូវ ហើយជាមនុស្សមានបាប ហើយបានរសាត់មកទីនេះនៅយប់នេះ ហើយមិនដែលទទួលយកព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ឬអ្នកឈប់ជឿឬអ្វីមួយឡើយ ហើយចង់ត្រឡប់មកវិញ អ្នកត្រូវបានអញ្ជើញឱ្យមកឈរនៅទីនេះនៅអាសនៈ។ ប្រសិនបើអ្នកជឿថាព្រះនឹងស្តាប់ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំសម្រាប់អ្នកជំងឺ ខ្ញុំជឿថាទ្រង់នឹងស្តាប់ខ្ញុំ។ ហើយអ្នកនឹងខ្ញុំរួមគ្នានៅពេលយើងដាក់សេចក្តីជំនឿរបស់យើងលើដង្ហាយ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះហើយថ្វាយការអធិស្ឋាន ខ្ញុំជឿថាព្រះនឹងស្តាប់។ អ្នកត្រូវបានអញ្ជើញឱ្យមកឈរអធិស្ឋាន។

298 ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង យើងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវទស្សនិកជននេះ ពាក្យដែលបែកបាក់ទាំងនេះដែលមានរយៈពេលយូរ ព្រះអម្ចាស់។ សូមរំលឹកមនុស្សជាច្រើននឿយហត់និងនឿយហត់ហើយបានត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ ហើយប្រហែលជាអ្នកខ្លះមានអារម្មណ៍មិនល្អ ហើយ ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំមិនអាចប្រាប់ថាអ្នកណានៅក្នុងទស្សនិកជនគ្រប់ពេលវេលា។ ហើយបន្ទាប់ពីទាំងអស់ ឱព្រះវរបិតា វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់ស្គាល់ចិត្តរបស់ទូលបង្គំ។ ដូច្នេះ...ហើយខ្ញុំ...ខ្ញុំរំលឹកហើយបើខ្ញុំមិនធ្វើវា។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវតែធ្វើវា ព្រះអម្ចាស់។ ដូច្នេះខ្ញុំអធិស្ឋានឥឡូវនេះថាមនុស្សដែលមានការយល់ដឹងពីព្រះបន្ទូលនឹងយល់យ៉ាងច្បាស់ ហើយខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកដែលទ្រង់បានហៅទៅកាន់ជីវិតនឹង ថាវាមិនមែនជាអ្វីនៅក្នុងលោកិយទេ ប៉ុន្តែបេះដូងពោរពេញដោយសេចក្តីស្រឡាញ់ចំពោះព្រះនិងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ដែលខ្ញុំសូមអង្វររឿង

ទាំងនេះ។

299 ឱព្រះវរបិតា ជាក់ស្តែងរាល់ដៃនៅទីនេះបានឡើងកាត់ស្បែក ដើម្បីកាត់ចេញ នូវអតិរេកទាំងអស់ដែលមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិនៅទីនោះ។ ព្រះជាម្ចាស់ជួយយើង ទាំងអស់គ្នា។ ទូលបង្គំឈរនៅជាមួយពួកគេ ព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោម ពួកគេ ខ្ញុំកំពុងរង់ចាំការមកដល់នៃថ្ងៃសហស្សវត្សរ៍ដ៏រីករាយនៅពេលដែល អំពើបាបនិងភាពអាម៉ាស់នឹងត្រូវបំផ្លាញជារៀងរហូត។ ហើយ ឱព្រះវរបិតាអើយ ខណៈពេលដែលយើងនៅក្នុងពិភពលោកនេះ យើងដឹងថាយើងជាកម្មវត្ថុនៃរឿង ទាំងនេះ យើងជាកម្មវត្ថុនៃកំហុស យើងជាកម្មវត្ថុនៃអំពើបាប យើងនៅតែដើរ ហើយយើងមិនចង់ធ្វើវាទេ។ ដូចព្រះគម្ពីរបានចែងថា “កុំឲ្យខ្សោយពេលគេស្តី បន្ទោស។” ប៉ុន្តែទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតា ថាការប្រៀនប្រដៅនៃព្រះបន្ទូល បានកាត់ទូលបង្គំយ៉ាងលំបាកដូចដែលវាកាត់ពួកគេដែលនៅសល់។ ហើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតា ថាពួកគេនឹងយល់វាតាមរបៀបនោះ។

300 ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់ពួកគេឡូរ៉េនេះ។ ហើយសូមឲ្យ ការនេះ ដូចដែលយើងបានអធិស្ឋានពីមុន ព្រះអម្ចាស់អើយ ដោយដឹងនិងមើលអ្វី ដែលយើងសុំ ព្រោះយើងមិនចង់សុំខកខាន យើងមិនចង់សួរអ្វីមួយដែលគ្រាន់តែ បង្កើតពាក្យទេ ព្រោះយើងកំពុងនិយាយទៅកាន់ទ្រង់។

301 ទូលបង្គំសូមឱ្យទ្រង់ប្រទានពរដល់ប្អូនប្រុសតូចរបស់យើងនៅទីនេះដែល បានបើកទ្វារឱ្យខ្ញុំចូលមកនៅយប់នេះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរ ដល់ក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ហើយសូមឲ្យសមាជិកទាំងអស់របស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់ អើយ...សូមឲ្យនេះជាបង្គោលភ្លើងហ្វារ ជាកន្លែងដែលអំណោយទានរបស់ព្រះ កំពុងហូរមក ហើយអ្វីៗដំណើរការដោយរលូន។

302 សូមប្រទានពរដល់អ្នកដឹកនាំទាំងអស់ដែលអង្គុយនៅទីនេះ ក្រុមជំនុំរបស់ ពួកគេ។ ហើយប្រហែលជាមានការរង្គោះរង្គើ ឬសំឡេងនៅក្នុងដើមស្រល់ នៃ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះឆ្លងកាត់ជននិក និងនាំក្រុមជំនុំទៅប្រកបនិង—និងដើម្បីការ រីកផុសផុលដ៏អស្ចារ្យ ថាអ្នកដឹកនាំនឹងមិនអាចអធិប្បាយបានទេ សម្រាប់សិរីល្អ នៃព្រះ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកបរិសុទ្ធមកជួបជុំគ្នានៅព្រលឹមស្រាងៗ ការយំ និង ការអធិស្ឋាន និងទីបន្ទាល់ និងសារ គ្រាន់តែជាការចាក់ព្រះវិញ្ញាណពិត នៅពេល ដែលទីក្រុងទាំងមូលនឹងត្រូវបានទាក់ទាញឱ្យមក សូមស្តាប់។ ផ្តល់វាឥឡូវនេះ។

303 សូមប្រោសអ្នកជំងឺនៅកណ្តាលយើង ព្រះអម្ចាស់។ សូមប្រទានដល់ពួកគេ
នូវការដោះដីទេវភាព ព្រះវរបិតា តាមរយៈព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

304 ឥឡូវនេះ ដោយឱនក្បាលចុះ ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់នៅទីនេះដែលចង់
ឈរនៅជុំវិញអាសនៈឥឡូវនេះ ហើយខណៈពេលដែលយើងឱនក្បាល ហើយ
យើងនឹងច្រៀងចម្រៀងតូចមួយ—ជា—ចម្រៀងដំណឹងល្អចាស់ល្អ។ ហើយយើង
ចង់ស្រែកវា។ ហើយនៅពេលដែលយើងធ្វើ បើមាននរណាម្នាក់ចង់ឱ្យយើង
អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក ទៅ—បទពិសោធន៍កាន់តែស៊ីជម្រៅ ដើម្បីទទួលបាន
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឬអ្នកបានសង្គ្រោះហើយមិនទាន់បានរាប់ជាបរិសុទ្ធនៅឡើយ
ទេ ឬអ្វីក៏ដោយ យើងនឹងរីករាយក្នុងការធ្វើដូច្នោះ ខណៈពេលដែលយើងច្រៀង
ចម្រៀងតូចនេះ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ហើយប្រសិនបើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ ចូរយើង
គោរពព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ឥឡូវនេះ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

305 ខណៈពេលដែលពួកគេកំពុងមក ខ្ញុំចង់ឱ្យម្នាក់ៗយកកន្លែងរបស់ពួកគេនៅ
ទីនេះឥឡូវនេះ។ មិនអីទេ បងស្រី។

...ស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ព្រោះទ្រង់...

សូមអញ្ជើញមកឥឡូវនេះ នៅជុំវិញអាសនៈ អ្នកដែលចង់មកឥឡូវនេះ។

...ខ្ញុំ
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅកាល់រ៉ាវី...

306 ហេតុអ្វីបានជាបងប្អូនស្រីខ្លះដែលមានសក់ខ្លីមិនមកទីនេះ ហើយសួរថា
ចំពោះព្រះ? តើអ្នកចង់ឱ្យខ្ញុំអានវាសម្រាប់អ្នកចេញពីព្រះគម្ពីរទេ? ត្រូវហើយ។
តើអ្នកមិនមកទេ និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំចង់មានភាពត្រឹមត្រូវ
ក្នុងគ្រប់ការទាំងអស់ ហើយទូលបង្គំចង់ចាប់ផ្តើមត្រឹមត្រូវ។ ហើយខ្ញុំចង់ដើរលើ

ផ្លូវត្រូវហើយស្នាក់នៅទីនោះ។ ទូលបង្គំនឹងធ្វើការសច្ចាចំពោះទ្រង់នៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ វានឹងរីកដុះដាលចាប់ពីពេលនេះតទៅ?”

307 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា វាជាការអាម៉ាស់សម្រាប់បុរសដែលមានសក់វែង មើលទៅដូចជាស្រ្តី។ ព្រះបានធ្វើកិច្ចព្រមព្រៀងពីរ មួយជាមួយអ័ដាម និង មួយទៀតជាមួយអេវ៉ា។ គាត់ស្លៀកពាក់ឱ្យពួកគេខុសគ្នា។ ពួកគេខុសគ្នា ទាំងស្រុង។ ពួកគេតែងតែខុសគ្នា។ មានកិច្ចព្រមព្រៀងពីរតាមរយៈព្រះគម្ពីរ។ ខ្ញុំចង់អធិប្បាយអំពីសេចក្តីសញ្ញាពីរដងនោះនៅយប់មួយ ពេលខ្លះ បង្ហាញអ្នក ពីភាពខុសគ្នា។ អូ ខ្ញុំអើយ វាអស្ចារ្យណាស់។ វាសូម្បីតែនៅក្នុងករណីអាពាហ៍ ពិពាហ៍និងការលែងលះរបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែដឹងការពិតអំពីរឿងនោះ នឹងដោះស្រាយរឿងទាំងមូល។ ហ្នឹងហើយ។ មិនអីទេ ឥឡូវនេះម្តងទៀត ខណៈ ពេលដែលយើងប្រាកដថាឥឡូវនេះ។ មកមែនទេ?

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់...

អ្នកត្រូវការព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? ក្រោកឡើង ឈរនៅជុំវិញ។

ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
និង...

តើអ្នកចង់ដើរកាន់តែជិតជាមួយទ្រង់ទេ? ចូរមកសច្ចា ឈរក្បែរទ្រង់ ហើយ រក្សាវា។ វាមិនល្អទេក្នុងការស្ស៊ីចលុះត្រាតែអ្នករក្សាវា។

នៅលើ...

អ្នកអាចមកស្ស៊ីចរបស់អ្នក។ ព្រះត្រូវបំពេញវា។ អ្នកគ្រាន់តែកាន់ពាក្យសច្ចា របស់អ្នក។

308 ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងសួរបងប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំថា តើអ្នកនឹងដើរចុះនៅទីនេះទេ ឈរ នៅជុំវិញមនុស្សដ៏មានតម្លៃទាំងនេះ ខណៈពេលដែលយើងអធិស្ឋាននៅទីនេះ និយាយទៅកាន់ម្នាក់ៗ សួរពីតម្រូវការរបស់ពួកគេឥឡូវនេះ ខណៈដែលយើងនៅ ទីនេះ។

309 គ្រប់គ្នាគោរពតាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ ឥឡូវនេះ ព្រះនឹងគោរពអ្នក សូម គោរពយ៉ាងពិតប្រាកដរហូតដល់ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានបង្កើតឡើង។ អ្នក

អាចមកឥឡូវនេះ នៅទីនេះ ជុំវិញ ឡើងលើ និងនៅពីក្រោយមនុស្សទាំងនេះដែល
ឈរនៅទីនេះសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។

នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

310 ឥឡូវនេះម្តងទៀត ខណៈពេលដែលមានរដ្ឋមន្ត្រីកំពុងប្រមូលផ្តុំ
ទាំងសងខាង។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំ...

ខ្ញុំចូលចិត្តឃើញបែបនោះ អ្នកដឹកនាំនៃអង្គការផ្សេងៗគ្នា ទាំងអស់នៅក្នុង
មួយឥឡូវនេះ នោះគឺនៅក្រោមព្រះលោហិត។

ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។ (ខ្ញុំ!)

311 ឥឡូវដើរឡើង បងប្អូនអើយ ទៅរកមនុស្សដែលអ្នកកំពុងឈរក្បែរ ដាក់ដៃ
របស់អ្នកលើពួកគេហើយសួរពួកគេពីអ្វីដែលពួកគេចង់បានពីព្រះ។ នេះជា
ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ? អ្នកដឹងទេ នៅពេលដែលខ្ញុំឃើញការនេះ មើលនៅទីនេះ
អ្នកបម្រើព្រះនៃព្រះវិហារផ្សេងៗគ្នា ឈរនៅជុំវិញគ្នា។ បងប្អូនស្រីដែលនៅលើគ្រែ
គេង ចេញទៅក្រៅ។ សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់។ សូមអរព្រះគុណចំពោះការនោះ
ដោយឈរនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់។

312 ឥឡូវនេះ សូមឲ្យទស្សនិកជនទាំងអស់អានក្បាលចុះ។ អ្នករាល់គ្នាឥឡូវនេះ
នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក គ្រាន់តែនិយាយទៅកាន់ព្រះដូចជាអ្នកនិយាយជាមួយខ្ញុំ
ដូចជាអ្នកឡើងមកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...” ប្រសិនបើអ្នក
បានធ្វើអ្វីមួយខុសសូមនិយាយថា “ខ្ញុំសុំទោស បងប្រុសប្រាណហាំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបាន
ធ្វើបែបនេះ តើអ្នកនឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំទេ? ខ្ញុំនឹងសន្យាជាមួយអ្នក បងប្រុសប្រាណ
ហាំ ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើបែបនេះប្រឆាំងនឹងអ្នកទៀតទេ។” ឥឡូវនេះគ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូរពី
ឈ្មោះរបស់ខ្ញុំ ពីខ្ញុំទៅជាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់អ្នក។

313 ហើយប្រសិនបើអ្នកត្រូវការការព្យាបាល ដូចជាប្រសិនបើអ្នកមកនិយាយថា
“បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំខូចហើយ ខ្ញុំមិនមានអាហារពេលល្ងាចទេនៅយប់នេះ
ហើយ បាទ ខ្ញុំដឹងថាបើអ្នកមានប្រាក់ដុល្លារអ្នកនឹងឱ្យវាដល់ខ្ញុំ។” ឥឡូវនេះ ឃើញ

ទេ អ្នកមិនចាំបាច់និយាយទៅកាន់ព្រះថា “ប្រសិនបើទ្រង់មានអំណាចព្យាបាល។” គាត់មានវា ឃើញទេ។ អ្នកត្រូវតែនិយាយមកខ្ញុំថា “ប្រសិនបើអ្នកមានវា។” ប៉ុន្តែ ចំពោះទ្រង់អ្នកមិនចាំបាច់និយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកមាន។” ទ្រង់មាន! ឃើញទេ? ដូច្នោះអ្នកនិយាយដូចជា “បងប្រុសប្រាណហាំ តើអ្នកនឹងឲ្យខ្ញុំមួយដុល្លារទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវការអ្វីមួយដើម្បីបរិភោគ។” ហេតុអ្វី ជាការពិត ខ្ញុំនឹង អ្នកដឹងរឿងនោះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំមានវា ខ្ញុំនឹងឱ្យវាទៅអ្នកគ្រប់ពេលវេលា។ ខ្ញុំនឹងមានបេះដូងដ៏អាក្រក់ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើ។ ហើយខ្ញុំជាមនុស្សឃោរឃៅ មានបាប ហើយនឹងមានចិត្តល្អ ចំពោះនរណាម្នាក់ដូចអ្នក តើព្រះនឹងទៅជាយ៉ាងណា?

314 “បើអ្នកជាមនុស្សអាក្រក់ចេះផ្តល់អំណោយល្អ តើព្រះបិតានៃស្ថានសួគ៌ របស់អ្នកនឹងប្រទានព្រះវិញ្ញាណដល់ពួកគេប៉ុន្មានទៀត ដែលសុំវា។” “បើអ្នកសុំ ត្រី តើទ្រង់នឹងឲ្យពស់ដល់អ្នកទេ? សុំនំប៉ុង តើទ្រង់នឹងឲ្យច្នៃមួយដុំទេ?” ប្រាកដ ណាស់មិនមែនទេ!

315 ហេតុអ្វី បើអ្នកគ្រាន់តែសុំទ្រង់តាមរបៀបនោះ ដោយសេចក្តីជំនឿ ជឿថាអ្នក នឹងទទួលបានវាពីទ្រង់មួយលានដងលឿនជាងអ្នកនឹងទទួលបានអ្វីពីខ្ញុំ។ ហើយ អ្នកដឹងថាខ្ញុំនឹងជួយអ្នក ខ្ញុំធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ បងប្អូនណាម្នាក់ ក្នុងចំណោមបងប្អូនទាំងនេះ យើងនឹងជីកគ្រប់កាក់ចេញពីហោប៉ៅរបស់យើង ដើម្បីជួយអ្នក។ យើងនឹងធ្វើអ្វីដែលយើងអាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាអ្វីដែលអ្នក ត្រូវជឿដោយជំនឿ។

316 ឥឡូវនេះ អ្នកជឿថាអ្នកនឹងទទួលបានវាពេលយើងអធិស្ឋាន ហើយអ្នក អធិស្ឋាន ហើយទស្សនិកជនអធិស្ឋាន ហើយខ្ញុំជឿថាព្រះជាម្ចាស់នឹងយាងចុះ មក ហើយគោរពការអធិស្ឋានរបស់យើង។ ហើយនាទីដែលអ្នកមានអារម្មណ៍ ថាអ្នកមានវា ដែលព្រះនឹងឆ្លើយតបការអធិស្ឋានរបស់អ្នក បន្ទាប់មកអ្នកបានធ្វើ សេចក្តីសញ្ញា “ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំបានធ្វើខុស ទូលបង្គំនឹងមិនធ្វើវាទៀតទេ។ ខ្ញុំ នឹងលើកដៃខ្ញុំសន្យាថាខ្ញុំនឹងមិន” ព្រះនឹងយកអ្នកតាមពាក្យរបស់អ្នក។ ហើយអ្នក គ្រាន់តែជឿតាមវិធីនោះ ហើយវានឹងចប់។ បន្ទាប់មកគ្រាន់តែលើកដៃឡើងហើយ អរព្រះគុណទ្រង់ “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំបានស្បថហើយ។ ហើយទូលបង្គំដឹង ថាវាជារបស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់បានសន្យាថានឹងឆ្លើយវា ហើយទ្រង់មិនអាចហាជ័យ ឡើយ។”

317 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ឈរលើក្រុមនេះ ដែលបានចូលមកត្រូវការពរជ័យនិងការយកចិត្តទុកដាក់របស់ទ្រង់នៅពេលនេះ។ ឱ ព្រះវរបិតាអើយ ពួកគេគឺជាពានរង្វាន់នៃសារ ជាពេលពន្លឺពេលល្ងាច។ ពួកគេជាច្រើន ព្រះអម្ចាស់អើយ កំពុងសារភាព។ ពួកគេខ្លះត្រូវការជំនួយយ៉ាងខ្លាំង។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវថា ទ្រង់នឹងមិនបង្វែរនរណាម្នាក់ចេញពីពួកគេទេ ព្រោះទ្រង់នឹងរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទូលបង្គំកំពុងនាំយកព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទៅកាន់ការចងចាំរបស់ទ្រង់ ដូចជាពេត្រុសបានធ្វើនិងពួកសិស្សនៅពេលដែលពួកគេបានអធិស្ឋាននៅក្នុងកិច្ចការ ៤ ពួកគេបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមចងចាំព្រះបន្ទូល! ហេតុអ្វីបានជាពួកសាសន៍ដទៃខឹងហើយប្រជាជនស្រមៃថាជារឿងឥតប្រយោជន៍?”

318 ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតាអើយ យើងនាំយកព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ អ្នកណាដែលមករកខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងមិនដេញចេញដោយប្រាជ្ញាឡើយ។ អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំមក នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយនឹងមិនមកដល់ការជំនុំជំរះទេ ប៉ុន្តែបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។”

319 អូ សូមធ្វើឲ្យសំណើរបស់យើងបានស្គាល់ដល់ព្រះ ហើយទ្រង់នឹងឆ្លើយតបមកយើង។ ទ្រង់មានច្រើនក្រែលែង... “អ្នកណាដែលសារភាពអំពីបាបរបស់ខ្លួននឹងត្រូវលើកលែងទោស។ អ្នកណាដែលលាក់អំពីបាបរបស់ខ្លួន នោះនឹងមិនចម្រើនឡើងឡើយ។” ហើយយើងសារភាពកំហុសរបស់យើង។ ខ្ញុំសារភាពកំហុសរបស់មនុស្ស។ ខ្ញុំសារភាពកំហុសរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំសុំសេចក្តីមេត្តា។ ខ្ញុំសុំការព្យាបាល។ ខ្ញុំសុំព្រះគុណ។ ទូលបង្គំសូមឱ្យទ្រង់នឹងបង្ហូរព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធព្រះអម្ចាស់ ឥឡូវនេះទៅលើមនុស្សដែលរង់ចាំទាំងនេះ ថាជីវិតរបស់ពួកគេនឹងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរនៅក្នុងប្លុកនៃព្រះ ហើយនឹងមានរាងដូចព្រះបុត្រានៃព្រះ ដែលព្រះវិញ្ញាណដែលបានប្រោសទ្រង់ ដែលនឹងចូលមកក្នុងរូបកាយរបស់ពួកគេ ហើយធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ព្រះ។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។

320 យើងជឿថាទ្រង់មានវត្តមាន។ យើងជឿថាទ្រង់នឹងគោរពព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ យើងជឿថាទ្រង់នឹងគោរពការខិតខំរបស់ព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះសូមធ្វើពរជ័យទាំងនេះមកលើមនុស្សទាំងនេះនៅពេលដែលពួកគេកំពុងរង់ចាំវត្តមាន

របស់ទ្រង់ដើម្បីទៅសួរសុខទុក្ខពួកគេនៅទីនេះនៅអាសនៈ។ នៅក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ។

321 ឥឡូវនេះ បើអ្នកជឿ ហើយជឿថាអ្នកបានទទួល ចូរលើកដៃឡើងទៅកាន់
ព្រះ។ ប្រសិនបើអ្នកទទួលយកវាជាការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿនិងការស្នូចរបស់
អ្នកនៅពេលអ្នកងាកទៅរកព្រះ សូមលើកដៃឡើង។

322 ហើយទុកឱ្យទស្សនិកជនឈរ។ គ្រប់គ្នា ឈរឡើង ដែលចង់ធ្វើការសច្ចា
ចំពោះព្រះ ឥឡូវនេះនិយាយថា “ខ្ញុំជឿវា។ ខ្ញុំទទួលយកវា។ ខ្ញុំជឿវា។”

323 ឥឡូវនេះសូមលើកដៃឡើងហើយសរសើរតម្កើងទ្រង់ នោះវានឹងចប់ហើយ។
ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! សូមអរគុណព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ សម្រាប់សេចក្តីល្អ និង
សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ និងសម្រាប់អ្វីទាំងអស់ដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់
យើង ព្រះអម្ចាស់។ យើងសូមសរសើរទ្រង់តាមរយៈព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ 🙏

63-0116 អ្នកនាំសារពេលល្ងាច
ព្រះវិហារពនតេកុស្តនៃព្រះជាម្ចាស់
មេសា, អារីហ្សូណា ស.ហ.វ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការរស្មីសំឡេងនិមិត្តដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org